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Modificacions de crèdit .................................... 1246

Decrets de l’Alcaldia
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CONSELL MUNICIPAL

Acta de la sessió celebrada el dia 23 de juny de
2000 i aprovada el dia 21 de juliol de 2000

Al saló de la Reina Regent de la Casa de la Ciutat
de Barcelona, el dia vint-i-tres de juny de dos mil, es
reuneix el Plenari del Consell Municipal, en sessió or-
dinària, sota la presidència de l’Excm. Sr. Alcalde
Joan Clos i Matheu. Hi concorren els Ims. Srs. i les
Imes. Sres. Tinents d’Alcalde, Francesc Xavier Casas
i Masjoan, Jordi Portabella i Calvete, Imma Mayol i
Beltran i Núria Carrera i Comes, i les Imes. Sres. i els
Ims. Srs. Regidors, Marina Subirats i Martori, Mara-
villas Rojo i Torrecilla, Ernest Maragall i Mira, Ferran
Mascarell i Canalda, José Ignacio Cuervo i Argudı́n,
Francisco Narváez i Pazos, Pere Alcober i Solanas,
M. Carmen San Miguel i Ruibal, Catalina Carreras-
Moysi i Carles-Tolrà, M. Inmaculada Moraleda i
Pérez, Carles Martı́ i Jufresa, Francisco Antonio de
Semir i Zivojnovic, Manuel Pérez i Benzal, Albert Bat-
lle i Bastardas, Jordi Hereu i Boher, Ferran Julián i
González, Joaquim Molins i Amat, Magdalena Ora-
nich i Solagran, Josep Miró i Ardèvol, Joana M.
Ortega i Alemany, Joan Puigdollers i Fargas, Joaquim
Forn i Chiariello, Teresa M. Fandos i Payà, Sònia
Recasens i Alsina, Jaume Ciurana i Llevadot, Carme
Servitje i Mauri, Santiago Fisas i Ayxelà, Antonio
Ainoza i Cirera, M. Ángeles Treserra i Soler, Emilio
Álvarez i Pérez-Bedia, Jordi Cornet i Serra, Emma
Balseiro i Carreiras, Jesús Maestro i Garcı́a, Roser
Veciana i Olivé i Eugeni Forradellas i Bombardó, as-
sistits pel secretari general, Sr. Francesc Lliset i Bor-
rell, que certifica.
Excusa la seva assistència l’Im. Sr. Antoni Santi-

burcio i Moreno.
Hi és present l’interventor municipal, Sr. Lluı́s Mata

i Remolins.
Constatada l’existència de quòrum legal, la Presi-

dència obre la sessió a les deu hores i vint minuts.
Es dóna per llegida l’acta de la sessió anterior, ce-

lebrada el 26 de maig de 2000, l’esborrany de la qual
ha estat tramès a tots els membres del Consistori; i
s’aprova.
En el despatx d’ofici , el Plenari del Consell Muni-

cipal, acorda:
1. Quedar assabentat de la credencial expedida

per la Junta Electoral Central, el 2 de juny de 2000,
expressiva de la designació de la Ima. Sra. Carme
Servitje i Mauri com a regidora d’aquest Ajuntament
en substitució del Sr. Oriol Pujol i Ferrusola, i de
l’acte de presa de possessió de la nova regidora que
tingué lloc en el despatx de l’Alcaldia el dia 13 de
juny de 2000.
2. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de 7

de juny de 2000 (S1/D/2000 2060), que crea la Ge-
rència Delegada de Finançament, Empreses i Patri-
moni, li adscriu la Direcció de Patrimoni i la Direcció
de Serveis d’Empreses i Finançament, i nomena la
Sra. Pilar Solans i Huguet gerent delegada de Finan-
çament, Empreses i Patrimoni.

3. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de
14 de juny de 2000 (S1/D/2000 2157), que designa el
Sr. Eduard Spagnolo i de la Torre gerent de Serveis
Personals, en substitució del Sr. Joan Albert Dalmau i
Balagué.
4. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

14 de juny de 2000 (S1/D/2000 2153), que crea la
Gerència Delegada d’Organització i Recursos de la
Guàrdia Urbana i en designa gerent el Sr. Joan Albert
Dalmau i Balagué.
El Sr. Álvarez pregunta quins són els motius que

han portat a crear aquesta nova Gerència Delegada,
ja que la documentació que ha tingut a l’abast no els
explicita, i si estan relacionats amb el conflicte que
viu el cos de la Guàrdia Urbana
El Sr. Maragall contesta que aquest decret s’inscriu

en l’exercici normal de la potestat organitzativa i vol
reforçar uns serveis essencials de l’Ajuntament i por-
tar-los per camins de més eficiència i d’optimització
de recursos.
5. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de 7

de juny de 2000 (S1/D/2000 2061), que nomena la
Sra. Montserrat Filomeno i Martı́ gerent del Districte
de Gràcia, en substitució de la Sra. Agustina Sánchez
i Rissech.
6. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de 7

de juny de 2000 (S1/D/2000 2062), que crea el Servei
Central de Suport a la Inspecció i en nomena directo-
ra la Sra. Agustina Sánchez i Rissech.
7. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de 30

de maig de 2000 (S1/D/2000 1979), que designa vo-
cals de la Comissió de Polı́tica Mediambiental i de
Sostenibilitat els Ims. Srs. Jordi Portabella i Calvete,
Ernest Maragall i Mira i Francesc Narváez i Pazos i les
Imes. Sres. Maravillas Rojo i Torrecilla, Carmen San
Miguel i Ruibal i Marina Subirats i Martori, i secretari de
l’esmentada Comissió el Sr. Antonio Romero i Barcos.
8. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

30 de maig de 2000 (S1/D/2000 1978), que designa
el Sr. Jordi Martı́ i Grau vocal del Consell Rector del
Patronat del Museu Nacional d’Art de Catalunya, en
substitució de la Sra. Marta Continente i Gonzalo, tot
proposant-ne la seva designació com a representant
de l’Ajuntament a la Comissió Executiva.
9. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

31 de maig de 2000 (S1/D/2000 2005), que designa
representants de l’Ajuntament a l’Assemblea General
del Consorci Agència Local d’Ecologia Urbana els
Ims. Srs. Xavier Casas i Masjoan, Jordi Portabella i
Calvete, Francisco A. de Semir i Zivojnovic, Joan
Puigdollers i Fargas, Jordi Cornet i Serra, les Imes.
Sres. Imma Mayol i Beltran i Marina Subirats i
Martori, i el Sr. Ramon Garcı́a-Bragado i Acı́n.
10. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

14 de juny de 2000 (S1/D/2000 2155), que proposa al
Servei Català de la Salut el nomenament del Sr.
Raimon Belenes i Juárez representant d’aquest Ajun-
tament a la Comissió Delegada de l’Hospital de la
Creu Roja de Barcelona.
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11. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de
23 de maig de 2000 (S1/D/2000 1889), que aprova
modificacions de crèdit del Pressupost del 2000 (ge-
neració de crèdits per ingressos) per import de
2.238.442 pessetes.
12. Quedar assabentat de sengles acords de la Jun-

ta de Govern de l’Institut de Cultura de Barcelona, de
20 de juny de 2000, el primer dels quals modifica el
seu Pressupost d’ingressos i despeses de conformitat
amb el document adjunt, mentre que el segon
suplementa el crèdit de la partida 227.06-451.00-0100
també del seu Pressupost de despeses en la quantitat
de 3.522.672 pessetes finançant-ho amb càrrec al ro-
manent lı́quid de tresoreria de l’exercici de 1999.
El Sr. Álvarez observa que, segons l’informe de la

Intervenció Delegada, el primer dels acords de la
Junta de Govern de l’Institut de Cultura de Barcelona,
que comporta una modificació d’ingressos patrimoni-
als negatius, hauria d’ésser objecte d’acord plenari:
demana, doncs, que es retiri o sigui objecte de ratifi-
cació plenària.
El Sr. Maragall respon que tal acord ve a formalit-

zar una recomanació de la Intervenció General en el
sentit de delimitar l’assignació pressupostària de ca-
ràcter administratiu i l’activitat comercial de l’Institut.
El Sr. Álvarez insisteix que, segons l’informe de la

Intervenció Delegada, l’expedient exigeix un acord
plenari i no pas un simple assabentament; i el Sr.
Maragall s’ofereix a trametre-li l’informe de la Inter-
venció General.
13. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

31 de maig de 2000 (S1/D/2000 1999), que imposa al
sergent de la Guàrdia Urbana, Sr. José Ferrer i Ferrer,
la sanció de separació del servei per la comissió d’una
infracció disciplinària de caràcter molt greu tipificada
com a conducta constitutiva de delicte dolós pel fet
d’haver realitzat un delicte de furt continuat, que consi-
dera provat la sentència 60/1996 de l’Audiència Pro-
vincial de Barcelona, de 19 de febrer de 1996.
14. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

14 de juny de 2000 (S1/D/2000 2136), que imposa al
contractat laboral Sr. Luis Vicente Gamazo i Ortega,
la sanció d’acomiadament per la comissió d’una in-
fracció disciplinària de caràcter molt greu, tipificada
com a més de tres faltes injustificades a la feina en el
perı́ode de quatre mesos a l’apartat 4.4 c) en relació
a l’apartat 6è de l’annex 3r del Conveni col·lectiu del
personal laboral de l’Ajuntament i a l’article 54.2. de
l’Estatut dels Treballadors, en haver-se constatat la
falta d’assistència injustificada a la feina des del dia 9
de febrer de 2000, data en què fou donat d’alta mèdi-
ca per incompareixença pels serveis mèdics de l’Insti-
tut Català de la Salut, sense que hagués presentat
cap comunicació de confirmació de baixa mèdica des
del dia 9 d’agost de 1999.
15. Quedar assabentat de la resolució de la regido-

ra del Districte de l’Eixample, de 8 de maig de 2000,
que imposa a Alca Production, SL, titular de l’activitat
situada al carrer del Consell de Cent, núm. 411, la
sanció econòmica de 600.000 pessetes i tancament
provisional de l’establiment pel perı́ode d’un mes com
a responsable d’una infracció administrativa tipificada
com a falta greu a l’article 24 l) de la Llei 10/1990, de
15 de juny.
16. Quedar assabentat de la resolució del regidor

del Districte de Sarrià-Sant Gervasi, de 5 de juny de
2000, que imposa a la societat Sawasdee, SL, titular

de l’establiment Music Box, situat a l’avinguda Diago-
nal, núm. 516, la multa d’1.000.000 de pessetes i tan-
cament provisional de l’establiment pel perı́ode d’un
mes com a responsable d’una infracció administrativa
consistent en l’incompliment de les normes especı́fi-
ques sobre vigilància establertes per la Generalitat, ti-
pificada com a falta molt greu a l’article 23. l) de la
Llei 10/1990, de 15 de juny.
17. Designar les Imes. Sres. Carme Servitje i Mauri

i Sònia Recasens i Alsina representants de l’Ajunta-
ment de Barcelona a la Mancomunitat de Municipis
de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, en substitució
dels Ims. Srs. Oriol Pujol i Ferrusola i Jaume Ciurana
i Llevadot.
18. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

23 de juny de 2000 (S1/D/2000), que nomena la Ima.
Sra. Carme Servitje i Mauri regidora adscrita al Dis-
tricte de Sant Andreu, en substitució del Sr. Oriol Pu-
jol i Ferrusola.
19. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

23 de juny de 2000 (S1/D/2000), que designa la Sra.
Anna Salvador i Alonso secretària del Consell Munici-
pal de Cooperació Internacional per al Desenvolupa-
ment, en substitució del Sr. Vicenç Puey i Pastó.

S’inicia, tot seguit el debat dels assumptes inclosos
a l’ordre del dia :

ALCALDIA

1. MESURES DE GOVERN

Pla Jove Formació-Ocupació.
La presidenta de la Comissió d’Educació i Cultura,

Sra. Subirats, explica que el Pla Jove Formació-Ocu-
pació va dirigit a tots aquells nois i noies que enguany
finalitzaran el cicle d’ensenyament secundari obliga-
tori sense haver aconseguit el corresponent tı́tol, el
percentatge dels quals s’estima entre el 20 i el 30 per
100; que a Barcelona aquesta situació pot afectar en-
tre 2.000 i 3.000 joves que es trobaran en un moment
molt delicat de les seves vides, perquè als setze anys
es veuran impossibilitats de continuar els seus estu-
dis i, per altra banda, no tindran la qualificació neces-
sària per a entrar en el mercat de treball; que el Pla
que ara es presenta, en el qual han col·laborat Barce-
lona Activa, SA, la Ponència de Joventut i l’Institut
Municipal d’Educació, pretén oferir als joves que es
trobin en aquesta situació, una possibilitat d’acompa-
nyament en el seu procés de transició al treball a tra-
vés de la campanya “Torna a engegar”.
Concreta que s’han previst dotze punts d’informa-

ció en els quals s’analitzarà el cas de cada jove, se li
oferiran tutories i se l’adreçarà cap a sortides de tipus
formatiu, ocupacional o mixt, perquè aquests nois i
noies puguin superar aquest mal moment i tirar enda-
vant. Afegeix que el Pla procura coordinar i sistema-
titzar les accions que estan duent a terme Barcelona
Activa, SA, i el Consell de Formació Ocupacional.

COMISSIÓ DE PRESIDÈNCIA I HISENDA

2. 1r) Desestimar les al·legacions presentades al
projecte d’Estatuts de la societat privada municipal In-
frastructures 2004, SA, pel Grup Municipal de Con-
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vergència i Unió durant el termini d’informació públi-
ca. 2n) Aprovar definitivament la constitució de la so-
cietat privada municipal Infrastructures 2004, SA,
amb un capital social de 60.500 €  (10.066.353 pes-
setes). 3r) Aprovar definitivament els Estatuts d’In-
frastructures 2004, SA. 4t) Procedir a desemborsar
totalment el capital social. 5è) Nomenar com a mem-
bres del Consell d’Administració de la societat les
persones que consten en el document annex. 6è) Fa-
cultar l’Alcaldia perquè realitzi les actuacions neces-
sàries per a l’efectivitat d’aquests acords.
Es dóna compte que el contingut del document an-

nex el següent:
Designar, pel perı́ode establert en els Estatuts,

membres del Consell d’Administració d’Infrastructu-
res 2004, SA: president: Excm. Sr. Joan Clos i Ma-
theu; vicepresident primer: Im. Sr. Xavier Casas i
Masjoan; vicepresident segon: Im. Sr. Jesús M. Can-
ga i Castaño; vicepresidenta tercera: Ima. Sra. M. Te-
resa Arqué i Ferrer; conseller-delegat: Sr. Jaume
Castellvı́ i Egea; vocals: Im. Sr. Francesc Narváez i
Pazos, Im. Sr. José Ignacio Cuervo i Argudı́n; Im. Sr.
Jordi Portabella i Calvete, Ima. Sra. Imma Mayol i
Beltran, Im. Sr. Josep Miró i Ardèvol, Im. Sr. Jordi
Cornet i Serra, Sra. Pilar Solans i Huguet, Sr. José A.
Acebillo i Marı́n i Sr. Ramon Garcı́a-Bragado i Acı́n.
El president de la Comissió de Presidència i Hisen-

da, Sr. Maragall, destaca el suport de tots els Grups
al dictamen, ja que la proposta de membres del Con-
sell d’Administració de la nova societat ve a donar sa-
tisfacció, de fet, a les al·legacions presentades pel
Grup de CiU sens perjudici de la incorporació en el
futur de representants de les Administracions central i
autonòmica.

S’aprova, per unanimitat, el dictamen amb el seu
document annex.
3. Desestimar, per les raons ressenyades a l’infor-

me annex de la Direcció de Serveis d’Administració
del Patrimoni, el recurs de reposició interposat pel Sr.
Joan Passolas i Farrerons, en nom i representació de
la societat Barcelona Inn’92, SA, contra l’acord del
Plenari del Consell Municipal adoptat en la sessió del
23 de febrer de 2000, que va resoldre la concessió a
la dita companyia de l’ús privatiu de l’edifici Miramar
per a la construcció i explotació d’un restaurant i al-
tres serveis; i en conseqüència, desestimar també la
sol·licitud de suspensió formulada per l’entitat recur-
rent i executar les previsions de l’acord esmentat.
El Sr. Miró, després de recordar que en debat so-

bre la resolució de la concessió de l’ús privatiu de
l’edifici de Miramar el seu Grup ja es mostrà molt crı́-
tic perquè s’havia trigat set anys a recuperar una con-
cessió administrativa, les obres de la qual havien
d’haver-se acabat el maig de 1993, reitera la crı́tica
pel retard a recuperar tal concessió, però expressa,
alhora, la seva preocupació per la forma com s’ha
plantejat jurı́dicament l’assumpte, per tal com, en la
seva opinió, quatre dels nou arguments al·legats per
la concessionària estan jurı́dicament ben fonamen-
tats, els relatius: a la manca de formalització del con-
tracte; a la incompetència de l’òrgan que autoritzà la
subrogació en la concessió; a la negligència munici-
pal a exigir el compliment del termini; i al sentit i abast
de la indemnització.
Exposa, primerament, que els articles 58.3 de la

Llei de contractes de les Administracions públiques i
69 del Reglament del patrimoni dels ens locals exigei-

xen la formalització del contracte, cosa que no es va
fer ni amb els primers concessionaris, la Inmobiliaria
Sarasate, SA, i la Cadena Menta, ni amb l’empresa
posteriorment subrogada en el seu lloc, Barcelona
Inn 92; que la no formalització del contracte, quan és
imputable a l’adjudicatari, és causa de resolució del
contracte, però quan és imputable a l’Administració,
no permet exigir una indemnització; que els actes
posteriors de l’adjudicatari que han reconegut l’exis-
tència del contracte no poden exonerar l’Ajuntament
de complir les seves obligacions legals i les formes
jurı́diques; i que, si com sembla evident, no hi ha
contracte, difı́cilment es pot defensar un incompli-
ment per part de l’adjudicatari i això pot servir de fo-
nament al recurs contenciós administratiu que se-
gurament presentarà l’empresa adjudicatària.
Considera, en segon lloc, que la Comissió de Go-

vern no era l’òrgan competent per a autoritzar la subro-
gació de Barcelona Inn 92, sinó que aquesta decisió
havia de prendre-la o, si més no, ratificar-la aquest
Plenari; i que, per tant, l’acord que autoritzà tal subro-
gació és, a juı́ seu, nul i això també ho farà valer l’adju-
dicatària en la via contenciosa administrativa.
Estima, en tercer lloc, que hi ha hagut negligència

municipal a exigir el compliment dels terminis con-
tractuals, perquè les obres s’havien d’enllestir en el
termini de vuit mesos a comptar des de la data de
notificació de la llicència, que fou el 21 de setembre
de 1992, i, conseqüentment, tal termini expirà el 21
de maig de 1993, tanmateix d’aleshores ençà ni s’ha
produı̈t l’acabament de les obres ni tampoc l’Ajunta-
ment no ha fet res per recuperar la concessió: per
tant, hi ha una responsabilitat per negligència
d’aquest Ajuntament, que la concessionària podrà in-
vocar en el corresponent recurs contenciós adminis-
tratiu.
Opina, en quart lloc, que no resulta sostenible jurı́-

dicament recolzar sobre un incompliment de l’Admi-
nistració municipal una petició d’indemnització de 104
milions de pessetes, a part de la incautació de la fian-
ça, més i quan, segons la clàusula 6a, el pagament
del cànon només era exigible a partir de la data d’in-
auguració de l’activitat.
Diu, en conclusió, que el seu Grup està d’acord

amb la recuperació de la finca municipal, però creu
que el camı́ seguit per aconseguir-la crearà una forta
incertesa jurı́dica, la qual dificultarà en gran manera
que una nova empresa o institució pugui fer-se càrrec
de l’edifici de Miramar, ja que hi pesaran com una llo-
sa les possibles conseqüències del recurs contenciós
administratiu que es pugui interposar contra l’acord
que avui es prendrà: demana, doncs, la retirada del
dictamen per seguir una nova via amb més garanties
de plena recuperació de l’edifici de Miramar, altra-
ment el seu Grup optarà per abstenir-se per no fer-se
corresponsable de l’acord que es prengui.
El Sr. Álvarez anuncia el vot favorable del seu

Grup, perquè el dictamen li sembla correcte, però vol
manifestar: que l’equip de govern no ha gestionat bé
l’expedient en tolerar que en un dels indrets més visi-
tats de la Ciutat hi hagi un edifici municipal en estat
d’abandó, igual com ho està també una altra finca
molt pròxima, el Parc d’Atraccions de Montjuı̈c, la re-
cuperació de la qual, segons s’indicà en aquest Ple-
nari, costarà deu anys.
No acaba d’entendre per què l’Ajuntament ha trigat

més de set anys a iniciar el procés de resolució
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d’aquesta concessió administrativa, adjudicada l’octu-
bre de 1992 per construir i explotar un restaurant; i
pregunta quins plans té el govern municipal en relació
a l’edifici de Miramar i si és cert que s’hi pensa fer un
hotel o un centre lúdic.
El Sr. Maragall contesta les anteriors intervencions

dient que la del Sr. Miró li semblaria més apropiada
davant d’un tribunal contenciós administratiu que no
pas en aquest hemicicle; que la consistència dels in-
formes dels Serveis Jurı́dics i de Patrimoni i l’evidèn-
cia dels fets justifiquen aclaparadorament la resolució
de la concessió i la resta de determinacions addicio-
nals, especialment la recuperació de l’immoble, se-
guint, si cal, la via del desnonament administratiu;
que no vol entrar en la discussió jurı́dica que ha plan-
tejat el Sr. Miró, els arguments del qual cauen pel seu
propi pes perquè hi ha contracte, la subrogació s’ha
fet correctament i no hi ha hagut negligència, encara
que es pugui opinar sobre la paciència que ha tingut
l’Administració municipal en les converses que ha
mantingut al llarg dels anys amb els titulars de la con-
cessió.
Espera, doncs, poder recuperar la finca ben aviat i

demana al Sr. Miró que ajudi a assolir aquest objec-
tiu en lloc d’actuar més aviat com a advocat dels re-
currents.
El Sr. Miró puntualitza que ell actua com a advocat

defensor, però dels interessos de la Ciutat, i en nom
de tals interessos ha fet la seva intervenció, ja que és
missió d’aquest Plenari vetllar perquè allò que s’apro-
vi tingui totes les garanties jurı́diques, perquè no pot
haver un tall entre els fonaments jurı́dics i el discurs
polı́tic, sinó que uns i altres han d’estar articulats en-
tre si i, a més, aquest Plenari té funcions polı́tiques,
però també administratives. Agrega que la via més
clara i senzilla és, a parer seu, la del rescat de la con-
cessió per incompliment de les obres, prevista en el
plec de condicions.
El Sr. Álvarez pregunta novament quins plans té el

govern municipal respecte l’edifici de Miramar.
El Sr. Maragall, després d’expressar la convicció

que s’ha optat per la lı́nia jurı́dica més correcta i se-
gura, diu que val més esperar a tenir la solució jurı́di-
ca definitiva per explicar els plans que hi ha sobre
l’edifici en qüestió.

S’aprova el dictamen en debat amb l’abstenció dels
Srs. Molins, Miró, Puigdollers, Forn i Ciurana i les
Sres. Oranich, Ortega, Fandos, Recasens i Servitje.
4. Sol·licitar al Consorci Parc de Collserola la inte-

gració del Municipi de Barcelona en aquesta entitat i
en els seus òrgans de govern, de conformitat amb
allò que preveu l’article 1 en relació a l’article 5 dels
seus Estatuts.
5. Desestimar l’al·legació presentada pel Grup Mu-

nicipal de Convergència i Unió; i aprovar definitiva-
ment la modificació de l’article 26 de l’Ordenança de
cementiris.

S’aproven, per unanimitat, els dos dictàmens ante-
riors.
6. Modificar l’actual tı́tol VI, de l’Ordenança del

medi ambient urbà, aprovada definitivament per
acord del Plenari del Consell Municipal en sessió de
data 26 de març de 1999, amb la nova redacció que
consta en el document que s’adjunta.

Sotmetre’l a informació pública per termini de tren-
ta dies perquè s’hi puguin presentar al·legacions o
suggeriments; i en el cas que no s’hi formulin al·le-

gacions de caràcter substancial que posin de mani-
fest la necessitat d’introduir-hi rectificacions, tenir per
elevat automàticament aquest acord d’aprovació ini-
cial a aprovació definitiva.
El Sr. Cornet comenta que el fet d’haver-se aprovat

l’Ordenança del medi ambient urbà abans de definir
els criteris de la nova contracta de neteja i recollida
de residus, fa necessari abordar ara, com ja advertı́ el
seu Grup, una nova regulació de la gestió dels resi-
dus: per tant, el seu Grup, tot lamentant que l’equip
de govern no faci més cas de les opinions de l’opo-
sició, opta per l’abstenció per reservar-se la facultat
de presentar al·legacions durant la fase d’informació
pública.
El Sr. Puigdollers fa avinent que, des de fa uns

quants anys, el seu Grup està demanant amb tots els
mitjans al seu abast una regulació dels residus similar
a la que avui es proposa i, per tant, lamenta el temps
que s’ha perdut, durant el qual s’han anant deterio-
rant els serveis que aquest Ajuntament presta, com
queda ben palès si s’escolten les opinions dels ciuta-
dans, que es queixen de les deficiències de la neteja
urbana.
Considera que una de les causes de tals deficièn-

cies està en una ordenança que no era prou eficaç; i
en aquest sentit vol subratllar que la nova regulació
ara presentada recull les al·legacions a l’Ordenança
del medi ambient urbà formulades pel seu Grup i des-
estimades per la majoria, en les quals es propugnava
que s’establı́s la segregació entre la recollida comer-
cial i la recollida domiciliària i que es posés l’èmfasi
en la recollida de la matèria orgànica. Demana,
doncs, que el govern municipal tingui la voluntat d’es-
coltar més les demandes dels ciutadans i dels Grups
de l’oposició.
Creu, finalment, que la nova regulació no s’ha de li-

mitar a definir els deures dels ciutadans en el camp
de la recollida de residus i la neteja viària, sinó que
els ha de reconèixer els drets que en tal terreny po-
den exigir a l’Administració municipal, aspecte aquest
en què es reserva la facultat de presentar al·lega-
cions malgrat el seu vot favorable.
El president de la Comissió de Serveis Urbans i

Manteniment, Sr. Cuervo, explica que la nova regu-
lació de la gestió dels residus arriba en el moment
oportú; que, concretament, abans d’incorporar la se-
gregació de la recollida de residus comercials a l’Or-
denança del medi ambient urbà, calia conèixer la
resposta que donaven les empreses a tal opció, en
termes de costos i de gestió; que tant Ordenança
com el Pla de gestió de residus i la contracta de ne-
teja i recollida de residus són instruments al servei
de la polı́tica de gestió de residus; que l’Ordenança
regula els deures, però també els drets dels ciuta-
dans a exigir de l’Ajuntament serveis de neteja i re-
collida de residus adequats a la nova realitat ciuta-
dana i econòmica i als nous espais que apliquin
criteris mediambientals avançats i responguin al
compromı́s polı́tic per la sostenibilitat per tal de po-
der gaudir d’uns espais públics de qualitat.
Reitera que la modificació de l’Ordenança arriba en

el moment adequat per al desenvolupament de la po-
lı́tica de gestió de residus d’acord amb els objectius
d’impulsar la recollida selectiva, la millora continuada
i l’increment de la col·laboració ciutadana en un ser-
vei, les llistes d’espera del qual són en contı́nua ex-
posició pública, perquè els retards a l’hora de prestar-
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lo es posen immediatament en evidència davant la
ciutadania i això incrementa els seus nivells d’exigèn-
cia; ara bé en el procés de transició cap a la nova
contracta s’ha sabut combinar, gràcies a la col·labo-
ració de les empreses, el desenvolupament de la
implementació de la nova contracta dins de termini
amb el manteniment del necessari control sobre la
prestació quotidiana del servei, encara que es pugui
produir alguna disfunció i es faci possible alguna cua.
Remarca que l’objectiu final de la nova contracta

és millorar la qualitat de la neteja i el nivell de la reco-
llida selectiva, com estableix el Programa d’actuació
municipal.
Confia, finalment, arribar a un acord sobre les

al·legacions que presentin els Grups de l’oposició a
fi que la nova regulació sigui un instrument que afa-
voreixi la col·laboració ciutadana i, ensems, el con-
trol de qualitat amb criteris democràtics i eficaços.
El Sr. Puigdollers observa que quan el març de

1999 s’aprova l’Ordenança del medi ambient urbà ja
es coneixia el plec de condicions de la nova contracta
de neteja i recollida de residus; que la problemàtica
més important de la neteja urbana és la generació de
residus industrials i, per tant, si l’Ordenança esmenta-
da s’hagués aprovat ara fa un any en els termes indi-
cats pel seu Grup, és a dir, en el sentit que els sec-
tors comercials de la Ciutat poguessin buscar la
forma de gestionar els seus residus d’acord amb
Ajuntament, però fora de la contracta municipal, pot-
ser avui tindrı́em una ciutat una mica més neta i, per
tant, durant un any s’ha mantingut la Ciutat amb una
netedat insuficient, per no haver-se acceptat fa un
any que el sectors comercials poguessin trobar siste-
mes de recollida dels seus residus, independents del
municipal.
El Sr. Cornet no troba lògic haver de modificar

ara, després d’haver-se adjudicat la contracta de ne-
teja viària i recollida de residus, l’Ordenança del
medi ambient urbà pel que fa a la recollida de resi-
dus; i anuncia una interpel·lació perquè el proper es-
tiu es prenguin mesures urgents sobre la recollida
d’escombraries a Ciutat Vella, on es fan més evi-
dents els problemes de neteja que pateix la Ciutat.
El Sr. Cuervo precisa que l’article 150 de l’Orde-

nança preveu la possibilitat que els establiments pu-
guin gestionar els residus que generin, directament o
per mitjà d’un gestor autoritzat respectant la selecció
de fraccions, i, per comprovar si es compleix aquesta
obligació, determina que cada establiment tingui el
seu propi bujol amb el seu codi de barres identi-
ficador, mesura que permetrà: conèixer quant de resi-
du genera cada establiment i si fa servir el sistema
general; detectar el possible creuament de recursos
entre la recollida domèstica i la comercial; i assegu-
rar, per tant, la transparència dels fluxos financers.
Insisteix que l’opció que s’ha pres és la que resulta

més ordenada i operativa i deixa oberta la possibilitat
que el sector comercial autogestioni els seus residus
complint els requeriments fixats per l’Ajuntament
d’acord amb la polı́tica seguida per l’equip de govern.
Assegura que rebrà amb gust la interpel·lació que

ha anunciat el Sr. Cornet, a qui convida als seus
passeigs per la Ciutat per controlar com funciona el
servei de neteja urbana i procurar millorar-lo dintre de
la complexitat estructural, les peculiaritats dels pro-
cessos d’educació ambiental i comunicació amb la
ciutadania i les caracterı́stiques de cada territori; i

s’ofereix a explicar-li com es gestiona el servei, l’ava-
luació de la qualitat i eficàcia del qual s’ha de fer, per
altra banda, en el moment i amb els indicadors ade-
quats i tenint en compte les dificultats estructurals,
sociològiques i procedimentals.

S’aprova el dictamen amb l’abstenció dels Srs. Fi-
sas, Ainoza, Álvarez, i Cornet, i les Sres. Treserra i
Balseiro.
7. Aprovar inicialment modificacions de crèdit del

Pressupost 2000, per un import de 172.120.596 pes-
setes (1.034.465, 62 € ), de conformitat amb la do-
cumentació adjunta (tres annexos amb referències
00012790, 00041990 i 00060690), considerant-les
definitivament aprovades en cas de no presentar-
s’hi reclamacions en contra en el termini d’exposició
pública.
La Sra. Recasens anticipa el vot negatiu dels mem-

bres del Grup de CiU adduint:
a) Que considera incoherent portar una modificació

de crèdit per esmerçar 11 milions de pessetes en mo-
biliari i equips informàtics, de vı́deo-conferències i
d’audio per a la Sala de Juntes del Districte de Ciutat
Vella, quan aquest Districte està patint greus proble-
mes de neteja, soroll i inseguretat i la regidora del
Districte ha indicat que els bars que vulguin obrir a les
nits han de finançar els costos de la parella de la
Guàrdia Urbana.
b) Que tampoc entén que les previsions inicials del

Pressupost pel que fa al manteniment del vehicles de
la Guàrdia Urbana es limitessin als primers sis mesos
i que fossin insuficients les dotacions de vestuari per
als guàrdies i els bombers.
c) Que es fa una modificació de crèdit per 47 mi-

lions de pessetes, perquè quan es va fer la distribució
d’inversions per a la Guàrdia Urbana i el cos de Bom-
bers no es tenien clares les necessitats del Servei de
Protecció Civil i de la Direcció del Sector.
Opina, en conclusió, que els Pressupostos inicials

que s’aproven són ficticis i no cobreixen les necessi-
tats reals del servei i dels ciutadans.
El Sr. Maragall respon que la intervenció anterior

ha confós la gestió pressupostària i la formalització
de les despeses assignades a partides concretes i,
en tot cas, ha posat en relleu la dificultat que l’instru-
ment pressupostari pugui ésser expressió suficient de
la vida pressupostària d’una entitat que té un pressu-
post 250.000 milions de pessetes. Afegeix que les
modificacions de crèdit donen credibilitat a l’acció del
govern municipal, precisament per la seva capacitat
d’expressar al llarg de l’any els moviment necessaris
per a ajustar les previsions pressupostàries inicials a
l’actuació diària, encara que es pugui discutir l’oportu-
nitat d’una despesa determinada.
En aquesta lı́nia, i pel que fa a la referència que

s’ha fet a la Sala de Juntes del Districte de Ciutat Ve-
lla, sosté que els edificis administratius i els llocs de
reunió i atenció als ciutadans han de tenir la dignitat i
la qualitat que mereix la Ciutat, i, per tant, tal despesa
està sobradament justificada

S’aprova el dictamen en debat amb el vot en contra
dels Srs. Molins, Miró, Puigdollers, Forn i Ciurana, i
les Sres. Oranich, Ortega, Fandos, Recasens i Servit-
je, i amb l’abstenció dels Srs. Fisas, Ainoza, Álvarez i
Cornet, i les Sres. Treserra i Balseiro.
8. Atorgar la Medalla de la Ciutat en la seva cate-

goria d’Or al RCD Espanyol, en ocasió del seu cente-
nari, com a reconeixement per les diverses branques
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esportives que ha promogut i practicat, i per la seva
trajectòria de presència constant a la Ciutat al llarg
dels seus cent anys d’existència.
El Sr. Álvarez expressa, per la seva condició de

soci, accionista i exdirectiu del RCD Espanyol, la
seva satisfacció per la distinció que s’atorga a aquest
Club, tot destacant que l’Espanyol, fundat per un grup
d’universitaris catalans, ha tingut una trajectòria es-
portiva molt notable i compta actualment amb 23.000
socis, bona part dels quals són ciutadans de Barcelo-
na; i que la darrera vegada que es tractà en aquesta
Sala un tema relacionat amb el Club tenia un motiu
que entristia als socis perquè significava l’abandó de
l’històric estadi de Sarrià i avui, en canvi, és per una
raó festiva: la celebració del centenari.
Acaba felicitant l’Ajuntament i, especialment, el Po-

nent de Relacions Institucionals i Esports, Sr. Batlle,
pel tractament que han donat a la commemoració
d’aquesta efemèrides, sobretot quan altres mitjans de
comunicació donen la sensació que la Ciutat només
compta un club de futbol, el FC Barcelona, quan n’hi
ha molts més, l’Espanyol, l’Europa, el Sant Andreu i
tants d’altres.
El regidor de Relacions Institucionals i Esports, Sr.

Batlle, subratlla que l’Ajuntament s’ha sumat des d’un
principi a les activitats del centenari del RCD Espa-
nyol, les quals han estat marcades per una profunda
barcelonitat tant en l’emotiu acte inaugural, que rela-
cionà la història de l’Espanyol amb les vicissituds de
la Ciutat durant tot el segle, com en l’acte de constitu-
ció de la Fundació del Club en el Palau de Pedralbes,
la presentació de la Fundació en el Teatre Nacional
de Catalunya i també el concert que tingué lloc en el
Palau de la Música.
Celebra que els actes del centenari hagin pogut

culminar amb la consecució pel Club de la Copa de
Sa Majestat el Rei; i posa en relleu que l’Espanyol és
un exemple, en el terreny esportiu, de la pluralitat en
tots els aspectes de la vida social necessiten Barcelo-
na i el paı́s; i que amb la Medalla que s’atorga a
aquest Club es vol retre també un homenatge a mol-
tes generacions d’esportistes barcelonins i barce-
lonines que sota els colors espanyolistes han servit
l’esport del paı́s en múltiples disciplines, perquè al
llarg del segle l’Espanyol ha comptat amb altres sec-
cions que han portat arreu el nom de la Ciutat en es-
ports com l’atletisme, l’hoquei sobre patins, el volei-
bol, el bàsquet i el rugbi, i es vol també honorar una
trajectòria de joves esportistes que garanteixen la
continuı̈tat del Club en el servei a l’esport, a la Ciutat i
al paı́s.
El Sr. Molins, manifesta que el Grup de CiU se

suma a la felicitació al RCD Espanyol, que no ha tin-
gut una vida gens fàcil al llarg del seus cent anys i
aixı́, per exemple, en els anys trenta ésser “culé”
comportava necessàriament ésser “antiperico”, en-
cara que avui, afortunadament, aquests sentiments
s’estan superant.
Considera molt bo que una ciutat com Barcelona

pugui demostrar la seva potència mantenint dos
equips de primera lı́nia esportiva a la divisió d’honor i
a les millors competicions; i desitja a l’Espanyol els
millors èxits en les competicions que jugarà l’any vi-
nent fora del campionat espanyol.
El Sr. Maestro, en nom d’ERC-EV, es congratula

que Barcelona compti amb una sèrie d’entitats espor-
tives centenàries i dona suport a la Medalla d’Or de la

Ciutat al RCD Espanyol, tot aplaudint, des de la seva
posició polı́tica, el gir que poc a poc es va produint en
l’afició d’aquest Club, el qual està assumint cada cop
més la catalanitat de la terra on va néixer.
La Sra. Mayol manifesta que el Grup d’IC-V se

suma a les paraules pronunciades pel Sr. Batlle.
S’aprova, per unanimitat, el dictamen en debat.

COMISSIÓ D’INFRAESTRUCTURES I URBANISME

Districte de Nou Barris

9. Donar conformitat, tal com preveu l’article 23.2
b) de la Carta Municipal de Barcelona, al Pla d’Actua-
ció 2000-2003 del Districte de Nou Barris, segons les
dades expressades en el document adjunt.
El Sr. Cornet anuncia l’abstenció del seu Grup, que

és coherent amb el posicionament dels seus repre-
sentants en el Consell del Districte de Nou Barris
El Sr. Ciurana observa que avui arriba el darrer i

últim acte de les successives aprovacions dels Pro-
grames d’actuació del Districte, fet que es produeix
un any després de les darreres eleccions municipals;
i que per coherència amb la posició que han mantin-
gut davant el desgavell formal i procedimental que ha
presidit la tramitació de tals programes, els membres
del seu Grup votaran negativament el Programa d’ac-
tuació del Districte de Nou Barris, més i quan aquest
document no inclou cap referència pressupostària ni
cap compromı́s de calendari en les actuacions i, per
tant, té una notòria manca de qualitat.

S’aprova el dictamen en debat amb el vot en contra
dels Srs. Molins, Miró, Puigdollers, Forn i Ciurana, i
les Sres. Oranich, Ortega, Fandos, Recasens i Ser-
vitje, i amb l’abstenció dels Srs. Fisas, Ainoza, Álva-
rez i Cornet, i les Sres. Treserra i Balseiro.
10. Aprovar inicialment, de conformitat amb l’article

66.3 de la Carta Municipal de Barcelona, la Modificació
del Pla General Metropolità en el sector de l’entorn del
carrer d’Anglesola, d’iniciativa municipal; suspendre,
pel termini de dos anys, l’atorgament de llicències de
parcel·lació de terrenys, d’edificació, de reforma o re-
habilitació, d’enderrocament, d’instal·lació o ampliació
d’activitats o d’usos concrets en l’àmbit de la Modifica-
ció del Pla General Metropolità; i exposar-la al públic
pel termini d’un mes.

Districte de Sarrià-Sant Gervasi

11. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68
de la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial
de l’Escola Universitària de La Salle, al carrer del Llu-
çanès, cantonada amb el de Quatre Camins, promo-
gut pels Germans de les Escoles Cristianes, el qual
recull les consideracions a l’aprovació inicial, contin-
gudes a l’informe dels Serveis de Planejament de 28
de febrer de 2000.
12. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68

de la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial
de protecció del patrimoni arquitectònic de la ciutat de
Barcelona en l’àmbit del Districte de Sarrià-Sant
Gervasi, d’iniciativa municipal, amb les modificacions
a què fa referència l’informe dels Serveis de Planeja-
ment de 29 de maig de 2000; i resoldre les al·le-
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gacions presentades en els tràmits d’exposició públi-
ca i d’audiència de l’aprovació inicial, de conformitat
amb els informes del cap del Projecte de Revisió del
Catàleg Arquitectònic, de 24 de novembre de 1999 i
29 de maig de 2000, de valoració de les esmentades
al·legacions.

Districte de Sant Andreu

13. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68
de la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial de
protecció del patrimoni arquitectònic de la ciutat de
Barcelona en l’àmbit del Districte de Sant Andreu, d’ini-
ciativa municipal, amb les modificacions a què fa refe-
rència l’informe dels Serveis de Planejament de 29 de
maig de 2000; i resoldre les al·legacions presentades
en els tràmits d’exposició pública i d’audiència de
l’aprovació inicial, de conformitat amb els informes del
cap del Projecte de Revisió del Catàleg Arquitectònic,
de 24 de novembre de 1999 i 29 de maig de 2000, de
valoració de les esmentades al·legacions.

Districte de Gràcia

14. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68
de la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial
d’ordenació de l’equipament situat al passeig de la
Vall d’Hebron, núms. 37-81, promogut per la Funda-
ció Ronald MacDonald.

Districte d’Horta-Guinardó

15. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68
de la Carta Municipal de Barcelona, la Modificació del
Pla especial del recinte de l’Hospital de la Santa Creu
i Sant Pau: ordenació del subsector B, promoguda
per la Fundació Puigvert, amb la prescripció contingu-
da a l’informe del Departament de Desenvolupament
de Planejament de 7 de juny de 2000; estimar l’al·le-
gació presentada per la Ima. Sra. Sònia Recasens i
Alsina i per l’Im. Sr. Josep Miró i Ardèvol en la seva
qualitat de regidors del Grup Municipal de Conver-
gència i Unió, de conformitat amb l’informe de l’es-
mentat Departament de 8 de juny de 2000, de valora-
ció de l’al·legació.

Districte de Sant Martı́

16. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68
de la Carta Municipal de Barcelona, l’Estudi de detall
de l’illa situada entre l’avinguda Diagonal, i els car-
rer de la Ciutat de Granada, de Badajoz i de Bolı́via,
dins de la unitat d’actuació núm. 1 del Pla especial de
reforma interior de Diagonal-Poblenou, promogut per
Grup Laietana, SA; i estimar parcialment les al·lega-
cions presentades pel Sr. Josep M. Subirachs i Mar-
tı́nez, en representació de Ramon Vidiella i Gumbau,
Autocars Ravigo, SL, Autotransports Ravigo, SL, Au-
tocars Ilerda, SL, i Viatges Vibus, de conformitat amb
l’informe del Departament de Desenvolupament de
Planejament de 30 de maig de 2000.

S’aproven, per unanimitat, els set dictàmens prece-
dents.

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL

Districte de l’Eixample

17. Declarar vàlid el concurs per a la concessió de la
gestió del poliesportiu municipal Joan Miró, situat al
barri de l’Esquerra de l’Eixample, al carrer de la Dipu-
tació, núms. 17-19; adjudicar l’esmentada concessió a
l’Associació Esportiva Central, per un perı́ode de vint-i-
cinc anys a partir de l’aprovació del present acord, en
base al plec de clàusules particulars que regeix tal
concessió, i l’oferta, en la qual figura una inversió mı́ni-
ma de 260.441.232 pessetes (1.565.283,29 € ), i pel
cànon establert a la clàusula 7 del plec de condicions i
retribució de la gestió del 4% dels ingressos; requerir
l’entitat adjudicatària perquè, en el termini màxim de
quinze dies a partir de la notificació d’aquesta adjudi-
cació, presenti el document acreditatiu d’haver consti-
tuı̈t la garantia definitiva de 5.000.000 de pessetes i
comparegui el seu legal representant per a la formalit-
zació del contracte el dia i hora que a tal efecte s’asse-
nyali; i facultar la Ima. Sra. Carme San Miguel, regido-
ra del Districte de l’Eixample, per a la signatura del
contracte.

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ I CULTURA

PONÈNCIA DE CULTURA

18. Aprovar inicialment, a l’empara de l’article 313
del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens lo-
cals (ROAS), la creació del Consorci de les Bibliote-
ques de Barcelona entre l’Ajuntament de Barcelona i
la Diputació de Barcelona. Aprovar els corresponents
Estatuts segons document que s’adjunta. Sotmetre’ls
a informació pública, durant un termini de trenta dies,
mitjançant anuncis en el Butlletí Oficial de la Provín-
cia, el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i al
tauler d’anuncis de l’Ajuntament, als efectes de l’arti-
cle 160 del ROAS, per a l’examen i la presentació
d’al·legacions i suggeriments; en el cas que no s’hi
formulin al·legacions que posin de manifest la neces-
sitat d’introduir-hi rectificacions, tenir per elevat auto-
màticament aquest acord d’aprovació inicial a aprova-
ció definitiva i trametre l’acord de constitució del
Consorci, juntament amb els Estatuts, a la Direcció
General d’Administració Local, per a la inscripció del
Consorci a la secció corresponent del Registre d’Ens
Locals; i donar trasllat del precedent acord a la Dipu-
tació de Barcelona, per al seu coneixement i efectes
escaients.

S’aproven, per unanimitat, els dos dictàmens an-
teriors.

COMISSIÓ DE SERVEIS URBANS I MANTENIMENT

19. Desestimar les al·legacions formulades al plec
de condicions pel Grup municipal de CiU, d’acord
amb els informes tècnic i jurı́dic, obrant a l’expedient.
Declarar vàlid el concurs celebrat per contractar els
serveis de neteja i conservació de les fonts públiques
i ornamentals de la ciutat de Barcelona. Adjudicar, pel
termini de quatre anys, el contracte de serveis de ne-
teja i conservació de les fonts públiques i ornamen-
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tals de la ciutat de Barcelona a l’empresa Fomento de
Construcciones y Contratas, SA, per un import de
1.454.573.200 pessetes (8.742.160,99 € ). Requerir
l’adjudicatària perquè, en el termini de quinze dies des
que rebi la notificació d’aquest acord, dipositi la garan-
tia definitiva de 58.182.928 pessetes (349.686,43 € ).
Disposar l’import total màxim de 1.454.573.200 pesse-
tes (8.742.160,99 € ), amb càrrec a les consignacions
pressupostàries que s’indiquin en el document comp-
table. Cancel·lar i tornar als licitadors, llevat de l’adju-
dicatari, les garanties provisionals constituı̈des per
prendre part en el procés de licitació. Delegar en l’Al-
caldia els expedients anuals de revisió de preus, aixı́
com l’aprovació dels expedients d’ajustos en l’execu-
ció del contracte, en l’àmbit de la Llei de contractes
de les Administracions públiques, que no impliquin al-
teració en els preus unitaris ofertats en la licitació, no
superin el 20% de l’adjudicació i s’adeqüin a les pre-
visions pressupostàries, donant-ne compte, en
aquest cas, al Consell Municipal.
El Sr. Puigdollers es mostra estranyat perquè con-

tı́nuament es desestimen al·legacions a plecs de con-
dicions presentades pel seu Grup a pesar que tenen
un contingut que hauria d’ésser compartit majorità-
riament pel govern municipal.
En aquest sentit concreta que el govern municipal

es declara partidari de la sostenibilitat i, tanmateix,
quan arriba l’hora de posar-la en pràctica s’hi oposa; i
que la primera cosa que s’ha de fer per convertit la
sostenibilitat en una realitat és assignar-li punts que
serveixin per adjudicar els contractes: com que no es
fa aixı́ el seu Grup votarà negativament el dictamen
en debat.
El Sr. Cuervo opina que el Sr. Puigdollers ha des-

orbitat la desestimació de la seva al·legació sobre els
criteris d’adjudicació del concurs establerts a la clàu-
sula 20a del plec de condicions, ja que els resultats
pràctics que tal al·legació pretenia s’han aconseguit
per un altra via.
En aquesta lı́nia esmenta: a) que la il·luminació per

fibra òptica de les fonts ornamentals de la plaça de
Catalunya i d’altres cinc més en el curs de la contracta
i l’adaptació de 135 instal·lacions al reglament d’alta
tensió amb la implantació d’un sistema de bateries
comporten una millora importantı́ssima en l’estalvi
d’energia; b) que 136 de les 206 fonts ornamentals ja
compten amb un sistema de recirculació de l’aigua i la
nova contracta n’hi afegeix altres 6 més cada any, és a
dir, 24 més al final de la contracta; c) que l’aigua freàti-
ca que ja es fa servir en la Gran Cascada del Parc de
la Ciutadella, en el llac i en el dipòsit de l’edifici de les
Aigües, s’utilitzarà també en altres 18 fonts de la zona
de Montjuı̈c, l’estany de l’Espanya Industrial, l’eix de
Maria Cristina i el Parc de l’Escorxador, i hi ha el com-
promı́s de portar-la també a 14 fonts ornamentals del
Front marı́tim; d) que s’instal·laran reguladors de cabal
en les 1.547 fonts públiques; i e) que s’instal·laran pol-
sadors en 50 de les 90 fonts públiques que encara no
en tenen, i electrovàlvules en les 40 restants.
Diu, en conclusió, que l’oferta que ha resultat adju-

dicatària incorpora diversos elements de sostenibi-
litat; i que les dades que acaba d’esmentar demos-
tren la coherència de l’equip de govern i la seva
preocupació per aplicar polı́tiques de sostenibilitat i,
concretament, criteris d’estalvi d’aigua i energia.
El Sr. Cornet anticipa el vot positiu dels membres

del seu Grup, perquè, tot i reconèixer que el Sr.

Puigdollers té raó en la seva argumentació perquè
l’equip de govern no ha rectificat els criteris de va-
loració de les ofertes a fi que incorporessin criteris
de sostenibilitat, considera que la nova contracta
comporta millores substancials pel que fa a la sos-
tenibilitat de les fonts públiques, gràcies a les ofer-
tes de les empreses; la qual cosa demonstra que
el teixit social té criteris més avançats que l’Ajun-
tament.
El Sr. Cuervo puntualitza que les ofertes de les em-

preses demostren que el plec de condicions no tenia
pas un missatge ambigu pel que fa a la sostenibilitat;
i es congratula que les empreses l’hagin entès i que
això hagi comportat un estalvi més gran d’aigua i
energia.

S’aprova el dictamen amb el vot en contra dels Srs.
Molins, Miró, Puigdollers, Forn i Ciurana i les Sres.
Oranich, Ortega, Fandos, Recasens i Servitje.
20. Prorrogar, per un termini d’un any d’acord

amb la clàusula 3.1 dels seu plec de clàusules, la vi-
gència de la contracta de conservació de l’enllume-
nat públic de Barcelona, que finalitza el 30 de se-
tembre de 2000 i fou adjudicada per acord del
Consell Plenari de 12 de juliol de 1996 a Serveis In-
tegrals de Manteniment Rubatec, SA, pel que fa a la
zona A, i a Instalaciones y Montajes Eléctricos y de
Saneamiento, SA (IMES), pel que fa a la zona B.

Autoritzar les quantitats de 693.380.999 pessetes
(4.167.303,73 € ) per a la zona A, i de 674.690.267
pessetes (4.054.970,17€ ) per a la zona B, per al pe-
rı́ode comprès de l’1 d’octubre del 2000 fins al 30 de
setembre del 2001, amb el desglossament per anys,
funcionals i àrea central i districtes, que s’especifica
en els documents comptables que s’annexen.

Aplicar les consignacions amb càrrec als Pressu-
postos dels anys 2000 i 2001, d’acord amb allò que
especifiquen els esmentats documents comptables
que s’annexen.

Requerir les empreses adjudicatàries perquè acre-
ditin haver constituı̈t i dipositat la garantia addicional
de 27.735.240 pessetes (166.692,15 € ) pel que res-
pecta a Serveis Integrals de Manteniment Rubatec,
SA, i de 26.987.611 pessetes (162.198,81 € ) pel que
respecta a Instalaciones y Montajes Eléctricos y de
Saneamiento, SA (IMES).

Mantenir la resta d’extrems de l’adjudicació vigent.
S’aprova, per unanimitat, aquest dictamen.

GRUPS MUNICIPALS

21. PROPOSICIONS DELS DIVERSOS GRUPS

Del Grup Municipal de Convergència i Unió
21. 1. Instar al govern municipal que presenti la

proposta de zones de sensibilitat acústica previstes a
l’article 45 de l’Ordenança general de medi ambient
urbà, en el termini màxim d’un mes.
2) Que, abans del 31 de desembre de l’any 2000,

l’alcalde presenti per a la seva aprovació en el Con-
sell Municipal un pla de descontaminació gradual pel
que fa al soroll amb l’objectiu que, en un termini mà-
xim de cinc anys, sigui possible la reaqualificació
acústica de les zones, amb l’objectiu de reduir en un
10% els nivells sonors guia en l’ambient exterior pre-
vistos a l’annex III.1 de cadascuna de les zones,
d’acord amb el previst a l’article 45.5 i fins arribar a
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complir amb els nivells guia que recomanen els orga-
nismes internacionals.
3) Que en el termini d’un mes, el govern municipal

presenti una proposta d’actuació municipal sobre
l’àrea afectada de l’Hospital Clı́nic i la Caserna de
Bombers del carrer de Provença d’acord amb l’Orde-
nança general de medi ambient urbà i, en concret,
d’acord amb els seus articles 44 i 48.
El Sr. Molins defensa aquesta proposició dient que

l’Ordenança del medi ambient urbà, aprovada el 26
de març de 1999, explicita en el seu tı́tol III, relatiu a
la contaminació acústica, i concretament en el seu ar-
ticle 42, que és objecte de l’Ordenança garantir la
correcció de la contaminació per sorolls i vibracions i
assegurar la deguda protecció a la població i al medi
ambient urbà; que tanmateix l’Ordenança no permet
assolir aquest objectiu, perquè el seu article 45 es li-
mita a impedir la instal·lació de noves activitats que
puguin incrementar els nivells guia de soroll, però no
garanteix la disminució dels nivells de soroll ja exis-
tents, com seria desitjable atès que, comparativa-
ment, Barcelona passa per ésser una de les ciutats
més sorolloses del món.
Continua dient que en virtut de l’esmentat article

45, l’Ajuntament, en el termini d’un any a partir de
l’entrada en vigor de l’Ordenança, havia de delimitar
les cinc zones de sensibilitat acústica en què es divi-
deix la Ciutat; que tanmateix aquest termini expirà el
proppassat 17 de juny sense que aquesta obligació
s’hagués complert, a pesar que la delimitació és in-
dispensable per a actuar per sobre les immissions i
l’equip de govern s’hauria de preocupar pel soroll
urbà; i que tot això ha motivat la proposició del seu
Grup, que fixa en un mes el termini per a presentar
la delimitació esmentada, prescriu la presentació
abans del 31 de desembre d’enguany d’un pla de
descontaminació gradual amb l’objectiu de reduir en
un 10% en el termini de cinc anys els nivells de so-
rolls guia de cadascuna de les zones i estableix la
presentació d’un proposta d’actuació especı́fica en
l’àrea de l’Hospital Clı́nic i la Caserna central dels
Bombers.
La presidenta de la Comissió de Sostenibilitat i

Ecologia Urbana, Sra. Mayol, després de preguntar
d’on treu el Sr. Molins que Barcelona sigui una de les
ciutats més sorolloses del món, manifesta que la
qüestió del soroll urbà preocupa i ocupa a l’equip de
govern, el qual ha incorporat al Programa d’actuació
municipal un compromı́s ferm de reduir la contamina-
ció acústica; que el problema del soroll ambiental ha
estat percebut com a tal en temps relativament re-
cents, ja que no se’n parlà a la Conferència de Rio de
Janeiro de 1992 i fins a la reunió d’Aalborg de 1994
no es plantejaren els efectes nocius que té sobre la
salut; que la Unió Europea no legislarà sobre aquesta
matèria fins a l’any 2006 i no hi ha tampoc cap norma
estatal que reguli els nivells de soroll, obligui a fer de-
terminades actuacions i els doni el suport financer;
que, tanmateix, Barcelona ha estat capdavantera a
abordar el problema, en aprovar el 1983 una orde-
nança, després modificada el 1989, que ha estat co-
piada per altres Ajuntaments tan sensibilitzats com el
del Prat; que la zonificació prevista en l’Ordenança vi-
gent decidirà els nivells guia del soroll de cada zona;
que aquest Ajuntament ha fet ja dos mapes sònics,
quan la Generalitat tot just ha obert una via de sub-
vencions a diversos ajuntaments perquè puguin fer el

cadastre de sorolls, que és un instrument tècnic mols
menys potent que la nostra zonificació.
Precisa que aquest Ajuntament s’ha marcat l’objec-

tiu de reduir els punts amb soroll superior als 75 deci-
bels, d’evitar l’augment de soroll en les zones inter-
mèdies que estan entre els 65 i els 75 decibels, i de
consentir-lo els que estan per dessota.
Referint-se al contingut de la proposició en debat,

diu, primer, que com el Grup de CiU sap perfecta-
ment, la zonificació s’està fent: concretament els tre-
balls tècnics ja estan acabats i s’està consensuant
amb els Districtes la incorporació d’aquells aspectes
que estan condicionats pels seus projectes com ara
la implantació d’illes de vianants. Per tant, assumeix
el compromı́s de donar-la a conèixer pel juliol, però
observa que la zonificació no és un procés tancat,
sinó continuat, de manera, que s’ha d’anar modificant
amb el temps d’acord amb les diferents actuacions.
Assegura, després, que un cop feta la zonificació,

es determinaran els objectius de reducció del soroll i
el mètode per aconseguir-la, tot puntualitzant que no
es pot parlar d’una reducció homogènia del 10% a
tota la Ciutat, perquè en determinats indrets el per-
centatge haurà d’ésser superior.
Tocant a l’àrea de l’Hospital Clı́nic i la Caserna

central dels Bombers, indica que requereix, com
probablement tot l’Eixample, un tractament especı́-
fic; que el Districte, que està en contacte permanent
amb els veı̈ns, aprovà el març una proposta amb
mesures concretes que s’haurien de dur a terme;
que s’ha fet un esforç per reduir el soroll provocat
pels vehicles dels bombers; i que igualment el con-
veni amb les empreses de transport sanitari i les tas-
ques que es fan conjuntament amb els responsables
de l’Hospital Clı́nic pretenen reduir el provocat per
les ambulàncies.
Acaba demanant aclariments sobre la recomanació

de l’Organització Mundial de la Salut que invoca l’es-
crit del Grup de CiU, ja que es tracta d’un organisme
que no té funcions legislatives i es limita a editar pu-
blicacions i opuscles, com el que porta per tı́tol “Quei-
xes sobre el soroll” que està preparant actualment
sota la coordinació d’aquest Ajuntament.
El Sr. Álvarez avança el suport del Grup Popular a

la proposició en debat, perquè, segons totes les en-
questes, els tres problemes que preocupen més als
ciutadans són la circulació, la neteja i el soroll. Afe-
geix que, segons un informe elaborat per l’Agència
Europea del Medi Ambient, Barcelona era la ciutat
que tenia uns nivells de soroll més alts; i que encara
no ha rebut el Mapa sònic que el seu Grup demanà
des de fa sis anys i tanmateix aquesta petició no ha
estat atesa pel govern municipal, igual que moltes al-
tres preguntes formulades en el mandat anterior i re-
ferents, sobretot, a la hisenda municipal.
Acaba demanant que l’equip de govern posi en els

primers llocs del seu ordre de prioritats el problema
del soroll, pel qual el Grup Popular està molt sensibi-
litzat perquè afecta d’una manera molt especial la
qualitat de vida dels ciutadans, sobretot en el Districte
de l’Eixample, perquè molesta el seu descans i, fins
tot, les seves converses.
El Sr. Molins significa que la zonificació s’havia de

fer en el termini d’un any a partir de l’entrada en vigor
de l’Ordenança del medi ambient urbà, és a dir,
abans del proppassat 17 de juny i tanmateix l’equip
de govern no ha fet els deures que l’Ordenança li fi-
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xava; que la inexistència de zonificació impedeix dis-
posar dels instruments per controlar el soroll i reduir-
lo; que els nivells que figuren a l’annex de l’Ordenan-
ça superen en un 20% les recomanacions de
l’Organització Mundial de la Salut que són anteriors a
la Cimera de Rio; i que l’Ajuntament no ha d’esperar
que algú legisli per poder regular el soroll urbà.
Aclareix que quan ha dit que Barcelona era una de

les ciutats més sorolloses, estava comparant-la amb
aquelles altres que tenen elaborat un mapa sònic que
no són totes les del món i, encara que possiblement
Mèxic o Calcuta són ciutats més sorolloses que la
nostra, no creu que cap regidor desitgi establir com-
paracions amb tals ciutats, almenys pel que fa als
seus nivells de soroll.
Observa, en darrer lloc, que, segons les seves da-

des, els nivells de soroll de la zona de l’Hospital Clı́nic
no s’han reduı̈t i el conveni amb les empreses de
transport sanitari no ha donat els resultats que s’es-
peraven.
El Sr. Portabella comenta que tots els Grups Mu-

nicipals estan fortament preocupats per la contami-
nació acústica de la Ciutat, problema extremada-
ment complex, el qual, possiblement, en el futur
deixarà de mesurar-se en decibels perquè no reflec-
teixen ni les incomoditats que provoca, ni les reper-
cussions que té en la salut; que dir que no s’han fet
els deures quan només passen cinc dies del final del
termini és filar molt prim, tant i més quan s’ha asse-
gurat que en poques setmanes es podrà presentar
el document que es reclama, que ja està fet i només
falta ajustar-lo en funció dels projectes del Districte;
que l’equip de govern està extremadament sensibi-
litzat pel problema del soroll i està fent tot allò que
cal, i per això el Grup de CiU hauria de retirar la
seva proposició; i que el problema de soroll provocat
per les ambulàncies i els vehicles de bombers, so-
bre el qual s’han pres mesures que potser no han
resultat prou efectives, no se circumscriu als vol-
tants de l’Hospital Clı́nic i afecta tot el Districte de
l’Eixample per la hiperactivitat que hi ha, i també la
proximitat dels altres grans hospitals.
La Sra. Mayol fa avinent que en cap moment no ha

negat la realitat d’un problema del qual l’equip de go-
vern és ben conscient, però intenta acotar-lo en el
seu marc i no fer demagògia; que la comparació, que
ha fet l’oposició, de Barcelona amb altres ciutats de la
Unió Europea, es basa en un estudi de l’Agència Eu-
ropea del Medi Ambient fet el 1995 que no inclou Pa-
rı́s, Madrid, Roma, Lisboa, Atenas i Londres i sı́, en
canvi, Sofia, Budapest, Sant Petersburg, Bratislava,
Reggio Emilia, Bilbao, Estocolm, Oslo, Zurich, Kiev,
Copenhaguen, Amsterdam, Gotteborg, i Venècia i,
per tant, la comparació no li sembla gaire rigorosa;
que l’únic document sobre el soroll aparegut en la pu-
blicació no oficial de l’Organització Mundial de la Sa-
lut, que és la revista Salut Ambient, data de 1983 i
marca uns determinats nivells de soroll que posterior-
ment el programa Healty Cities considerà irrealitza-
bles de manera que posa com a referència els que
tenia aquest Ajuntament.
S’ofereix a facilitar al Sr. Álvarez, el Mapa sònic tot

advertint que es tracta d’un document diferent de la
zonificació per nivells sonors que s’està preparant, i
que els mapes sònics elaborats els anys 1990 i 1997
constaten la reducció del soroll urbà en un decibel de
mitjana.

Reitera que els treballs tècnics de la zonificació ja
estan enllestits i resta només fer-hi uns ajustaments
que s’han de consensuar amb els Districtes.
El Sr. Álvarez celebra que, encara que amb un re-

tard de sis anys, se li lliuri el Mapa sònic demanat; i
puntualitza que, segons un estudi pagat pel seu
Grup, en diversos indrets de la Ciutat com els carrers
de Pau Cları́s i d’Aragó, l’avinguda de la Diagonal o el
passeig de Gràcia, en nou de les deu zones estudia-
des se sobrepassa el nivell dels 75 decibels, que se-
gons l’Organització Mundial de la Salut comença a
perjudicar la qualitat de vida en aspectes com l’es-
très, la son i les converses.
El Sr. Molins manifesta que el seu Grup manté la

seva proposició; que la resposta que ara s’ha donat al
primer apartat de tal proposició no es va pas oferir a la
Comissió corresponent; que si el percentatge del 10%
que es fixa en l’apartat segon sembla massa baix, el
seu Grup estarà encantat de canviar-lo per un altre de
més alt, d’acord amb els indicadors que la Sra. Mayol
tingui al seu abast; que si bé el problema del soroll
afecta tota la ciutat, l’Ordenança preveu la realització
de plans especı́fics per a determinades zones que de-
manin una protecció més alta i la de l’Hospital Clı́nic
n’és una; i que la complexitat del problema del soroll
no és motiu suficient per a retirar la seva proposició.
El Sr. Portabella matisa que ha demanat la retirada

de la proposició en debat no perquè s’hi abordi un
problema complex, sinó perquè les coses que s’hi
propugnen ja s’estan fent.
La Sra. San Miguel puntualitza que les mesures

adoptades han millorat la situació en la zona de
l’Hospital Clı́nic i aixı́, concretament: a) els avisos que
fan els bombers en les seves sortides ja no són sò-
nics com ho eren abans; b) els carrils verds dismi-
nueixen el temps de permanència dels vehicles en la
zona; c) els ı́ndexs d’indisciplina de les ambulàncies
pel que fa a l’ús de nivells sonors més alts dels pre-
vistos en les diverses franges horàries, han baixat del
20 al 15 per 100; d) les obres de la plaça del Doctor
Ferrer i Cajigal també contribuiran a millorar el nivell
de soroll de la zona; i e) els veı̈ns poden optar als
ajuts que els ofereix Proeixample, SA, per insonorit-
zar els seus habitatges.
La Sra. Mayol puntualitza que el darrer mapa sònic

és de 1997 i, per tant, el Sr. Álvarez no pot estar es-
perant-lo des de fa sis anys; i s’ofereix a contrastar
l’estudi encarregat pel Grup Popular amb els realit-
zats pels professionals d’aquest Ajuntament, que es-
tan conceptuats entre els millors de la Unió Europea.
Precisa que una campanya publicitària feta per la

Generalitat dos anys enrera, en la qual es recomana-
va evitar els sorolls innecessaris, perquè el soroll
contamina i causa estrès, insomni i agressivitat, fixa-
va els nivells de tolerància admesos per l’Organitza-
ció Mundial de la Salut en 80 decibels.

Es rebutja la proposició en debat en rebre setze
vots favorables, emesos pels Srs. Molins, Miró, Puig-
dollers, Forn i Ciurana, i les Sres. Oranich, Ortega,
Fandos, Recasens i Servitje i també pels Srs. Fisas,
Ainoza, Álvarez i Cornet i les Sres. Treserra i Bal-
seiro, i vint-i-quatre en contra de la resta de membres
del Consistori presents.
Del Grup Municipal Popular
21. 2. Presentar per escrit una oferta detallada als

representants sindicals de la Guàrdia Urbana i dels
Bombers, en resposta a les seves reivindicacions.
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2) Proposar al Sı́ndic de Greuges (de forma
consensuada amb la Junta de Personal de l’Ajunta-
ment de Barcelona) que actuı̈ com a mitjancer en el
conflicte laboral a la Guàrdia Urbana i els Bombers
de Barcelona.
El Sr. Ainoza, després d’advertir que segons un an-

tic refrany una malaltia llarga és parenta de la mort,
manifesta que el conflicte de l’Administració municipal
amb la Guàrdia Urbana i el cos de Bombers, que
dura des de fa més de sis mesos, no té perspectives
d’entrar en vies de solució i, per això, el Grup Popu-
lar, que ha contribuı̈t a desbloquejar assumptes que
interessen la Ciutat, perquè entén que la tasca de
l’oposició no passa per negar a l’equip de govern
qualsevol encert ni per obstruir qualsevol iniciativa
que pugui millorar els problemes pendents de la Ciu-
tat, ha d’expressar la seva preocupació davant de tal
conflicte i, defugint qualsevol partidisme i demagògia,
ajudar a resoldre’l: per tant, en vista que les iniciati-
ves del govern municipal semblen haver caigut en un
cercle perniciós, proposa de sortir-ne recorrent a la
mediació del Sı́ndic de Greuges.
Pensa que seria faltar a la veritat negar l’existència

de tal conflicte o considerar-lo estrictament salarial i
provocat per la negociació del conveni; i remarca que
el seu Grup no cerca amb la seva proposta desgastar
polı́ticament de l’equip de govern, sinó desbloquejar
la situació actual mitjançant la intervenció d’una per-
sona apartidista.
El Sr. Forn anuncia que el seu Grup votarà favora-

blement la proposició en debat, perquè està en la
mateixa lı́nia d’una proposta feta a primers d’anys pel
president del seu Grup. Afegeix que només durant els
mesos de gener i febrer es deixaren de practicar més
de 4.000 controls d’alcoholèmia en haver-se negar el
personal de la Guàrdia Urbana a fer hores extraordi-
nàries; i que en una reunió tinguda la setmana passa-
da en el Districte de Ciutat Vella, l’intendent de la
Guàrdia Urbana va reconèixer que la no realització
d’hores extraordinàries impedia atendre tots els ser-
veis que el Districte necessitava.
El Sr. Maragall manifesta que la majoria en el go-

vern no posa en dubte la bona intenció de la proposi-
ció en debat, però no pot donar-li suport, perquè par-
teix d’un errror de diagnòstic.
Recorda que per a posar fi a la situació puntual i

crı́tica de dues persones que es trobaven en vaga de
fam, l’Ajuntament proposà un arbitratge que fou re-
butjat.
Fa avinent, tot seguit, que la negociació col·lectiva

del proper conveni està seguint un procés semblant a
la del conveni encara vigent, la negociació del qual
s’allargà durant gairebé un any, si bé confia que
aquesta vegada durarà menys perquè aleshores hi
havia una normativa estatal molt estricta. Agrega que
la taula negociadora està presidida per una persona
independent i externa, el Sr. Gregorio Granados, ins-
pector de Treball; i que, per tant, la negociació es fa
amb totes les garanties perquè aquest Ajuntament
respecta des de fa molts anys els drets sindicals del
seu personal i potser fou la primera Administració pú-
blica a fer-ho.
Demana, doncs, que els Grups de l’oposició aju-

din a recuperar la normalitat de l’autoritat democràti-
ca i l’autoestima d’uns cossos que, en la seva im-
mensa majoria estan maldant per recuperar l’estima
i el respecte de la ciutadania; i que ajudi a portar pel

bon camı́ les converses en curs per poder assolir un
conveni satisfactori i recuperar les mitjanes d’ac-
tuació dels cossos de la Guàrdia Urbana i dels
Bombers
 Pensa, en conclusió, pel respecte que sent per la

figura i per la persona del Sı́ndic de Greuges, no se
l’ha d’involucrar en el cas que es planteja.
El Sr. Ainoza replica que l’equip de govern s’en-

testa a no voler reconèixer que el conflicte que viuen
la Guàrdia Urbana i els Bombers no té caràcter
estrictament laboral; que això dificulta el diàleg en-
tre les parts perquè no s’escolta els representants
d’aquests cossos, en els quals hi ha un problema
de fons que va molt més enllà de les simples reivin-
dicacions salarials i laborals; i que el Sı́ndic de
Greuges estaria encantat de poder ajudar a resol-
dre un problema que, a ben segur, el preocupa
igual com a tots els ciutadans de Barcelona: per
tant, demana a la majoria que reconsideri el sentit
negatiu del seu vot.
El Sr. Forn observa que la gent pregunta contı́nua-

ment quan es resoldrà el problema de la Guàrdia Ur-
bana i la resposta que acaba de donar el govern
municipal no es satisfactòria: per això, ell també pre-
gunta quan estarà resolt tal conflicte i que és fa per
aconseguir-ho.
El Sr. Maragall respon que no hi ha plantejat cap

conflicte, sinó unes converses sobre qüestions que-
den ben explı́cites en la plataforma reivindicativa i
que són perfectament enquadrables dins la relació
entre una entitat i els seus treballadors; que des de fa
més de dos mesos els sindicats majoritaris estan as-
seguts a la taula treballant i negociant sobre la sego-
na activitat, les retribucions i la jornada laboral; que el
conflicte puntual que hi hagué en un determinat mo-
ment, ja fou superat i l’actitud de servei està recupe-
rant-se com ho demostren els ı́ndexs d’activitat, per-
què s’està normalitzant el diàleg sobre la qüestió de
fons, que és el conveni.
Demana, doncs, la implicació de l’oposició a fi que

la delimitació d’unes condicions dignes per als treba-
lladors municipals es produeixi en les condicions
d’exercici d’autoritat pròpies d’una institució democrà-
tica, perquè no es pot tolerar que l’autoritat democrà-
tica i institucional es posi en joc amb comportaments,
en la via pública i en els locals municipals, que van en
contra dels criteris del sentit comú, la normativa vi-
gent i el respecte a l’autoritat legı́timament constituı̈-
da, per part d’una minoria ı́nfima dels treballadors de
tals cossos, de manera que aquests comportaments,
que no mereixen cap tipus de mediació, han de tenir
l’adequada resposta ferma, democràtica i jurı́dica
mentre que, en canvi, la negociació laboral, carrega-
da de contingut legı́tim, s’ha de canalitzar a través de
les taules corresponents fins aconseguir resultats po-
sitius com en ocasions anteriors: amb tal objectiu,
tots els sindicats estan ja actualment asseguts a la
taula i si bé un, que ja no ho féu la vegada anterior,
ha advertit que no firmarà, ell espera que al final del
camı́ acabi sumant-se al consens.

Es rebutja la proposició en debat en rebre setze
vots favorables, emesos pels Srs. Molins, Miró, Puig-
dollers, Forn i Ciurana, i les Sres. Oranich, Ortega,
Fandos, Recasens i Servitje i també pels Srs. Fisas,
Ainoza, Álvarez i Cornet i les Sres. Treserra i Bal-
seiro, i vint-i-quatre en contra de la resta de membres
del Consistori presents.
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22. PRECS I PREGUNTES DELS DIVERSOS GRUPS

Del Grup Municipal de Convergència i Unió
El Sr. Ciurana comenta, després de llegir-la, que la

invitació a l’acte d’inauguració del túnel per dessota
de l’avinguda del General Mitre, en la qual s’oferia
l’ocasió de veure’l sense cotxes, s’ha equivocat a mit-
ges, ja que un dels sentits és sempre ple i l’altre sem-
pre buit, de manera que avui ningú no nega que
l’obra ha estat un fracàs.
Recorda que el mes de novembre de 1998, el pri-

mer tinent d’alcalde signà, en nom de l’Ajuntament, el
compromı́s de reiniciar les obres del soterrament de
la ronda del Mig a l’alçada de la Via Augusta el juliol
de 1999 i tenir-les acabades a finals del 2000, ja que
eren necessàries per donar una solució definitiva a la
circulació del sector i, per tant, constituı̈en una sego-
na fase de la intervenció que es duia a terme en
aquell moment en la zona; que tal acord arribà des-
prés de mobilitzacions veı̈nals i de reiterats acords
del Consell del Districte de Sarrià-Sant Gervasi; que
per fer possible la continuı̈tat del túnel, el projecte
que s’estava executant es modificà en el sentit d’eli-
minar el túnel del carrer de Fleming i els murs de sor-
tida per fer-los compatibles amb la continuació pacta-
da, modificacions que implicaren un augment de
costos del projecte original que acabat costant uns
3.000 milions de pessetes; i que la signatura de tal
pacte va comprometre la paraula i la credibilitat del
govern municipal, i també del Consistori, i tingué com
a resultat la retirada del recurs contenciós administra-
tiu interposat pels veı̈ns.
Es pregunta qui creurà a partir d’ara la paraula del

govern municipal si el vent se l’endú i, per això, el seu
Grup formula les preguntes següents:
22.1. ¿Quina explicació dóna l’Alcalde de Barcelo-

na al fet que el seu govern incompleixi compromisos
electorals signats, fins i tot, pel primer tinent d’alcalde
de l’Ajuntament de Barcelona? ¿Considera el Sr. Al-
calde que d’aquest incompliment se n’han de derivar
responsabilitats polı́tiques? ¿Com creu el Sr. Alcalde
que aquest incompliment afectarà la credibilitat de
l’equip de govern i, fins i tot, de la institució?
El Sr. Casas contesta que hi ha una impossibilitat

d’emprendre la segona fase de les obres com s’havia
previst inicialment i després dels treballs tècnics des-
envolupats en funció de l’aprovació del projecte exe-
cutiu per causa: dels complicats sistemes afegits en
el transcurs de l’aprovació del projecte executiu, en el
pas per dessota de la Via Augusta i la lı́nia dels Fer-
rocarrils de la Generalitat com a resultat de les al·le-
gacions d’aquesta empresa i negociats amb ella; i de
la ulterior decisió de Ferrocarrils de la Generalitat i
de la mateixa Generalitat de no intervenir en aquest
moment en una actuació que és imprescindible per ti-
rar endavant la continuació del túnel i reduir-ne el ter-
mini i els costos.
Continua precisant que a la pàgina 70 del Progra-

ma d’actuació municipal 2000-2003 consta la realitza-
ció d’un estudi tècnic sobre el conjunt de la ronda del
Mig per valorar les possibilitats de cobrir-la més, te-
nint present la construcció de la nova lı́nia de Metro i
les condicions de seguretat en la mobilitat; que en el
primer dels acords signats amb els veı̈ns es deixa
constància que el desenvolupament de la segona
fase comporta el pas per dessota de les vies dels
Ferrocarrils de la Generalitat, per la qual cosa les so-

lucions tècniques i el calendari d’obres hauran d’és-
ser consensuats amb ells, i en el tercer s’explicita que
el calendari es determinarà en funció del finançament
anual disponible.
Insisteix que el Projecte executiu requereix l’execu-

ció de l’obra conjuntament amb Ferrocarrils de la Ge-
neralitat a menys que es vulgui que els 150.000 vehi-
cles que diàriament circulen per aquell indret, hagin
de patir vuit mesos més de molèsties per manca
d’una coordinació d’obres que és absolutament im-
prescindible: per això, davant la renúncia de Ferro-
carrils de la Generalitat tirar endavant les obres que li
pertoquen, l’Ajuntament ha optat per susprendre tem-
poralment l’actuació que pensava fer, i arbitrari solu-
cions alternatives que milloraran clarament la circula-
ció de la zona.
Observa que dels 40.000 vehicles que diàriament

passen en sentit descendent per la ronda del General
Mitre, 20.000 ho fan per sobre i 20.000 pel túnel si bé
el seu nombre no resulta tan perceptible perquè al
cap de 100 metres no troben cap semàfor que els
aturi, com fa el situat a la cruı̈lla de la Via Augusta
amb els que circulen pel túnel en sentit ascendent o
farà, també, el de la cruı̈lla del carrer de Ganduxer,
quan puguin passar per dessota de la Via Augusta.
El Sr. Ciurana opina que seria greu que els termes

amb què està redactat el Programa d’actuació muni-
cipal poguessin respondre a una intenció premedita-
da d’incomplir el compromı́s signat amb els veı̈ns,
que, per altra banda, està recollit també en el Progra-
ma d’actuació del Districte de Sarrià-Sant Gervasi.
Observa que a pesar que Ferrocarrils de la Gene-

ralitat ja havia comunicat pel febrer a l’Ajuntament
que no entrava en els seus plans d’actuació imme-
diats remodelar les estacions afectades, pel maig se-
güent l’Ajuntament els presentà el projecte executiu
per obtenir el seu vist-i-plau; que li semblaria una
greu irresponsabilitat haver fet un túnel que ha costat
3.000 milions de pessetes, sense tenir-ne assegura-
da la continuació d’aquella part que li dóna sentit i la
completa; i que no se li han contestat les seves pre-
guntes sobre si de l’incompliment del compromı́s sig-
nat se n’han de derivar responsabilitats polı́tiques i
sobre com pot afectar tal incompliment la credibilitat
del govern municipal i de l’Ajuntament.
El Sr. Casas respon que la credibilitat de l’Ajunta-

ment i dels seus membres està ben garantida; que el
projecte executiu aprovat, que recull les condicions
posades per Ferrocarrils de la Generalitat, esdevé im-
possible d’executar si no ho fan conjuntament les
dues entitats que estan implicades: per això, men-
trestant es tiraran endavant les mesures explicades
ahir, que per altra banda ja estaven previstes com ara
la sortida lateral a la Diagonal en direcció cap a Es-
plugues, i a més s’establiran, aprofitant els murs que
ja estan construı̈ts, dos carrils laterals en sentit des-
cendent.
Recalca que no hi ha hagut cap imprevisió, perquè

el projecte inicial per a la construcció del túnel reunia,
en opinió de l’enginyeria a qui se li encarregà, tots els
requeriments tècnics necessaris, però Ferrocarrils de
la Generalitat els considerà insuficients i en proposà
de nous que també s’hi han afegit, tanmateix a l’hora
de començar a construir-lo ha dit que no podia fer-ho,
i per això l’obra s’ajorna, ja que no sembla procedent
provocar nou mesos més de molèsties als 150.000
vehicles que diàriament passen per aquella zona, pel
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fet de no fer les obres conjuntament; ara bé, en tot
cas, es tiraran endavant immediatament les sortides
cap a la Diagonal i cap al carrer del Dr. Roux a través
del de Can Ràbia, ja previstes per a la segona fase i
també la implantació d’un segon carril en el lateral del
costat Llobregat.
Reitera que no hi ha hagut cap inconvenient, sinó

tan sols un simple ajornament provocat per la decisió
de Ferrocarrils de la Generalitat, la qual, en bona
part, deu estar condicionada per la que encara s’ha
de prendre sobre l’estació de connexió amb la futura
lı́nia IX del metro.
Acaba fent referència a les repercussions que les

infraestructures generals tenen en el trànsit local i,
concretament, a la pressió produı̈da en el de la zona
de l’avinguda del General Mitre i de la Via Augusta
pels vehicles que arriben a la Ciutat a través del túnel
de Vallvidrera, el nombre dels quals s’ha incrementat
dels 10.000 als 20.000 diaris, per reclamar la contri-
bució de les entitats que el gestionen, a resoldre
aquest efecte.
Del Grup Municipal Popular:
El Sr. Fisas després d’expressar el seu acord amb

la intervenció del Sr. Ciurana, manifesta que la cons-
trucció del túnel de l’avinguda del General Mitre,
pressupostada en 3.000 milions de pessetes, ha aca-
bat costant-ne 3.500 i encara calen unes obres de re-
forma per altres 430 milions, és a dir, s’han gastat
uns 4.000 milions per fer una cosa que, potser, hauria
valgut més deixar com estava, perquè la circulació
funcionaria millor que ara.
Insisteix en la manca de serietat en el compliment

dels compromisos assumits davant els veı̈ns en el
protocol signat pel Sr. Casas, on: es reconeix la ne-
cessitat de continuar el túnel de la ronda del General
Mitre per dessota de la Via Augusta, obra que s’ha de
considerar com la segona fase de les que estaven
aleshores en curs d’execució i l’existència d’un avant-
projecte per aquesta segona fase, el qual no devia te-
nir res a veure amb les dificultats sorgides posterior-
ment amb Ferrocarrils de la Generalitat; i es preveu
unes dates d’inici i acabament de les obres, el juliol
de 1999 i el final del 2000 respectivament i fins i tot
es parla de les partides pressupostàries que s’hi dedi-
caran els anys 1999 i 2000. Hi afegeix que en unes
declaracions fetes a la Vanguardia el 28 d’abril de
1999, en precampanya electoral, el Sr. Alcalde, va
afirmar que hi havia el compromı́s de tirar endavant
les obres en debat.
Fa avinent que el seu Grup votà favorablement el

Programa d’actuació del Districte de Sarrià-Sant
Gervasi en considerar, de bona fe, que significa-
ria la continuació del túnel per dessota de la Via
Augusta.
Lamenta que l’equip de govern no hagi donat la

cara en tal qüestió que comporta, a juı́ seu, un des-
crèdit per a tota la classe polı́tica, perquè o bé els in-
formes tècnics en què es basa el compromı́s assumit
estaven equivocats, i per tant, cal exigir responsabili-
tats, o bé no es varen demanar, cosa que denota una
greu incompetència, o bé, i és encara més greu, es
coneixien les dificultats i es va enganyar els veı̈ns.
Per tot això formula les preguntes següents:
22. 2. ¿Quins nous aspectes tècnics o econòmics

han aparegut, des de novembre de 1998 fins ara, que
impedeixin el compliment dels acords aleshores con-
trets?

¿Com és possible que el segon tinent d’alcalde i el
regidor del Districte prenguin decisions i facin decla-
racions que contradiuen frontalment els dictàmens
dels màxims responsables tècnics i, fins i tot, els
compromisos ferms contrets per l’alcalde i el primer
tinent d’alcalde i en els quals es troba implicat el Ple-
nari amb l’aprovació del Programa d’actuació del Dis-
tricte?
¿Quines mesures pensa prendre el Sr. Alcalde per

tal de depurar les responsabilitats tècniques i polı́ti-
ques que suposa aquesta cerimònia de la confusió
protagonitzada pels màxims responsables de l’equip
de govern i el greu incompliment de compromisos
electorals i ferms contrets pels òrgans de govern,
qualificable d’engany i fraudulent?
El Sr. Casas contesta que, segons el protocol sig-

nat el novembre de 1998, la dificultat de la continua-
ció del túnel estava en el pas per dessota de la lı́nia
dels Ferrocarrils de la Generalitat amb qui, per tant,
s’havia de consensuar les solucions tècniques i el ca-
lendari, que quedaria determinat en el projecte exe-
cutiu; que posteriorment el maig de 1999 es va sot-
metre a informació pública el projecte bàsic, que
contenia determinades solucions tècniques per al pas
per dessota de la lı́nia del tren i preveia la suspensió
temporal de la circulació de trens suplint-los per un
servei d’autobusos entre les dues estacions, entre les
quals s’havia d’interrompre el servei, igual com s’està
fent actualment amb la lı́nia X del metro de Madrid i
s’ha fet en la reforma de diverses estacions del me-
tro; que tanmateix Ferrocarrils de la Generalitat el 23
de juny de 1999 no acceptà tal interrupció del servei
ni tampoc la limitació de la velocitat que l’estintola-
ment de les vies exigia; que el projecte executiu apro-
vat el novembre de 1999 incorpora totes les al·le-
gacions de Ferrocarrils de la Generalitat i comporta
un cost addicional de 300 milions de pessetes i vuit
mesos més d’obres en una actuació conjunta, però el
23 de febrer de 2000 Ferrocarrils de la Generalitat i la
mateixa Generalitat descartà d’invertir-hi ni una sola
pesseta.
Explica que davant això, l’Ajuntament ha optat per

tirar endavant les sortides de la Diagonal i del carrer
de Can Ràbia, per ampliar a dos carrils el lateral del
costat Llobregat, de manera que els 15.000 vehicles
que hi continuı̈n circulant després de fer-se la sortida
de la Diagonal, puguin fer-ho amb major rapidesa i
per executar altres actuacions que milloraran la circu-
lació de la zona, com ara l’obertura del carrer del Dr.
Ferran i la doble circulació pel passeig de Sant Joan
Bosco: per tant, el conveni s’està complint en allò que
estava a l’abast de l’Ajuntament.
Destaca que l’obra que segons el Sr. Fisas valia

més no fer, una vegada acabades les actuacions que
acaba d’explicar, oferirà una sortida de la ronda del
General Mitre a la Diagonal, millorarà l’entorn de la
plaça de Maria Cristina, donarà una sortida al carrer
de Can Ràbia, farà que passin per sota uns 50.000
vehicles que abans passaven per sobre i, conse-
güentment, evitarà els inconvenients que es produı̈en
tres anys enrere, i només quedarà per resoldre el
problema dels 150.000 vehicles que circulen diària-
ment per la intersecció de la ronda del General Mitre
amb la Via Augusta.
Afirma, per acabar, que no hi hagut cap contradic-

ció entre les afirmacions dels membres de l’equip de
govern, ni tampoc s’han contradit els informes tècnics
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que, precisament, han servit de base per elaborar les
alternatives que els responsables han explicat de
comú acord davant la impossibilitat de continuar
l’obra prevista.
El Sr. Fisas considera que hi ha un problema polı́tic

per l’incompliment d’unes promeses electorals. Posa
en dubte la idoneı̈tat de les mesures que s’han adop-
tat, perquè com a veı́ del Districte pateix diàriament
els inconvenients que provoca el túnel en el seu estat
actual; i pronostica que part del problema es traslla-
darà a la plaça de Maria Cristina.
Cita, finalment, la part de l’acta de la sessió de 22

de desembre de 1999 en què el Sr. Casas fa referèn-
cia a les gestions fetes amb Ferrocarrils de la Gene-
ralitat sobre la prolongació del túnel; i demana que
l’equip de govern no s’escudi en altres institucions i
procuri tenir tots els caps lligats abans de fer prome-
ses electorals.
El Sr. Alcalde recorda que la cobertura de la ronda

del General Mitre s’endegà amb el procés de re-
qualificació de Can Ràbia, que significava l’edificació
d’uns 450 habitatges amb uns terrenys abans ocu-
pats per una activitat esportiva i, per això, es decidı́
arranjar la cruı̈lla de la plaça Prat de la Riba en què
conflueixen el carrer de Numància, l’avinguda de
Sarrià i el passeig de Sant Joan Bosco; i destaca que
el túnel ha comportat una substancial millora de la
qualitat urbana per a les persones que viuen en el
tram de la ronda del General Mitre comprès entre la
plaça de Prat de la Riba i el carrer del Dr. Fleming, i
ha resolt la connexió del carrer del Dr. Roux.
Continua dient que queda, tanmateix, per a resol-

dre el problema que provoquen els cotxes que entren
i surten de la ciutat pel túnel de Vallvidrera, ja que el
Pla General Metropolità preveu la construcció d’un tú-
nel des d’una mica més avall del passeig de la
Bonanova fins al carrer de Numància, previsió que
potser s’haurà de demanar a la concessionària que
l’executi, perquè el trànsit del túnel té un impacte total
a la circulació de la zona, més i quan el darrer any ha
augmentat un 20%, i afecta greument la cruı̈lla de la
ronda de General Mitre i la Via Augusta, la qual, dià-
riament queda col·lapsada per 6.000 cotxes que bai-
xen diàriament per la ronda del General Mitre i giren
cap a la Via Augusta per dirigir-se al túnel, i per altres
6.500 que baixen del túnel i tiren després cap a la
ronda del General Mitre. Afegeix que el carrer del Dr.
Roux ha esdevingut molt transitat, perquè hi passen
també molts vehicles que es dirigeixen cap a Sarrià o
al túnel.
Creu, doncs, que el soterrament de la ronda del

General Mitre al seu pas per la cruı̈lla esmentada
està plenament justificat, però s’ha de fer amb el su-
port de totes les institucions que hi estan implicades,
perquè no es pot obligar els veı̈ns a suportar durant
un any i mig les molèsties d’aquesta obra i després
obligar-los a suportar altres vuit mesos més de mo-
lèsties per les obres de remodelació d’unes estacions
que estan situades a 80 metres d’una banda i de l’al-
tra, repetint la negativa experiència viscuda en les
obres de la plaça de Cerdà on, a més, aquest Ajunta-
ment hagué d’assumir el cost de la consolidació del
mur del túnel dels Ferrocarrils de la Generalitat, fins i
tot en un tram que correspon a l’Hospitalet.
Reitera que el soterrament es tirarà endavant quan

es pugui fer de mutu acord, però, mentrestant,
s’adoptaran les mesures de millora ja explicades es-

tablint una vorera de tres metres i dos carrils de circu-
lació en la zona que provoca les queixes del veı̈nat; i
posa en relleu que el tram de túnel ja construı̈t no es
pot qualificar de fracàs, perquè ha evitat que passin
per sobre uns 50.000 cotxes cada dia.

Tot seguit es dóna compte de la moció  següent:

Donar conformitat al Text refós de la Modificació
del Pla General Metropolità en el sector del Front lito-
ral i del marge dret del riu Besòs, elaborat de confor-
mitat amb l’acord de la Comissió d’Urbanisme de
Catalunya de 19 de juny de 2000.
El Sr. Casas subratlla que la unanimitat amb què

aquest Plenari aprovà provisionalment la modificació
del Pla General Metropolità en el sector del Front lito-
ral i el marge dret del Besòs ha permès defensar amb
contundència davant de la Generalitat i de l’Estat el
projecte d’aquest Ajuntament que afectava 150 hec-
tàrees de terreny existent i altres 70 o 80 de terreny
guanyat al mar per transformar un espai, que avui
està ambientalment degradat, amb la vista posada en
el Fòrum Universal de les Cultures, projecte que in-
corpora els criteris de la sostenibilitat en les ciutats.
Explica que el text aprovat provisionalment no ob-

tingué l’informe favorable de la Direcció General de
Costes, però aconseguı́, en canvi, el suport de la del
Departament de Polı́tica Territorial i Obres Públiques
per tal de trobar una solució que permetés tirar enda-
vant els plantejaments del Fòrum Universal de les
Cultures; i que sortosament després de les negocia-
cions que féu acompanyat en el primer contacte amb
el Sr. Fisas, i de les converses directes del Sr. Alcal-
de amb el ministre de Medi Ambient, gràcies a l’acord
signat amb la Direcció General de Costes i a l’ulterior
conveni entre l’Alcalde i el Ministre s’ha aconseguit
l’informe favorable de l’esmentada Direcció General,
que reitera qüestions que l’Ajuntament ja s’havia mar-
cat amb l’aprovació provisional pel que fa al sòl marı́,
a l’ampliació de la Depuradora i a la concreció del tra-
çat del passeig Marı́tim, però incorpora, per al cas
que el by-pass de sorres no funcioni, l’obligació de
proveir les sorres necessàries a les platges del sud
tancant aixı́ el conflicte amb el Ministeri i permetent,
consegüentment, aconseguir l’aprovació definitiva de
tot el procés de modificació del Pla General Metropo-
lità per part de la Comissió d’Urbanisme de Cata-
lunya, després de resoldre altres qüestions tècniques
relatives a les zones verdes. Afegeix que el text refós
que ara es presenta incorpora les precripcions fixa-
des en l’acord de la Comissió d’Urbanisme de Ca-
talunya de 19 de juny de 2000 i obre la porta a l’a-
provació definitiva de tal modificació; i que preveu
l’aprovació, en uns quinze dies, del port, la concessió
del qual tindrà com a receptora Infrastructures 2004,
SA, avui constituı̈da, i el començament cap a octubre
o novembre de les obres dels dics del port amb inde-
pendència de l’aprovació definitiva de la modificació
del Pla General Metropolità, pel que fa a les zones
verdes.
El Sr. Puigdollers recorda que els tres grans objec-

tius del Fòrum Universal de les Cultures són la diver-
sitat cultural, el foment de la cultura de la pau, i el
concepte de la sostenibilitat; i que tot el Consistori
s’ha pronunciat a favor de l’aplicació de criteris de
sostenibilitat en els aspectes urbanı́stics i construc-
tius per tal que el Fòrum Universal de les Cultures si-
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gui un model de sostenibilitat: per tant, li preocupa el
conveni signat per l’alcalde amb el ministre de Medi
Ambient on es reconeix que les actuacions en el
Front litoral afegiran un factor addicional d’inestabilitat
de les platges en introduir una barrera al transport
longitudinal de sediments i què, per tant, el manteni-
ment de les platges del Front litoral de Barcelona re-
querirà periòdicament una quantitat variable de sorra
que no es pot preveure amb exactitud perquè està
condicionada pel clima mediterrani.
També observa que el text refós incorpora una cu-

riosa disposició transitòria en virtut de la qual es con-
ceptua com a zona verda la làmina d’aigua del port
del Besòs.
Creu, en resum, que quan es fa bandera de la

sostenibilitat no es poden acceptar els plantejaments
anteriors: per això, el seu Grup es decanta per l’abs-
tenció.
El Sr. Fisas es congratula que els projectes sobre

el Front litoral i el marge dret del Besòs i, consegüent-
ment, el Fòrum Universal de les Cultures 2004 puguin
tirar endavant: per tant, el seu Grup dóna suport a la
moció presentada.
La Sra. Mayol valora positivament els acords que

desbloquegen a última hora una reforma urbanı́stica
molt important i que es basen en criteris de soste-
nibilitat i destaca:
a) que s’ha convingut dur a terme un estudi per a la

millora mediambiental del Front litoral i el fons marı́,
qüestió que preocupava a l’Ajuntament, perquè els
experts de l’Institut de Ciències del Mar havien asse-
nyalat la conveniència d’estudiar els sediments, el
bentos i els nodrients procedents del riu, estudi que
pot constar uns 600 milions de pessetes, dels quals
no s’ha de fer càrrec l’Ajuntament en solitari;
b) que està garantit que no es perdran zones ver-

des;
c) que la problemàtica del moviment de sorres s’ha

desenfocat, perquè la dinàmica del litoral arrossega
sorra cap el sud i històricament s’han produı̈t altera-
cions significatives que han modificat la dinàmica de
la costa i tot això exigeix unes operacions regulars de
manteniment de les platges que aquest Ajuntament
assumeix encara que no li pertocaria; ara bé, en
aquest moment, el problema està causat en un 90%
per l’ampliació del Port de Barcelona, autoritzada per
l’Estat, i pel Port de Badalona, mentre que les actua-
cions que aquest Ajuntament preveu fer en el Front
marı́tim són les més sensates que s’han fet en la nos-
tra costa, perquè recreen aquest tros de costa d’una
manera natural fent que se assembli, tant com sigui
possible, a la seva situació primigènia, com assenya-
len persones de la qualificació professional del Sr.
Ramon Folch, l’opinió del qual hauria de fer repensar
al Grup de CiU el seu posicionament.
El Sr. Portabella es mostra sorprès pel fet que la

moció presentada no hagi concitat la unanimitat de
tots els Grups, fet que troba lleig, perquè la sensació
de cohesió de tots els representants de la Ciutat és
fonamental per a assegurar l’èxit del Projecte del
2004, el qual, per altra banda, ofereix elements indis-
cutibles de sostenibilitat.
En aquesta lı́nia esmenta, primerament, la millora

de la Depuradora, que actualment no compta ni amb
secundari ni amb primari, en la superfı́cie de la qual
es col·locarà una central fotovoltaica molt potent (3,5
megawats), que utilitzaran els habitatges del voltant.

Destaca, després, que el zoològic, sobre el qual
s’ha creat una comissió formada per professionals de
reconeguda vàlua dins el món ambiental, contribuirà
substancialment a fer un espai sostenible, dintre de la
relativitat que pot tenir aquest concepte en una ciutat
d’1.500.000 habitants i un context socioeconòmic difı́-
cil, especialment amb la naturalització d’uns aigua-
molls que no podran ésser trepitjats per l’espècie hu-
mana, acompanyada d’intervencions en el litoral que
regeneraran el bentos. Remarca també que el port
tindrà una cabuda inferior a l’inicialment i disposarà
d’un by-pass per permetre la dinàmica de sorres pro-
vinents de la Tordera quan cap dels ports que hi ha
entremig, disposa d’aquest mecanisme: per tant, el
seu impacte sobre el litoral no serà inacceptable.
El Sr. Puigdollers manifesta que en l’acord que es

proposa no fa lleig que el Grup de CiU s’abstingui pel
seu sentit de responsabilitat ciutadana, sinó que la
sostenibilitat sigui un concepte que s’estiri i s’arronsi
en funció dels interessos de cada moment. Afegeix
que quan es pretén fer un pla urbanı́stic modèlic, el
text que avui es presenta té dues coses ben discuti-
bles pel que fa a la sostenibilitat, la dinàmica de sor-
res i el verd urbà, en relació al qual s’ha de recórrer a
l’artifici de qualificar, de moment, com a tal la làmina
d’aigua i traspassar després aquesta qualificació a la
zona guanyada al mar, perquè en haver augmentat
l’edificabilitat cal ampliar també la zona verda.
Creu, doncs, que la proposta que es presenta no

és sostenible i, per això, el seu Grup s’abstè.
El Sr. Portabella replica que allò que fa lleig és po-

sar els interessos partidistes per damunt dels col·lec-
tius, sobretot quan el text presentat té un estudi d’im-
pacte ambiental positiu.
El Sr. Puigdollers rebutja enèrgicament la imputa-

ció de defensar interessos partidistes que acaba de
fer el Sr. Portabella.
El Sr. Casas expressa la seva sorpresa pel fet que

no es pugui assolir la unanimitat en un text que
compta amb un estudi d’impacte ambiental i s’ajusta
a les prescripcions fixades per la Generalitat i a
l’acord amb la Direcció General de Costes: per tant,
el Grup de CiU s’equivoca en la seva decisió, encara
que està en el dret de fer-ho; tanmateix, li sembla
lleig que el Grup esmentat canviı̈ el posicionament
que va mantenir en l’aprovació provisional i s’esquinci
les vestidures adduint que s’afegeix un factor addicio-
nal d’inestabilitat de les platges, a pesar que l’aprova-
ció provisional ja incorporava un by-pass per evitar
precisament aquest factor addicional d’inestabilitat, i
el dictamen favorable emès pel Departament de Medi
Ambient el 17 de maig proppassat esmenta la cons-
trucció d’aquest by-pass entre les mesures correcto-
res i preventives.
Significa, en relació a la zona verda, que una qües-

tió tècnica no s’ha de convertir en polı́tica; que la mo-
dificació en debat guanya dos grans espais de zona
verda, l’un situat en la plataforma de sòl marı́ i l’altre
situat davant la depuradora, i les instal·lacions de la
incineradora i de les centrals tèrmiques, espais que
sumen quasi 100.000 m2 i s’aconsegueixen a partir
de la construcció del port i, per això, d’acord amb la
Direcció General d’Urbanisme es conceptua transitò-
riament com a zona verda l’espai que és terra ferma i
després serà port.
El Sr. Puigdollers puntualitza que l’estudi d’impac-

te ambiental se circumscriu al port quan hauria d’és-
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ser general i abastar tot el projecte; i que el seu
Grup canvia el vot perquè el text aprovat provisio-
nalment ha canviat en dos aspectes a juı́ seu fona-
mentals: el reconeixement que fa el conveni signat,
de la problemàtica del transport de sorres; i les zo-
nes verdes, les quals disminueixen en 50.000 m2, si
bé per evitar problemes en la Comissió Jurı́dica As-
sessora es recorre a qualificar com a tals la làmina
d’aigua.
El Sr. Alcalde demana al Sr. Puigdollers que no

s’esveri; i el Sr. Molins fa constar la seva protesta pel
tracte, a parer seu, despectiu que l’Alcaldia ha donat
a un regidor que tenia tot el dret a parlar.
El Sr. Alcalde precisa que ha recomanat al Sr.

Puigdollers que no s’esveri en semblar-li que anava
elevant el to de la seva intervenció; ara bé, no té in-
convenient a demanar-li’n excuses; i el Sr. Puigdo-
llers contesta que no es dóna per ofès.
El Sr. Alcalde, tot confiant que el posicionament

que pren avui el Grup de CiU no signifiqui cap canvi
d’actitud respecte al Projecte del 2004, precisa que
l’acord institucional que ell va signar ha permès que
l’informe negatiu de la Direcció General de Costes es
convertı́s en positiu en haver assumit l’Ajuntament el
compromı́s addicional d’aportar sorra si arriba a fal-
tar-ne, exigència aquesta que no s’ha imposat en al-
tres ports que han tingut efectes desastrosos sobre la
dinàmica de sorres. Afegeix que una vegada més
s’ha exigit a l’Ajuntament de Barcelona coses que no
s’exigeixen a la resta d’Ajuntaments d’Espanya, però
aquest Ajuntament ho ha acceptat, amb el mateix es-
perit amb què en temps passats assumı́ fer escoles,
hospitals i museus, ara haurà d’aportar sorra a les
platges del Bogatell.

El Sr. Fisas es mostra decebut per aquesta darrera
intervenció que ha fet el Sr. Alcalde en comptes d’ha-
ver-li agraı̈t els esforços de mediació.
El Sr. Alcalde demana al Sr. Fisas que no s’ofen-

gui, perquè ell s’ha limitat a assenyalar que els reque-
riments de l’acord signat no tenien precedent, però
aquest Ajuntament els ha acceptat per motius de ca-
lendari. Agrega que ja féu públic l’agraı̈ment, que ara
reitera, al ministre Sr. Matas per la rapidesa amb què
s’ha tramitat l’expedient.

S’aprova, amb l’abstenció dels Srs. Molins, Miró,
Puigdollers, Forn i Ciurana i les Sres. Oranich, Ortega,
Fandos, Recasens i Servitje, la moció en debat després
de declarar-se’n la urgència amb els mateixos vots.
Seguidament el Sr. Alcalde recomana l’ús del

transport públic per anar de revetlla, tot recordant que
el metro i els ferrocarrils funcionaran tota la nit i que
es faran controls d’alcoholèmia.
Finalment, comenta que en els darrers quinze dies

s’ha aprovat la lı́nia IX del metro i s’ha tirat endavant
el Projecte del 2004: les vacances s’acosten, doncs,
amb la possibilitat de posar en marxa els grans pro-
jectes de Barcelona i en aquesta lı́nia espera que el
Ministre Sr. Cascos atengui la seva sol·licitud d’entre-
vista per tractar temes relacionats amb el tren d’alta
velocitat i l’aeroport, ja que després de veure com a
Madrid es planteja fer-hi un nou aeroport i tancar en
quinze anys Barajas, on s’han fet unes inversions per
250.000 milions de pessetes, confia que el Govern
també serà generós amb Barcelona, perquè el 2004
pugui disposar d’un gran aeroport.
En no haver-hi altres assumptes per a tractar, la

Presidència aixeca la sessió a les catorze hores i
quinze minuts.

Acords

Acords de la sessió celebrada el dia 21 de juliol
de 2000

Aprovació de l’acta de la sessió anterior.

Despatx d’ofici

1. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de 5
de juliol de 2000 (S1/D/2000 2433), que modifica la
composició de les Comissions del Consell Municipal
donant de baixa a la Comissió de Presidència i Hi-
senda, membres l’Im. Sr. Joan Puigdollers i Fargas i
el Sr. Oriol Pujol i Ferrusola i designant: a la Comissió
de Benestar Social, membres la Ima. Sra. Joana Or-
tega i Alemany, i l’Im. Sr. Jaume Ciurana i Llevadot,
en substitució de l’Im. Sr. Joaquim Forn i Chiariello, i
suplent la Ima. Sra. Carme Servitje i Mauri, en substi-
tució del Sr. Oriol Pujol i Ferrusola; a la Comissió
d’Educació i Cultura, membre la Ima. Sra. Magdalena
Oranich i Solagran; a la Comissió de Joventut i Drets

Cı́vils, membres la Ima. Sra. Joana Ortega i Alemany
i l’Im. Sr. Jaume Ciurana i Llevadot, en substitució de
l’Im. Sr. Joaquim Forn i Chiariello; a la Comissió de
Sostenibilitat i Ecologia Urbana, membre la Ima. Sra.
Carme Servitje i Mauri; a la Comissió de Serveis Ur-
bans i Manteniment, membre l’Im. Sr. Joaquim Forn i
Chiariello, en substitució del Sr. Oriol Pujol i Ferru-
sola; a la Comissió de Seguretat i Mobilitat, membres
l’Im. Sr. Joan Puigdollers i Fargas, en substitució de
la Ima. Sra. Sònia Recasens i Alsina, i la Ima. Sra.
Carme Servitje i Mauri, en substitució de la Ima. Sra.
Magdalena Oranich i Solagran; a la Comissió de Pro-
moció Econòmica, Ocupació, Turisme i Comerç,
membre la Ima. Sra. Carme Servitje i Mauri, en subs-
titució del Sr. Oriol Pujol i Ferrusola; a la Comissió
d’Infraestructures i Urbanisme, membre la Ima. Sra.
Sònia Recasens i Alsina, en substitució de l’Im. Sr.
Jaume Ciurana i Llevadot, que hi resta com a suplent;
a la Comissió de Polı́tica de Sòl i Habitatge, membres
els Ims. Srs. Josep Miró i Ardèvol i Joan Puigdollers i
Fargas, aquest en substitució del Sr. Jaume Ciurana i
Llevadot, que hi resta com a suplent.
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2. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de
29 de juny de 2000 (S1/D/2000 2348), que designa
l’Im. Sr. Jordi Cornet i Serra, membre de la Comissió
de Presidència i Hisenda.
3. Quedar assabentat dels decrets de l’Alcaldia, de

29 de juny i 5 de juliol de 2000 (S1/D/2000 2345 i
2416), que designen el Sr. Eduard Spagnolo i de la
Torre membre de la Junta Rectora de l’Institut Munici-
pal de Persones amb Disminució i del Consell d’Ad-
ministració de l’Institut Municipal d’Educació, en subs-
titució del Sr. Albert Dalmau i Balagué.
4. Quedar assabentat dels decrets de l’Alcaldia, de

29 de juny de 2000 (S1/D/2000 2346-2347), que de-
signen el Sr. Eduard Spagnolo i de la Torre represen-
tant de l’Ajuntament en el Patronat de la Casa de Mi-
sericòrdia de Barcelona i en el Consell Rector de la
Corporació Sanitària de Barcelona, en substitució del
Sr. Albert Dalmau i Balagué.
5. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

10 de juliol de 2000 (S1/D/2000 2455), que:
1r) Nomena regidor adscrit del Districte: de Sants-

Montjuı̈c, la Ima. Sra. Magdalena Oranich i Solagran,
en substitució de la Ima. Sra. Sònia Recasens i Alsi-
na; de Nou Barris, l’Im. Sr. Joaquim Molins i Amat, en
substitució de l’Im. Sr. Jaume Ciurana i Llevadot; i de
Sant Andreu, la Ima. Sra. Carme Servitje i Mauri, en
substitució de l’Im. Sr. Oriol Pujol i Ferrusola.
i 2n) Deixa sense efecte el nomenament com a re-

gidor adscrit del Districtes: de l’Eixample, l’Im. Sr.
Oriol Pujol i Ferrusola; de les Corts, la Ima. Sra. Joa-
na Ortega i Alemany; de Sarrià-Sant Gervasi, l’Im.
Sr. Joaquim Molins i Amat; de Gràcia, l’Im. Sr.
Joaquim Molins i Amat; d’Horta-Guinardó, la Ima.
Sra. Teresa M. Fandos i Payà; i de Nou Barris, la
Ima. Sra. Joana Ortega i Alemany.
6. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

10 de juliol de 2000 (S1/D/2000 2453), que designa
membre: del Consell d’Administració de l’Institut Mu-
nicipal de Mercats la Ima. Sra. Carme Servitje i Mau-
ri, en substitució del Sr. Oriol Pujol i Ferrusola i del
de l’Institut Municipal d’Educació, l’Im. Sr. Jaume
Ciurana i Llevadot, en substitució de la Ima. Sra.
Maria Teresa Fandos i Payà; i de la Junta de Go-
vern, de l’Institut Municipal de Salut Pública la Ima.
Sra. Magdalena Oranich i Solagran, en substitució
del Sr. Oriol Pujol i Ferrusola i de la de l’Institut Mu-
nicipal d’Urbanisme, l’Im. Sr. Joan Puigdollers i
Fargas, en substitució de l’Im. Sr. Jaume Ciurana i
Llevadot.
7. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

18 de juliol de 2000 (S1/D/2000), que designa gerent
de l’Institut Municipal de Salut Pública, el Sr. Joan
Guix i Oliver.
8. Quedar assabentat dels decrets de l’Alcaldia, de

5 i 14 de juliol de 2000 (S1/D/2000 2417 i 2559), que
designa membres del Plenari del Consell Municipal
de Benestar Social: en representació dels consells
sectorials municipals i/o de participació la Sra. Fàtima
Ahemd el Haddad, en substitució del Sr. Joaquim
Changué i May; en representació de l’àmbit universi-
tari i professional la Sra. Montserrat Ferraro i Frago,
en substitució de la Sra. Rosa Martı́-Sensat i Rodrı́-
guez; i com a expert el Sr. Daniel Cando i Cando, en
substitució del Sr. Josep Ignasi Urenda i Bariego; i en
representació de la Corporació la Ima. Sra. Magdale-
na Oranich i Solagran, en substitució de l’Im. Sr.
Joaquim Forn i Chiariello.

9. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de
10 de juliol de 2000 (S1/D/2000 2451), que designa
els membres del Consell Municipal de Medi Ambient i
Sostenibilitat.
10. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

5 de juliol de 2000 (S1/D/2000 2418), que designa
membres del Plenari del Consell Municipal de Con-
sum en representació de les associacions de consu-
midors i usuaris, els Srs. Ramon Malla i Bonet i Josep
M. Pons i Penna.
11. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

14 de juliol de 2000 (S1/D/2000 2557), que designa
membre del Consell Escolar Municipal en representa-
ció dels Grups Municipals l’Im. Sr. Jaume Ciurana i
Llevadot, en substitució de la Ima. Sra. M. Teresa
Fandos i Payà.
12. Quedar assabentat dels decrets de l’Alcaldia,

de 14 de juliol de 2000 (S1/D/2000 2558 i 2560), que
designen la Ima. Sra. Carme Servitje i Mauri membre
del Ple del Fòrum Ciutat i Comerç i del Plenari del
Consell Municipal de Consum, en substitució del Sr.
Oriol Pujol i Ferrusola.
13. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

14 de juliol de 2000 (S1/D/2000 2561), que designa
membres del Plenari del Consell Municipal de Medi
Ambient i Sostenibilitat, en representació del Grup
Socialista, l’Im. Sr. Pere Alcober i Solanas, en substi-
tució de l’Im. Sr. Ernest Maragall i Mira, i l’Im. Sr.
Carles Martı́ i Jufresa, en substitució de la Ima. Sra.
Maravillas Rojo i Torrecilla.
14. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

5 de juliol de 2000 (S1//2000 2434), que crea el Co-
missionat de la Zona de Collserola (Vallvidrera-les
Planes) i designa per a tal càrrec el Sr. Miquel Trepat
i Celis.
15. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

4 de juliol de 2000, (S1/D/2000 2393), que nomena
funcionària eventual la Sra. Marta Continente i
Gonzalo.
16. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

10 de juliol de 2000, (S1/D/2000 2454), que delega
en el secretari general, la facultat d’ordenar la inser-
ció dels anuncis que publiqui l’Ajuntament de Barce-
lona en els diaris oficials.
17. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

10 de juliol de 2000, (S1/D/2000 2478), que trasllada
a la Generalitat, amb informe favorable la proposta
del canvi de la denominació de l’IES Montserrat-
Guinardó, per la d’IES Joan Brossa.
18. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, de

29 de juny de 2000 (S1/D/2000 2328), que imposa al
contractat laboral Alberto Arquiola i Yepes (núm. de
matrı́cula 35.464) la sanció d’acomiadament per la
comissió d’una falta molt greu tipificada com a trans-
gressió de la bona fe contractual i abús de confiança
en el compliment de la feina a l’article 54.2 d) de l’Es-
tatut dels Treballadors en relació a l’annex III del
Conveni col·lectiu de treball per al personal laboral i,
d’una altra falta també molt greu tipificada com in-
compliment de la normativa sobre incompatibilitats a
l’apartat 4.4 i) de l’annex III abans esmentat.
19. Ratificar els tres decrets de l’Alcaldia, de 29 de

juny de 2000 (S1/D/2000), que estableixen les retri-
bucions ı́ntegres del personal de l’estructura directiva
de l’Administració municipal.
20. Quedar assabentat del decret de l’Alcaldia, que

introdueix en el plec de clàusules administratives ge-
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nerals aprovat per aquest Plenari, les modificacions
derivades del text refós de la Llei de contractes de les
Administracions públiques aprovat pel Reial Decret
legislatiu 2/2000, de 16 de juny, per tal d’adaptar-lo a
la normativa vigent.
21. Quedar assabentat de l’acord de la Comissió

de Govern, 9 de juny de 2000, que declara l’ocupació
urgent de la porció afectada de vial corresponent a la
finca núm. 5 del carrer dels Esports.
22. Quedar assabentat dels acords de la Comissió

de Govern, 7 de juliol de 2000, que aproven definitiva-
ment: 1) el Projecte d’urbanització interior de l’illa for-
mada pel passeig de la Zona Franca, els carrers de la
Foneria i de l’Energia, i l’antiga Carretera del Prat, per
import de 632.203.202 pessetes (3.799.617,77 euros)
el 16% de l’impost del valor afegit inclòs; 2) el Projecte
executiu d’urbanització interior de l’illa formada pels
carrers de Fernando Pessoa, de Palomar, del Cinca i
de Valentı́ Iglesias, al sector Colorantes-Renfe, per im-
port de 96.802.765 pessetes (581.796,33 euros), el
16% de l’impost del valor afegit inclòs; i 3) el Projecte
bàsic i d’execució de la urbanització de l’espai verd
comprès entre els carrers de Garcia Faria, de Bac de
Roda, del Taulat i d’Espronceda, dins del marc del Pla
especial de reforma interior del Front marı́tim del
Poblenou, per un import de 51.564.388 pessetes
(309.908,21 euros) el 16% impost del valor afegit
inclòs.
23. Designar vocals del Consell General del Con-

sorci de la Ciutat del Teatre, l’Im. Sr. Ferran Masca-
rell i Canalda, la Ima. Sra. Marina Subirats i Martori, i
els Ims. Srs. Pere Alcober i Solanas, Santiago Fisas i
Ayxelà, la Ima. Sra. Imma Mayol i Beltran, i els Srs.
Jordi Martı́ i Grau, i Josep A. Acebillo i Marin.
24. Adoptar, en l’exercici de les competències re-

servades a l’Ajuntament com a soci únic de la So-
cietat Privada Municipal, Barcelona Promoció d’Ins-
tal·lacions Olı́mpiques, SA, els acords següents:
1r) Designar membre del Consell d’Administració

de la Societat el Sr. Antoni Camuñas i Feijoo, en
substitució del Sr. Pere Sust i Sagau.
2n) Establir que el termini de designació del conse-

ller que es nomena serà l’establert en els Estatuts so-
cials, sens perjudici de la renovació que fos proce-
dent en el canvi de mandat consistorial.
3r) Facultar indistintament el president i el secretari

del Consell d’Administració per comparèixer davant
notari i elevar a escriptura pública el nomenament an-
terior, com també per complir els tràmits necessaris
per a la seva inscripció en el Registre Mercantil i tam-
bé la correcció d’errors materials en cas necessari.
25. Adoptar, en l’exercici de les competències re-

servades a l’Ajuntament com a soci únic de les Socie-
tats Privades Municipals, els acords següents:
1r) Designar membres dels Consells d’Administra-

ció de les següents Societats Municipals:
Pro Nou Barris, SA, el Sr. Eduard Ràmia i Gallén,

en substitució de l’Im. Sr. Jaume Ciurana i Llevadot.
Barcelona Promoció d’Instal·lacions Olı́mpiques,

SA, la Ima. Sra. Maria Teresa Fandos i Payà, en
substitució del Sr. Oriol Pujol i Ferusola.
2n) Establir que el termini de designació dels con-

sellers que es nomenen serà l’establert en els res-
pectius estatuts, sens perjudici de la renovació que
fos procedent en el canvi de mandat consistorial.
3r) Facultar indistintament els presidents i els se-

cretaris dels Consells d’Administració per comparèi-

xer davant notari i elevar a escriptura pública els no-
menaments anteriors, com també per complir els trà-
mits necessaris per a la seva inscripció en el Registre
Mercantil i també la correcció d’errors materials en
cas necessari.
26. Adoptar, en l’exercici de les competències re-

servades a l’Ajuntament com a soci únic de la Socie-
tat Privada Municipal Infrastructures 2004, SA, l’acord
següent:

Designar el Sr. Mateu Tersol i Andols, gerent de
l’esmentada Societat.

Ordre del dia

COMISSIÓ DE PRESIDÈNCIA I HISENDA

2. Restar assabentat de l’Informe de la Intervenció
General sobre la fiscalització a posteriori correspo-
nent a l’exercici de 1999 i de la Nota conjunta de la
Gerència municipal i la Intervenció general, sobre la
tramitació d’expedients a partir de les observacions
realitzades durant l’exercici de 1999.
3. Aprovar el Compte General de l’exercici de 1999

corresponent a l’Ajuntament, als organismes autò-
noms municipals i a les societats de capital ı́ntegra-
ment municipal.
4. Aprovar definitivament, en compliment de les ob-

servacions formulades pel Registre Mercantil, els
Comptes anuals, l’Informe de gestió, la gestió realit-
zada pels administradors i l’aplicació del resultat de
l’exercici tancat a 31 de desembre 1998 de la societat
unipersonal de l’Ajuntament de Barcelona, Informació
i Comunicació de Barcelona, SA, Societat Privada
Municipal, subsanant l’acord adoptat pel Consell Mu-
nicipal el dia 28 d’abril de 1999.
5. Aprovar inicialment modificacions de crèdit del

Pressupost de 2000, per un import de 112.191.822,
pessetes (674.286,43 euros), de conformitat amb la
documentació adjunta (referència 00062390), les
quals modificacions es consideraran definitivament
aprovades en cas de no presentar-s’hi reclamacions
en contra en el termini d’exposició pública.
6. Aprovar, d’acord amb l’article 60.2 del Reial De-

cret 500/1990, de 20 d’abril, reconeixements de crè-
dit, que seran finançats amb càrrec al Pressupost
de 2000, per un import de 122.100.000 pessetes
(733.835,78 euros).

Aprovar inicialment modificacions de crèdit del
Pressupost de 2000, corresponents als reconeixe-
ments de crèdit del present expedient, de conformi-
tat amb la documentació que s’adjunta (referència
00063090), les quals modificacions es consideraran
definitivament aprovades en cas de no presentar-
s’hi reclamacions en contra en el termini d’exposició
pública.
7. Ratificar el Conveni annex de col·laboració amb

el Consorci de la Zona Franca de Barcelona per a la
creació del Parc de Recerca Biomèdica a la parcel·la
situada en el carrer del Doctor Aiguader, núm. 88,
contigua a l’Hospital del Mar, grafiada en el plànol
unit; i, com a conseqüència, iniciar expedient de des-
afectació del domini públic d’aquest solar, d’acord
amb allò que disposa l’article 20 del Reglament del
patrimoni dels ens locals; sotmetre’l a informació pú-
blica durant un termini de trenta dies i, si no s’hi for-
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mulen al·legacions o reclamacions que posin de ma-
nifest la necessitat d’introduir-hi modificacions, tenir
per desafectat el solar; modificar de mutu acord amb
la Fundació Claror, en base a les raons d’interès pú-
blic que concorren en aquest cas, la concessió exis-
tent a favor d’aquesta entitat per a la construcció i
gestió d’un equipament esportiu en els terrenys situ-
ats entre la dita parcel·la i el passeig Marı́tim, en els
termes del document annex, que s’aprova, per tal
d’adequar la instal·lació esportiva a la nova realitat fı́-
sica i constructiva resultant del projecte del Parc de
Recerca Biomèdica; i facultar l’Alcaldia per a la realit-
zació de totes les actuacions encaminades a la seva
execució i plena efectivitat.
8. Autoritzar a la Fundació Privada Claror, amb el

NIF núm. G59080259, adjudicatària del contracte de
concessió de la gestió del poliesportiu Marı́tim se-
gons acord del Consell Plenari de 19 de febrer de
1999, la constitució d’una hipoteca sobre la concessió
com a garantia de l’operació de crèdit concertada per
la Fundació amb l’Institut Català de Finances i Caja
de Madrid, de manera sindicada, per un import mà-
xim de 430 milions de pessetes i una durada de nou
anys, els sis primers mesos dels quals seran de man-
ca, per tal de finançar una part de les obres de cons-
trucció del poliesportiu del Marı́tim; i deixar sense
efecte l’autorització del Consell Plenari de 29 de se-
tembre de 1999, la qual es substitueix per la present.
9. Incoar l’expedient de cessió gratuı̈ta a l’Estat de

la finca situada al carrer Comercial, núm. 5, per tal
d’ubicar-hi les instal·lacions de la futura Biblioteca Pú-
blica de l’Estat que es construirà a la finca situada a
la plaça Comercial, núm. 12 (Antic Mercat del Born),
de conformitat amb els articles 49 i 50 del Reglament
de patrimoni dels ens locals de 17 d’octubre de 1988;
sotmetre’l a informació pública per un perı́ode de
trenta dies; i si no s’hi formulen al·legacions, tenir per
aprovada la cessió i formalitzar-la en escriptura públi-
ca, d’acord amb les condicions del document annex,
fent esment de l’afectació de l’immoble a la dita finali-
tat garantida amb clàusula de reversió automàtica en
els termes de l’article 50.3 del Reglament al·ludit.
10. Constituir un dret de superfı́cie a favor del Con-

sorci Sanitari de Barcelona, respecte de la finca situa-
da en el carrer de Ramon Turró, núms. 337-339,
grafiada en el plànol unit, d’acord amb les condicions
adjuntes, per a la construcció d’un centre d’atenció
primària; formalitzar la constitució del dret de superfı́-
cie en escriptura pública, amb la pràctica prèvia de
les operacions registrals de segregació, agrupació o
altres necessàries per a identificar com a finca
registral independent la que és objecte del dret de su-
perfı́cie; inscriure’l en el Registre de la Propietat; i fa-
cultar l’Alcaldia per a la realització de totes les actua-
cions encaminades a concretar, clarificar i executar el
present acord.
11. Primer. Aprovar els Estatuts de la Fira Interna-

cional de Barcelona, com a entitat pública de caràcter
consorcial, integrada igualitàriament per la Generali-
tat de Catalunya, l’Ajuntament de Barcelona i la Cam-
bra Oficial de Comerç, Indústria i Navegació de Bar-
celona, segons la redacció del document annex.
Segon. Consentir la subrogació de la dita entitat en

els drets i obligacions corresponents a la Fira Oficial i
Internacional de Mostres de Barcelona (FOIM) en el
conveni formalitzat el 21 de febrer de 1994 relatiu a la
cessió de l’ús privatiu del conjunt d’edificis i espais

lliures de propietat municipal que integren el recinte
firal de Montjuı̈c 1.
12. 1r) Aprovar inicialment la constitució d’una so-

cietat privada municipal denominada Barcelona Ges-
tió de Sòl, SA (Bargesol, SA), amb un capital social
de 60.500 euros (10.066.353 pessetes).
2n) Aprovar inicialment els Estatuts Barcelona

Gestió de Sòl, SA (Bargesol, SA), que s’adjunten com
annex.
3r) Sotmetre a informació pública l’acord de consti-

tució i els Estatuts per un termini de trenta dies,
d’acord amb els articles 212.5 i 201 del Reglament
d’obres, activitats i serveis dels ens locals.
4t) i de no presentar-s’hi al·legacions,
a) Tenir per elevat aquest acord d’aprovació inicial

a aprovació definitiva.
b) Procedir a desemborsar totalment el capital

social.
c) Facultar l’Alcaldia perquè realitzi les actuacions

necessàries per a l’efectivitat d’aquests acords.
13. 1r) Desestimar les al·legacions presentades

pel Grup Municipal de Convergència i Unió al pro-
jecte d’Estatuts de la societat privada municipal
22 ARROBA BCN, SA, durant el termini d’informa-
ció pública.
2n) Aprovar definitivament la constitució de la socie-

tat privada municipal 22 ARROBA BCN, SA, amb un
capital social de 60.500 euros (10.066.353 pessetes).
3r) Aprovar definitivament els Estatuts de la socie-

tat privada municipal 22 ARROBA BCN, SA.
4t) Procedir a desemborsar totalment el capital

social.
5è) Facultar l’Alcaldia perquè realitzi les actuacions

necessàries per a l’efectivitat d’aquests acords.

COMISSIÓ D’INFRAESTRUCTURES I URBANISME

14. Aprovar provisionalment, de conformitat amb
els articles 11.1 j. i 66.3 de la Carta Municipal de Bar-
celona, la Modificació del Pla General Metropolità per
a la protecció del patrimoni arquitectònic de la ciutat
de Barcelona, pel que fa als Districtes de l’Eixample,
Sants-Montjuı̈c, les Corts, Sarrià-Sant Gervasi, Grà-
cia, Horta-Guinardó, Nou Barris, Sant Andreu i Sant
Martı́, d’iniciativa municipal amb les modificacions
que es deriven dels Plans especials de protecció dels
Districtes, contingudes a l’informe dels Serveis de
Planejament de 27 de juny de 2000; precisar pel que
fa a les al·legacions presentades per l’Im. Sr. Emilio
Álvarez i Pérez-Bedia, en representació del Grup Mu-
nicipal Popular, i pels Srs. Ramon Ignacio Baiget i
Viale, i José i Jacinto Deu i Bosch, que el seu contin-
gut, globalment considerat, fa referència a aspectes
ja inclosos a la Modificació del Pla General Metropoli-
tà, excepte en allò relatiu a edificis conjunts o espais
concrets, que en el seu cas ha de ser considerat en
els corresponents plans especials de protecció; pos-
posar l’aprovació provisional de la modificació del Pla
General Metropolità a l’àmbit del Districte de Ciutat
Vella, fins a l’aprovació definitiva del Pla especial del
protecció del patrimoni arquitectònic del Districte es-
mentat; i trametre l’expedient a la Subcomissió d’Ur-
banisme del municipi de Barcelona per a la seva
aprovació definitiva.
15. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68

de la Carta Municipal de Barcelona, la modificació
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dels articles 91, 92, 93, 94 i 96 de la Ordenança per a
la millora del paisatge urbà, relatius a la implantació
d’antenes i altres instal·lacions de telefonia mòbil,
d’iniciativa municipal, amb les modificacions no subs-
tancials, a què fa referència l’informe del Departament
de Desenvolupament de Planejament, de 27 de juny
de 2000. Estimar les al·legacions presentades per la
Ima. Sra. Imma Mayol i Beltran, en la seva qualitat de
presidenta del Grup municipal d’IC-V a l’Ajuntament de
Barcelona, i estimar parcialment les al·legacions pre-
sentades per la Sra. Montserrat Gómez Vigo en repre-
sentació de l’Associació per la Protecció Ciutadana
d’Electro Pol·lució –PROCEP–, tot això de conformitat
amb l’informe del Departament de Desenvolupament
de Planejament, de valoració de les al·legacions pre-
sentades, emès en data 23 de juny de 2000.

Districte de Ciutat Vella

16. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68
de la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial
d’ordenació urbanı́stica de l’equipament del Parc de
Recerca Biomèdica i l’Hospital del Mar, d’iniciativa
municipal, que incorpora les modificacions a què fa
referència l’informe de 5 de juny de 2000, emès en el
tràmit d’aprovació inicial pel Departament de Desen-
volupament de Planejament; resoldre l’al·legació pre-
sentada pel Grup Municipal de Convergència i Unió
en el sentit d’aclarir els aspectes indicats en l’al·le-
gació, de conformitat amb l’informe del Departament
de Planejament de Desenvolupament de 10 de juliol
de 2000.

Districte de Sants-Montjuı̈c

17. Aprovar provisionalment, de conformitat amb
els articles 11.1 j. i 66.3 de la Carta Municipal de Bar-
celona, la Modificació del Pla General Metropolità en
l’àmbit Batlló-Magòria i Eduard Aunòs: ordenació de
la Fàbrica Batlló i el seu entorn, d’iniciativa municipal,
amb les modificacions a què fa referència l’informe de
la Direcció de Plans i Projectes Urbans de 27 de juny
i 17 de juliol de 2000 i resoldre les al·legacions pre-
sentades en el tràmit d’exposició pública de l’aprova-
ció inicial, de conformitat amb l’informe de 26 de juny
de 2000 de l’esmentada Direcció, de valoració de les
al·legacions; i trametre l’expedient la Subcomissió
d’Urbanisme del municipi de Barcelona per a la seva
aprovació definitiva.

Encomanar a la Gerència del Sector d’Urbanisme i
als seus Serveis de planejament urbanı́stic, iniciar im-
mediatament els treballs que permetin la transforma-
ció a equipament de la nau central i la seva qualifica-
ció definitiva, amb la definició d’usos i serveis més
adients pel propi barri i per a la ciutat, que permeti ini-
ciar la seva transformació programada com a màxim
un cop acabada la fase definida per la modificació de
PGM del sector de Batlló-Magòria i Eduard Aunós,
amb la reinversió dels beneficis de la transformació
de l’àmbit, si es produı̈ssin, en l’execució d’aquest
equipament.
18. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68

de la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial
de protecció de patrimoni arquitectònic de la ciutat de
Barcelona, en l’àmbit del Districte de Sants-Montjuı̈c,

d’iniciativa municipal, amb les modificacions a què fa
referència l’informe dels Serveis de Planejament de 6
de juliol de 2000 i resoldre les al·legacions presenta-
des en els tràmits d’exposició pública i d’audiència de
l’aprovació inicial, de conformitat amb els informes
del Cap del Projecte de Revisió del Catàleg Arquitec-
tònic, de 24 de novembre de 1999 i 6 de juliol de
2000, de valoració de les esmentades al·legacions.

Districte de les Corts

19. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68
de la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial
de protecció de patrimoni arquitectònic de la ciutat de
Barcelona, en l’àmbit del Districte de les Corts, d’ini-
ciativa municipal, amb les modificacions a què fa re-
ferència l’informe dels Serveis de Planejament de 6
de juliol de 2000 i resoldre les al·legacions presenta-
des en els tràmits d’exposició pública i d’audiència de
l’aprovació inicial, de conformitat amb els informes
del cap del Projecte de Revisió del Catàleg Arquitec-
tònic, de 24 de novembre de 1999 i 6 de juliol de
2000, de valoració de les al·legacions esmentades.

Districte d’Horta-Guinardó

20. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68
de la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial
de protecció de patrimoni arquitectònic de la ciutat de
Barcelona, en l’àmbit del Districte d’Horta-Guinardó,
d’iniciativa municipal, amb les modificacions a què fa
referència l’informe dels Serveis de Planejament de
27 de juny de 2000 i resoldre les al·legacions presen-
tades en els tràmits d’exposició pública i d’audiència
de l’aprovació inicial, de conformitat amb els informes
del Cap del Projecte de Revisió del Catàleg Arquitec-
tònic, de 24 de novembre de 1999 i 28 de juny de
2000, de valoració de les al·legacions esmentades.
21. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68

de la Carta de Barcelona, el Pla especial de concre-
ció del tipus d’equipament i ordenació de la finca si-
tuada al carrer de Pedrell, núms. 111-115, promogut
per Inversiones Arcón, SL, estimar parcialment l’al·le-
gació presentada per la Ima. Sra. Sònia Recasens i
Alsina, en la seva qualitat de Regidora del Grup Mu-
nicipal de Convergència i Unió, de conformitat amb
l’informe del Departament de Desenvolupament de
Planejament de 17 de juliol de 2000.
22. Donar conformitat al Text refós de la Modifica-

ció del Pla General Metropolità per a la reordenació
dels carrers de Lepant i de Lisboa, d’iniciativa munici-
pal, redactat d’acord amb la resolució del conseller de
Polı́tica Territorial i Obres Públiques de la Generalitat
de Catalunya, de 13 de juliol de 1999.
23. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68

de la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial
de concreció del tipus d’equipament i ordenació de la
finca situada al carrer de la Murtra, núms. 135-145,
d’iniciativa municipal; resoldre les al·legacions pre-
sentades per la Ima. Sra. Sònia Recasens i Alsina, en
la seva qualitat de Regidora del Grup municipal de
Convergència i Unió, en el sentit que figura a l’infor-
me del Departament de Desenvolupament de Plane-
jament de 20 de juny de 2000, de valoració de les es-
mentades al·legacions.
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Districte de l’Eixample

24. Aprovar inicialment, de conformitat amb l’article
66.3 de la Carta Municipal de Barcelona, la Modifica-
ció del Pla General Metropolità per a la transformació
de terrenys edificables en dotacions públiques i l’am-
pliació de l’edifici de El Corte Inglés (avinguda Diago-
nal-plaça de Francesc Macià), promogut per “El Corte
Inglés, SA”; sol·licitar, de conformitat amb l’informe
del Departament de Desenvolupament de Plane-
jament, de 28 de juny de 2000, informe del Depar-
tament d’Indústria, Comerç i Turisme de la Generali-
tat de Catalunya als efectes de l’article 8.3 de la Llei
1/1997, d’equipaments comercials; exposar-la al pú-
blic pel termini d’un mes; i precisar que no es compu-
taran en aquest termini els dies corresponents al mes
d’agost.

Districte de Sarrià-Sant Gervasi

25. Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68
de la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial
d’ordenació de l’equipament docent del carrer del
Cister, núms. 26-30, promogut per Tectum Proyectos
Inmobiliarios, SL

Districte de Gràcia

26. Aprovar inicialment, de conformitat amb l’article
66.3 de la Carta Municipal de Barcelona, la Modifica-
ció puntual del Pla General Metropolità i delimitació
de la unitat d’actuació al sector del passatge d’Isabel,
promogut per Minor 70, SL; i exposar-la al públic pel
termini d’un mes i precisar que no es computaran en
aquest termini els dies corresponents al mes d’agost.
27. Aprovar inicialment, de conformitat amb l’article

66.3 de la Carta Municipal de Barcelona, la Modifica-
ció del Pla General Metropolità en l’àmbit de l’avingu-
da de l’Hospital Militar-Farigola, d’iniciativa municipal;
exposar-la al públic pel termini d’un mes; i precisar
que no es computaran en aquest termini els dies cor-
responents al mes d’agost.

COMISSIÓ DE POLÍTICA DE SÒL I HABITATGE

Districtes de Ciutat Vella, l’Eixample, Sants-Montjuı̈c,
les Corts, i Sant Martı́.

28. Aprovar la proposta de conveni a subscriure
entre l’Ajuntament de Barcelona i el Patronat Munici-
pal de l’Habitatge, per a l’efectivitat de les previsions
del Programa d’actuació municipal 2000-2003 en ma-
tèria d’apartaments tutelats per a gent gran, mitjan-
çant la constitució de drets reals de superfı́cie a favor
del Patronat Municipal de l’Habitatge, durant un termi-
ni de setanta-cinc anys, en els mateixos termes que
figuren al conveni, sobre les finques següents de pro-
pietat municipal: 1) al carrer del Marquès de Campo
Sagrado, núms. 31-35; 2) al carrer d’Entença, núms.
275-291; 3) al carrer del Concili de Trento, núms. 15-
35; 4) al carrer dels Pinzón, núms. 6-8 i 6LI-8LI; i 5) a
l’avinguda de Francesc Cambó, núm. 16. Establir que
el desplegament i formalització de les operacions jurı́-

diques contingudes en el Conveni es duran a terme
pels òrgans municipals competents.

Districte de Nou Barris

29. Encarregar a la societat municipal Pro Nou Bar-
ris, SA, òrgan de gestió directa de l’Ajuntament de
Barcelona, la gestió integral dels projectes de repar-
cel·lació de les Unitats d’actuació 1 i 2 del Pla espe-
cial de reforma interior de Porta, 30 del Pla especial
de reforma interior de Prosperitat, 2 i 3 del Pla espe-
cial de reforma interior de Vilapicina i 21 del Pla es-
pecial de reforma interior de Roquetes, fins a la re-
cepció de l’obra urbanitzadora.
30. Resoldre de mutu acord, a l’empara de l’article

112.c) de la Llei de contractes de les Administracions
públiques, el contracte formalitzat amb Ferrovial, SA,
(actualment Ferrovial-Agroman, SA) d’adjudicació del
concurs convocat pel Consell Plenari en sessió de 22
de juliol de 1997 per a la construcció i explotació d’un
aparcament públic per a vehicles en el seu subsòl,
aixı́ com d’aprovació del projecte d’obres per a la ur-
banització de la superfı́cie de les finques núm. 26LC i
28-30 del carrer de Vallcivera (núm. 41LC i 43-49 de
l’avinguda dels Rasos de Peguera) de conformitat i
pels motius que figuren en el document subscrit entre
l’Ajuntament de Barcelona i la societat Ferrovial-
Agroman, SA de data 6 de juliol de 2000, i en els
seus propis termes. Encarregar la construcció i ex-
plotació de l’esmentat aparcament públic a la so-
cietat privada municipal Pro Nou Barris, SA. Subrogar
aquesta societat privada municipal en la condició jurı́-
dica de beneficiària de les expropiacions necessàries
per a l’execució del contracte que tenia Ferrovial, SA.
Retornar les garanties constituı̈des per Ferrovial, SA
(avui Ferrovial-Agroman, SA).

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL

Districte d’Horta-Guinardó

31. Aprovar el plec de clàusules administratives par-
ticulars que ha de regir el contracte de gestió del
poliesportiu municipal del Carmel, i de construcció i
gestió de la piscina resultant de l’ampliació de la
instal·lació actual, mitjançant la modalitat de concessió
prevista als articles 156-a) del Text refós de la Llei de
contractes de les Administracions públiques, aprovat
pel Reial Decret legislatiu 2/2000, de 16 de juny, i als
articles núms. 243 i següents del Reglament d’obres,
activitats i serveis dels ens locals (ROAS), aprovat pel
Decret 179/1995, de 13 de juny, per un perı́ode màxim
de vint-i-cinc anys i d’acord amb el règim econòmic
previst al mateix plec; aprovar, de conformitat amb
l’article 158.2 de l’esmentat text legal, l’avantprojecte
d’explotació i d’obres redactat pels Serveis Tècnics del
Districte d’Horta-Guinardó; autoritzar la despesa en
concepte d’aportació econòmica municipal a la realit-
zació d’obres, per un import total de 180.000.000 de
pessetes (1.081.821,79 euros); consignar-la, quant a
36.000.000 de pessetes (216.364,36 euros), amb càr-
rec al Pressupost municipal de l’any 2001, quant a
108.000.000 de pessetes (649.093,07 euros), amb
càrrec al Pressupost municipal de l’any 2002, i quant
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als restants 36.000.000 de pessetes (216.364,36
euros), amb càrrec al Pressupost municipal de l’any
2003; sotmetre el plec de clàusules a informació públi-
ca per un termini de vint dies hàbils a comptar des del
següent a la publicació del corresponent anunci en el
Butlletí Oficial de la Província, d’acord amb l’article
232.2 del ROAS; i convocar simultàniament, sota la
condició establerta a l’article 122-2 del Reial Decret le-
gislatiu 781/1986, de 18 d’abril, concurs públic, en la
seva modalitat de procediment obert, per tal d’adjudi-
car el contracte, amb la precisió que el termini de pre-
sentació de proposicions serà el de cinquanta-dos dies
naturals a comptar des del següent a la publicació de
la convocatòria de la licitació.
32. Ratificar els acords adoptats en data 6 de juny

de 2000 entre el Districte d’Horta-Guinardó i el Fut-
bol Club Martinenc, relatius a l’extinció, per mutu
acord, del contracte de gestió en règim concessional
del Pavelló poliesportiu municipal del Guinardó, ad-
judicat a la referida entitat esportiva per un termini
de cinc anys en virtut d’acord del Consell Plenari de
22 de juliol de 1997; declarar la resolució del con-
tracte per mutu acord, a l’empara dels articles 112-c)
i 113-4 de la Llei 13/1995, de 18 de maig, de con-
tractes de les Administracions públiques; i assaben-
tar el Futbol Club Martinenc que haurà de prestar el
servei fins a l’adjudicació del nou contracte de gestió
de la instal·lació, de conformitat amb l’article 235-a)
del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens
locals, aprovat per Decret 179/1995, de 13 de juny.
33. Aprovar el plec de clàusules administratives par-

ticulars que ha de regir el contracte de gestió del
poliesportiu municipal del Guinardó-Torrent d’en Melis,
i de construcció i gestió de la piscina resultant de l’am-
pliació de la instal·lació actual, mitjançant la modalitat
de concessió prevista als articles 156-a) del Text refós
de la Llei de contractes de les Administracions públi-
ques, aprovat pel Reial Decret legislatiu 2/2000, de 16
de juny, i als articles 243 i següents del Reglament
d’obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS),
aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny, per un pe-
rı́ode màxim de vint-i-cinc anys i d’acord amb el règim
econòmic previst al mateix plec; aprovar, de conformi-
tat amb l’article 158-2 de l’esmentat text legal, l’avant-
projecte d’explotació i d’obres redactat pels Serveis
Tècnics del Districte d’Horta-Guinardó; autoritzar la
despesa en concepte d’aportació econòmica munici-
pal a la realització d’obres, per un import total de
200.000.000 de pessetes (1.202.024,21 euros); con-
signar-la, quant a 40.000.000 de pessetes (240.404,84
euros), amb càrrec al Pressupost municipal de l’any
2001, quant a 120.000.000 de pessetes (721.214,53
euros), amb càrrec al Pressupost municipal de l’any
2002, i quant als restants 40.000.000 de pessetes
(240.404,84 euros), amb càrrec al Pressupost munici-
pal de l’any 2003; sotmetre el plec de clàusules a infor-
mació pública per un termini de vint dies hàbils a
comptar des del següent a la publicació del correspo-
nent anunci en el Butlletí Oficial de la Província,
d’acord amb l’article 232.2 del ROAS; i convocar simul-
tàniament, sota la condició establerta a l’article 122.2
del Reial Decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, con-
curs públic, en la seva modalitat de procediment obert,
per tal d’adjudicar el contracte, amb la precisió que el
termini de presentació de proposicions serà el de cin-
quanta-dos dies naturals a comptar des del següent a
la publicació de la convocatòria de la licitació.

Districte de Sant Martı́

34. Declarar vàlid el procediment de licitació del con-
curs per a la concessió de la gestió de serveis del
complex esportiu municipal de la Verneda; adjudicar
l’esmentada concessió a l’Associació Sant Martı́ Es-
ports per un perı́ode màxim de vint anys a partir de la
data de formalització del contracte en base a l’indicat
en el plec de clàusules particulars que regeix tal con-
cessió, i a l’oferta presentada per l’esmentada entitat,
dins la qual figura una inversió de 176.450.000 pesse-
tes (1.060.485,85 euros), i pel cànon establert a la
clàusula setena de l’esmentat plec; requerir l’esmenta-
da entitat perquè a la notificació d’aquesta adjudicació
presenti document acreditatiu d’haver constituı̈t la ga-
rantia definitiva de 2.000.000 de pessetes (12.020,24
euros), i comparegui el seu legal representant a la for-
malització del contracte el dia i hora que a tal efecte
s’assenyali; facultar l’Im. Sr. Francesc Narváez i
Pazos, regidor del Districte de Sant Martı́, per a la sig-
natura del contracte.

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ I CULTURA

35. Acceptar, d’acord amb el que disposa el testa-
ment del Sr. Joan Brossa i Cuervo, el patronatge de
l’Ajuntament de Barcelona a la Fundació Privada
Joan Brossa. Donar conformitat als Estatuts que s’an-
nexen a aquest acord.

COMISSIÓ DE JOVENTUT I DRETS CIVILS

36. Ratificar la signatura de la Carta Europea de
Salvaguarda dels Drets Humans a la Ciutat, efec-
tuada a la ciutat de Saint-Denis per l’alcalde de
Barcelona.

COMISSIÓ DE SEGURETAT I MOBILITAT

37. Adjudicar, mitjançant procediment negociat
sense publicitat, el contracte de concessió d’obra
pública per a la construcció i explotació d’un aparca-
ment públic subterrani per a vehicles en el ter-
reny de domini públic municipal, situat al carrer de
Santa Otı́lia, entre el de Lluı́s Marià Vidal i la rambla
del Carmel, a l’empresa Cintra Aparcamientos, SA,
(amb NIF A-28173300 i domicili al carrer Plató, núm.
6, de Barcelona) d’acord amb l’oferta formulada i per
un termini de cinquanta anys a comptar des de l’acta
de posada en marxa de l’activitat per part de l’Ajun-
tament;

Requerir l’adjudicatària perquè, dintre del termini de
quinze dies naturals a comptar des de la recepció de la
notificació, presenti document acreditatiu d’haver cons-
tituı̈t a la Tresoreria Municipal la garantia definitiva de
247.000.000 de pessetes (1.484.499,90 euros), cor-
responent a l’aportació d’un milió de pessetes per cada
plaça d’aparcament ofertada en el seu projecte;

Emplaçar el seu legal representant perquè, dintre
dels trenta dies següents al de la notificació de l’adju-
dicació, comparegui el dia i hora que se li indiqui per
a formalitzar el contracte; i

Facultar la regidora presidenta de la Comissió de
Seguretat i Mobilitat per a la signatura del mateix.



 a GASETA MUNICIPAL DE BARCELONA aa NÚM. 25 a 20-IX-20001244

38. Aprovar el plec de condicions que regularà la
construcció i explotació dels aparcaments subterranis
per a vehicles situats al carrer del Marne, al carrer de
Federico Garcı́a Lorca i al carrer de Pablo Iglesias;
encarregar a la societat municipal Pro Nou Barris,
SA, la gestió directa de la construcció i explotació
dels esmentats aparcaments; i posar a disposició de
la indicada Societat els subsòls dels espais referits,
tenint en compte que també mantindran, en tot mo-
ment, el seu caràcter demanial.
39. Aprovar el plec de condicions que regularà la

construcció i explotació dels aparcaments subterranis
per a vehicles situats a la plaça del Poeta Boscà, a la
plaça de Joanic, al carrer del Cardenal Tedeschini i a
la plaça de Can Galta Cremada (carrers de Campeny,
d’Arquı́medes i de Colombia); encarregar a la Societat
Municipal d’Aparcaments i Serveis, SA, la gestió direc-
ta de la construcció i explotació dels esmentats apar-
caments; i posar a disposició de la indicada Societat
els subsòls dels espais referits, tenint en compte que
també mantindran, en tot moment, el seu caràcter
demanial.

Mocions

Estimar parcialment les al·legacions, presentades
pels Ims. Srs. Santiago Fisas i Ayxelà, Emilio Álvarez
i Pérez-Bedia i la Ima. Sra. Emma Balseiro i Car-
reiras, en la seva qualitat de regidors del Grup Muni-
cipal Popular a l’Ajuntament de Barcelona, en relació
amb l’aprovació inicial de constitució i d’aprovació
dels Estatuts del Consorci de la Ciutat del Teatre, en
el sentit de modificar parcialment l’article 11.1 i l’arti-
cle 20 i d’addicionar els apartats 1.d) i 2 a l’article 30
dels Estatuts de conformitat amb el text que s’adjun-
ta; i desestimar la resta d’al·legacions formulades, tot
això d’acord amb els fonaments continguts en el dic-
tamen que s’adjunta.

Aprovar la modificació de l’article 13 dels Estatuts
del Consorci, el qual queda redactat de conformitat
amb el text que s’adjunta.

Aprovar definitivament la creació del consorci de
caràcter local denominat Consorci de la Ciutat del Te-
atre, integrat per l’Ajuntament de Barcelona i la Dipu-
tació de Barcelona.

Aprovar definitivament els corresponents Estatuts
de l’esmentat Consorci.

Publicar, de forma conjunta amb la Diputació de
Barcelona, el text ı́ntegre dels Estatuts del Consorci,
al Butlletí Oficial de la Província, en substitució del
que separadament haurien de publicar cadascun dels
ens consorciats.

Desestimar el recurs de reposició interposat per les
Sres. Rosa Ribas i Rubio i Mercedes Gelon i Palomar
contra l’acord del Plenari del Consell Municipal de 28
d’abril de 2000, de resolució de les al·legacions for-
mulades en el tràmit d’informació pública a l’apro-
vació inicial dels plecs de clàusules administratives
particulars i de clàusules tècniques particulars que re-
gularan el contracte de concessió administrativa de
l’execució pel sistema d’expropiació de la Unitat d’ac-
tuació 13 del Pla especial de reforma interior Diago-
nal-Poblenou i d’aprovació definitiva dels plecs de
clàusules administratives particulars i de clàusules
tècniques particulars que regularan l’esmentat con-

tracte, pels motius que figuren en l’informe emès per
l’Institut Municipal d’Urbanisme de 14 de juliol de
2000 i que es dóna per reproduı̈t.

Declarar vàlid el concurs celebrat per adjudicar les
obres del Projecte de millora de la recollida i depura-
ció d’aigües residuals (PECLAB 2a fase). Projecte
d’obra civil i instal·lacions del dipòsit dels jardins dels
Doctors Dolsa Interconnexions de la xarxa de saneja-
ment a la zona d’Enamorats-Aragó.

Adjudicar el contracte a l’empresa COPISA per un
import total de 3.124.073.226 pessetes (18.776.058,23
euros) amb un termini d’execució de vint mesos.

Requerir l’adjudicatària perquè, en el termini màxim
de quinze dies naturals des que rebi la notificació
d’aquest acord, dipositi la garantia definitiva de
124.962.929 pessetes, (751.042,32 euros) i compare-
gui el seu legal representant, el dia i hora que se li in-
diqui, per formalitzar el contracte.

Disposar l’import total màxim de 3.124.073.226
pessetes, (18.776.058,23 euros) amb càrrec a les
consignacions pressupostàries que s’indiquen en el
document comptable.

Cancel·lar i retornar als licitadors, llevat de l’adjudi-
catària, les garanties provisionals constituı̈des per
prendre part en el procés de licitació.

Delegar en l’Alcaldia els expedients anuals de revi-
sió de preus, aixı́ com l’aprovació dels expedients
d’ajustos en l’execució del contracte, en l’àmbit de la
Llei de contractes de les Administracions públiques,
que no impliquin alteració en els preus unitaris
ofertats en la licitació, no superin el 20% de l’adjudi-
cació i s’adeqüin a les previsions pressupostàries.
1r) Donar suport a les institucions universitàries i

educatives de la ciutat de Barcelona que en els seus
reglaments d’usos lingüı́stics recullen el català com a
llengua pròpia i oficial i en fomanenten el coneixe-
ment com a mesura d’enriquiment i intercanvi.
2n) Manifestar el compromı́s de l’Ajuntament amb

l’ús i promoció de la llengua catalana en el seu terme
municipal, en tant que part del patrimoni cultural de la
ciutadania.
3r) Fomentar i donar suport a les entitats i associa-

cions cı́viques de la Ciutat que treballen en l’àmbit de
la difusió i sensibilització de la llengua catalana, amb
el compromı́s de respectar la diversitat cultural i lin-
güı́stica, en un marc de convivència.

Ampliar les mesures iniciades per recolzar el co-
merç de proximitat des de l’Ajuntament, per tal de se-
guir donant suport, de forma consensuada amb el
Departament de Comerç de la Generalitat de Cata-
lunya i la Cambra de Comerç de Barcelona, a les ini-
ciatives endegades pels comerciants per tal d’enfortir
les seves estructures associatives territorials i conser-
var una oferta comercial àmplia i diversificada amb
personalitat pròpia; i proposar les accions que perto-
quin a la Generalitat de Catalunya i al Govern de l’Es-
tat en funció de les seves competències.
Atesa la conclusió del dictamen elaborat pel Con-

sell Consultiu de la Generalitat de Catalunya a inicia-
tiva dels Grups Parlamentaris del Parlament de
Catalunya, acordar donar suport a la tramitació imme-
diata del recurs de inconstitucionalitat del Reial De-
cret llei 6/2000, de 23 de juny.
1r) Rebutjar l’aprovació dels Reials Decrets llei

4/2000, de mesures urgents de liberalització en el
sector immobiliari i transports, i 6/2000, de mesu-
res urgents d’intensificació de la competència en
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mercats de béns i serveis, per tal com l’aplicació de
les disposicions que d’ells emanen, vulneren l’auto-
nomia local, afectant el nucli bàsic de l’acció de go-
vern dels Ajuntaments.
2n) Fer palès al govern de l’Estat el nostre rebuig

per la publicació i la consegüent entrada en vigor dels
Reials Decrets lleis 4/2000 i 6/2000, atès que no han
estat consultats ni debatuts en l’organisme perma-
nent de col·laboració i coordinació de l’Administració
de l’Estat i l’Administració local, que és la Comissió
Nacional d’Administració Local.
3r) Manifestar el nostre compromı́s de continuar

treballant per millorar la qualitat de vida en el nostre
Municipi, tot i el que representen les mesures previs-
tes en els Reial Decrets llei 4/2000 i 6/2000 per portar
a terme un ordenament correcte de la ciutat.
4t) Afirmar rotundament que el preu de l’habitatge

no s’abaratirà amb aquesta mesura. La incidència del
preu del sòl en el preu final no determina la inflació de
preus en el mercat de l’habitatge.
5è) Declarar que la manera més escaient de fer

possible l’accés a un habitatge digne és disposar d’un
veritable i eficient Pla de l’Habitatge que faciliti la pro-
moció d’habitatges de preu oficial i de declarats pro-
tegits (abans preu taxat), aixı́ com l’increment d’habi-
tatges en lloguer, en gran recessió en aquests
moments, juntament amb les ajudes per a l’adquisició
del sòl pels Ajuntaments. A més, una polı́tica sosteni-
ble en habitatge ha de preveure i promoure la rehabi-
litació, ajudar a la remodelació dels edificis i dels cen-
tres històrics i urbans.
6è) Comunicar a tota la ciutadania el nostre temor

que l’aplicació d’aquestes mesures produeixin danys
irreparables tant al medi ambient com a la vida quoti-
diana.
7è) Instar al Govern de la Generalitat i al Parlament

de Catalunya que, en el marc de les competències es-
tablertes a la Constitució i a l’Estatut d’Autonomia, de-

fensin les seves competències afectades per les me-
sures adoptades en els Reials decrets llei esmentats.
8è) Demanar als Grups Parlamentaris del Con-

grés de Diputats i del Parlament de Catalunya la
interposició de les accions procedents i el recurs
oportú, en defensa de l’autonomia local i de les com-
petències municipals establertes en el marc consti-
tucional vigent.
9è) Interposar, si és procedent, el recurs de conflic-

tes corresponent en defensa de l’autonomia local, da-
vant del Tribunal Constitucional, contra el Reial De-
cret llei 4/2000 i el Reial Decret llei 6/2000.
10è) Delegar a la Federació de Municipis de

Catalunya, en nom d’aquest Ajuntament, la sol·licitud
de demanda al Consejo de Estado del dictamen previ
a la formalització del recurs de conflicte en defensa
de l’autonomia local.

Donar conformitat al text refós de la Modificació
puntual del Pla General Metropolità per a l’ajustament
del sistema de zones verdes i equipaments previstos
a l’illa de la Misericòrdia i la concreció de l’equipa-
ment destinat a les Facultats de Geografia, Història i
Filosofia, promoguda per la Universitat de Barcelona,
que incorpora les modificacions a què fa referència
l’informe del Departament de Desenvolupament de
Planejament de 19 de juliol de 2000; i exposar-lo al
públic per un perı́ode de trenta dies, entenent que en
aquest perı́ode no es comptarà el mes d’agost.

Reiterar el condol, que aquest Consistori ja expres-
sà públicament sortint a la plaça de Sant Jaume, per
la mort del regidor de l’Ajuntament de Màlaga, Sr.
José Martı́n i Carpena en un nou acte de violència to-
talment injustificada; testimoniar aquest sentiment a
la seva famı́lia, a l’Ajuntament de Màlaga i al Grup
Municipal al qual pertanyia el regidor assassinat; con-
demnar l’intent d’atemptat contra el Sr. José Asenjo i
Dı́az; i rebutjar contundentment l’increment de la vio-
lència terrorista que s’està produint els darrers temps.
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DISPOSICIONS GENERALS

Acords dels òrgans de goverm

MODIFICACIONS DE CRÈDIT DINS EL PRESSUPOST GENERAL DE 2000
(Reconeixements de crèdit)

(Aprovades per acord del Consell Municipal de 21 de  juliol de 2000)

Partida Tipus Descripció Altes Baixes
22719 9901 43230 MC7 Altres contractes de serveis (reconeixement de

crèdit) 22.100.000
22719 9901 61190 MC7 Altres contractes de serveis (reconeixement de

crèdit) 100.000.000
41005 0201 61190 MC8 Institut Municipal de Persones amb Disminució

(reconeixement de crèdit) 35.400.000
43007 0501 61190 MC8 Institut Municipal del Paisatge Urbà (reconeixe-

ment de crèdit) 45.600.000
43005 0201 61190 MC8 Institut Municipal de Cultura (reconeixement de

crèdit) 29.800.000
44012 9901 61190 MC8 Pro Nou Barris (reconeixement de crèdit) 11.300.000

122.100.000 122.100.000

MODIFICACIONS DE CRÈDIT DINS EL PRESSUPOST GENERAL DE 2000
(Aprovades per acord del Consell Municipal de 21 de  juliol de 2000)

Partida Tipus Descripció Altes Baixes
22602 0604 46310 MC7 Publicitat 300.000
22109 0101 12310 MC8 Altre material de consum no inventariable 300.000
22610 0607 46310 MC7 Altres despeses compra de serveis 1.236.822
22109 0101 12310 MC8 Altre material de consum no inventariable 1.236.822
65106 9901 46910 MC7 Inversions en noves infraestructures 110.655.000
60229 0301 51110 MC8 Remodelació enllumenat Districte de Sant Martı́ 110.655.000

112.191.822 112.191.822

Decrets de l’Alcaldia

MODIFICACIONS DE CRÈDIT DINS EL PRESSUPOST GENERAL DE 2000
(Transferències)

(Aprovades per decret de l’Alcaldia de 14 de juliol  de 2000)

Partida Tipus Descripció Altes Baixes
22719 0201 32330 MC7 Altres contractes de serveis 20.225.000
22719 0601 32330 MC8 Altres contractes de serveis 1.900.000
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22610 0602 32330 MC8 Altres despeses compra de serveis 1.700.000
22610 0603 32330 MC8 Altres despeses compra de serveis 2.425.000
22610 0604 32330 MC8 Altres despeses compra de serveis 2.200.000
22610 0605 32330 MC8 Altres despeses compra de serveis 1.875.000
22610 0606 32330 MC8 Altres despeses compra de serveis 1.725.000
22719 0607 32330 MC8 Altres contractes de serveis 2.050.000
22719 0608 32330 MC8 Altres contractes de serveis 2.150.000
22610 0609 32330 MC8 Altres despeses compra de serveis 2.300.000
22610 0610 32330 MC8 Altres despeses compra de serveis 1.900.000

20.225.000 20.225.000

Partida Tipus Descripció Altes Baixes
65106 9901 46910 MC7 Inversions en noves infraestructures 781.893.000
65101 9901 51190 MC7 Grans obres territorialitzables 304.046.000
63161 0101 43230 MC8 Reformes d’edificis consistorials 82.000.000
60221 0101 43230 MC8 Enderrocament de l’antic parc d’atraccions

de Montjuı̈c 80.000.000
63159 0201 43230 MC8 Obres centre d’acollida d’animals 28.288.000
62604 0201 43230 MC8 Material informàtic CAAC 1.795.000
62510 0201 43230 MC8 Mobiliari CADM (Pou Dolç) 4.200.000
63137 0201 42210 MC8 Millora Escola Massana 46.000.000
63138 0201 42210 MC8 Millora centres escolars 18.188.000
63160 0201 43230 MC8 Millora edificis IMES 20.000.000
63141 0201 45140 MC8 Obres biblioteca Clarà 1.587.000
62121 0201 43230 MC8 Condicionament i plantació Espai Bonsai 9.572.000
62505 0201 45160 MC8 Xarxa museus municipals 1.500.000
60227 0301 51110 MC8 Remodelació d’enllumenat del Districte de

Sarrià-Sant Gervasi 102.503.000
60228 0301 51110 MC8 Remodelació d’enllumenat al Districte d’Hor-

ta-Guinardó 108.443.000
60231 0301 44120 MC8 Redacció projecte dipòsits, col·lectors, etc.. 98.440.000
60232 0301 44120 MC8 Aigües freàtiques del Palau Pedralbes 3.323.000
60233 0401 51360 MC8 Senyalització de plaquetes als carrers 13.100.000
60235 0401 51360 MC8 Senyalització itinerari de la ciutat Iconex.

Rondes 80.000.000
60222 0501 43250 MC8 Nou accés a Montjuı̈c 200.000.000
64001 9901 43230 MC8 Assistència dels òrgans municipals (estratègies

urbanes) 13.000.000
73901 0301 43240 MC8 Transfèrencia de capital a l’Institut Municipal de

Parcs i Jardins 174.000.000

1.085.939.000 1.085.939.000

MODIFICACIONS DE CRÈDIT DINS EL PRESSUPOST GENERAL DE 2000
(Transferències)

(Aprovades per decret de l’Alcaldia de 20 de juliol  de 2000)

Partida Tipus Descripció Altes Baixes
65104 0601 43230 MC7 Inversions a determinar Districte 35.000.000
73901 0601 43240 MC8 Transferència de capital a l’Institut Municipal

de Parcs i Jardins 35.000.000
22609 0501 43250 MC7 Altres despeses compra de materials 10.000.000
63501 0501 43250 MC8 Reposició de mobiliari 10.000.000
60431 0604 43230 MC7 Urbanització de vials a la zona Oest 40.000.000
65104 0604 43230 MC7 Inversions a determinar Districte 2.600.000
73901 0604 43240 MC8 Transferència de capital a l’Institut Municipal

Parcs i Jardins 42.600.000
65101 9901 46910 MC7 Grans obres territorialitzables 3.003.782
71910 9901 43230 MC8 Transferència de capital a l’Institut Municipal

d’Informàtica 3.003.782

90.603.782 90.603.782
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Partida Tipus Descripció Altes Baixes
22201 0101 13120 MC7 Comunicacions postals 9.000.000
22201 0201 12110 MC8 Comunicacions postals 9.000.000
22719 9901 61120 MC7 Altres contractes de serveis 34.527.694
41003 0101 63110 MC8 Transferència corrent a l’Institut Municipal

d’Hisenda 34.527.694

43.527.694 43.527.694
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CARTIPÀS

Decret. En ús de les facultats atorgades a aquesta
Alcaldia pels articles 21 de la Llei reguladora de les
bases de règim local i 13 de la Carta Municipal de
Barcelona, disposo:

Designar el Sr. Jaume Castellvı́ i Egea gerent adjunt

per a les empreses municipals, adscrit a la Gerència
Delegada de Finançament, Empreses i Patrimoni.
Barcelona, 1 de setembre de 2000. L’alcalde, Joan

Clos i Matheu.
(Ref. 3155)
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DISPOSICIONS D’INTERÈS PER A
L’AJUNTAMENT

Publicades en el Boletín Oficial del Estado , el Diari Oficial de la Generalitat  i
el Butlletí Oficial de la Província. Juliol de 2000.

Administració local
D 222/2000 26-VI Reestructuració de la Direcció General d’Administració Local (DOG núm. 3175

de 5-VII-2000)

Cementiris
Anunci /2000 26-VI Publicació de la modificació de l’article 26 de l’Ordenança de (BOP núm. 170

cementiris. de 17-VII-2000)

Circulació
Correcció d’errades de l’Ordenança de circulació de vianants i (BOP núm. 159
de vehicles, de 27 de novembre de 1998. de 4-VII-2000)

Contractació
Anunci /2000 10-VII Publicació del plec de clàusules administratives generals de (BOP núm. 171

l’Ajuntament de Barcelona, modificat en 28 d’abril de 2000. de 18-VII-2000)

Cultura
R /2000 6-VII Concurs per a la concessió de subvencions per a inversions (DOG núm. 3193

en l’àmbit dels serveis culturals per a l’any 2000. de 28-VII-2000)

Medi ambient
Anunci /2000 27-VII Publicació d’una resolució de l’Alcaldia prorrogant el perı́ode (BOP núm. 181

d’informació pública de la modificació del Tı́tol 6è, de l’Orde- de 29-VII-2000)
nança general del medi ambient urbà.

Paisatge urbà
Correcció d’errades de l’Ordenança dels usos del paisatge (BOP núm. 160
urbà, de 26 de març de 1999, publicada al BOP núm. 146, de 5-VII-2000)
de 19 de juny de 1999.

Publicitat
Ll 9/2000 7-VII Publicitat dinàmica a Catalunya. (DOG núm. 3189

de 24-VII-2000)

Seguretat ciutadana
Correcció d’errada a la Ll 5/2000, de 5 de juny, de modificació (DOG núm. 3181
de l’article 29 de la Llei 16/1991, de les policies locals. de 12-VII-2000)

Treball
O /2000 3-VII Calendari oficial de festes laborals per a l’any 2001. (DOG núm. 3183

de 14-VII-2000)

Urbanisme
Anunci /2000 -VII Publicació de les Normes urbanı́stiques del Pla Especial del (BOP núm. 178

Patrimoni Arquitectònic Historicoartı́stic de la Ciutat de Bar- de 26-VII-2000)
celona, Districte de Sant Andreu.

Anunci /2000 -VII Publicació de les Normes urbanı́stiques del Pla Especial del (BOP núm. 178
Patrimoni Arquitectònic Historicoartı́stic de la Ciutat de Barce- de 26-VII-2000)
lona, Districte de Sarrià-Sant Gervasi.

Edicte /2000 24-VII Estatuts d’Infraestructures 2004, SA. (BOP núm. 180
de 28-VII-2000)
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RESUM

Administració local
El Decret 222/2000, de 26 de juny, del Departa-

ment de Governació i Relacions Institucionals de la
Generalitat de Catalunya, reestructura la Direcció Ge-
neral d’Administració Local que es configura ara en
dues àrees, la Subdirecció General de Cooperació
Local i la Subdirecció General d’Assistència Jurı́dica i
Règim Local i el Servei de Coordinació Administrativa
de nova creació.

Cementiris
El Butlletí Oficial de la Província, de 17 de juliol de

2000, publica el text modificat de l’article 26 de l’Or-
denança de cementiris, segons el qual la concessió
d’ús sobre sepultures de construcció municipal podrà
ser de caràcter temporal o de lloguer.

Contractació
El Butlletí Oficial de la Província, de 18 de juliol de

2000, publica el plec de clàusules administratives ge-
nerals de l’Ajuntament de Barcelona, aprovat per
Consell Plenari en 21 de juny de 1995 i modificat pel
Consell Municipal en 28 d’abril de 2000.

Cultura
Pel Resolució de 6 de juliol de 2000, el Departa-

ment de Cultura de la Generalitat convoca concurs
públic per a la concessió de subvencions als projec-
tes d’inversió en el camp dels serveis culturals i dels
espais destinats a aquests serveis, pertanyents a
ajuntaments o organismes autònoms que en depen-
guin i entitats privades sense finalitat de lucre.

Medi ambient
El Butlletí Oficial de la Província, de 29 de juliol de

2000, publica una resolució de l’Alcaldia per la qual
es disposa prorrogar, pel termini d’un mes, el perı́ode

d’informació pública relatiu a la modificació del Tı́tol
6è, Gestió de Residus, de l’Ordenança general del
medi ambient urbà, aprovada inicialment pel Consell
Municipal en 23 de juny de 2000, i per tant, admetre
les al·legacions que es presentin fins al dia 18 de se-
tembre.

Publicitat
La Llei 9/2000, de 7 de juliol, de la Presidència de

la Generalitat, té per objecte regular la publicitat dinà-
mica a Catalunya, establir els mecanismes de l’exer-
cici d’aquesta activitat pel que fa als consumidors i la
protecció del medi ambient i les condicions en què
aquesta es pot dur a terme. Segons la seva disposi-
ció transitòria, els ajuntaments que ja tinguin regulat
l’exercici de les activitats de publicitat dinàmica mit-
jançant les ordenances corresponents, les hauran
d’adequar, en el termini de sis mesos als principis i
les regles establerts per aquesta Llei.

Treball
L’Ordre de 3 de juliol de 2000, del Departament de

Treball de la Generalitat, estableix el calendari oficial
de festes laborals per a l’any 2001.

Urbanisme
El Butlletí Oficial de la Província, de 26 de juliol de

2000, publica les Normes urbanı́stiques dels Plans
Especials del Patrimoni Arquitectònic Historicoartı́stic
de la ciutat de Barcelona, Districte de Sant Andreu i
Districte de Sarrià-Sant Gervasi.
El Butlletí Oficial de la Província, de 28 de juliol de

2000, publica els Estatuts de la Societat Privada Mu-
nicipal Infraestructures 2004, SA, l’objecte de la qual
es l’execució d’actuacions urbanı́stiques, d’infrastruc-
tures i de dotació i concessió de serveis que li siguin
encomanades per administracions públiques dins
l’àmbit territorial en el que tindran lloc actes del Fò-
rum Universal de les Cultures Barcelona 2004.
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COMISSIONS INFORMATIVES

Comissions de Benestar Social, Educació i Cultura i
Joventut i Drets Civils

Acta de la sessió celebrada el dia 14 de juny de
2000 i aprovada el dia 12 de juliol de 2000

A la sala President Lluı́s Companys de la casa de
la ciutat, el dia catorze de juny de dos mil, s’hi reunei-
xen les Comissions de Benestar Social, d’Educació i
Cultura i Joventut i Drets Civils sota la presidència de
les Imes. Sres. Núria Carrera i Comes, Marina Subi-
rats i Martori i de l’Im. Sr. Jordi Portabella i Calvete.
Hi assisteixen les Imes. Sres. i els Ims. Srs.: Immacu-
lada Moraleda i Pérez, Albert Batlle i Bastardas,
Joaquim Forn i Chiariello, Teresa M. Fandos i Payà,
Magdalena Oranich i Solagran, Imma Mayol i Beltran,
M. Ángeles Treserra i Soler, Ferran Mascarell i Ca-
nalda, Vladimir de Semir i Zivojnovic, Joana Ortega
Alemany, Jaume Ciurana i Llevadot, Jordi Cornet i
Serra, Roser Veciana i Olivé, Emma Balseiro i Carrei-
ras, Jesús Maestro i Garcı́a, assistits per la tècnica
d’administració general, Sra. Tecla Fort i Riera, la
qual actua per delegació expressa del secretari gene-
ral i certifica.
Excusen la seva absència l’Ima. Sra. Maravillas

Rojo i Torrecilla i els Ims. Srs. Santiago Fisas i Ayxe-
là, José Ignacio Cuervo i Argudı́n i Pere Alcober i
Solanas.
També hi és present el Sr. Emilio Ruiz i Pérez.
S’obre la sessió a les nou hores i trenta minuts.
Aprovació de l’acta de la sessió anterior.
S’aprova amb la precisió següent de la Sra.

Balseiro a la seva primera intervenció en el punt 7,
pàg. 9, indicant que l’objectiu de la proposta era solu-
cionar l’excés de demanda a les escoles bressol, la
incorporació de la dóna en el món laboral i el suport a
les famı́lies en la lliure decisió de tenir fills.

PROPOSTES D’ACORD DEL CONSELL MUNICIPAL

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL

PONÈNCIA D’ESPORTS I RELACIONS INSTITUCIONALS

Districte de l’Eixample

Declarar vàlid el concurs per a la concessió de la
gestió del poliesportiu municipal Joan Miró, situat al
barri de l’Esquerra de l’Eixample, al carrer de la Dipu-
tació, núms. 17-19; adjudicar l’esmentada concessió a
l’Associació Esportiva Central, per un perı́ode de vint-i-

cinc anys a partir de l’aprovació del present acord, en
base al plec de clàusules particulars que regeix tal
concessió i l’oferta en la qual figura una inversió mı́ni-
ma de 260.441.232 pessetes (1.565.283,29 € ) i pel
cànon establert a la clàusula 7 del plec de condicions i
retribució de la gestió del 4% dels ingressos; requerir
l’entitat adjudicatària perquè, en el termini màxim de
quinze dies a partir de la notificació d’aquesta adjudi-
cació, presenti el document acreditatiu d’haver consti-
tuı̈t la garantia definitiva de 5.000.000 de pessetes i
comparegui el seu legal representant per a la formalit-
zació del contracte el dia i hora que a tal efecte s’asse-
nyali, i facultar la Ima. Sra. Carme San Miguel, regido-
ra del Districte de l’Eixample, per a la signatura del
contracte.
El Sr. Batlle explica que la concessió de la gestió

del poliesportiu municipal Joan Miró s’adjudica a l’As-
sociació Esportiva Central, entitat que ja venia gestio-
nant el poliesportiu i que és l’única que s’ha presentat
a la licitació. La concessió té un termini de 25 anys i
l’adjudicatària es compromet a la construcció d’una
piscina coberta.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V, ERC-EV i amb la reserva de CiU i PP.

Informe

Del ponent d’Esports i Relacions Institucionals.
Sobre el grau de satisfacció dels usuaris de les

instal·lacions esportives.
El Sr. Batlle fa un resum sobre l’enquesta duta a

terme per avaluar el grau de satisfacció dels usuaris
de les instal·lacions esportives. Explica que ha estat
realitzada per l’IMI i s’inscriu dintre la campanya per a
mesurar la qualitat dels serveis. Posa en relleu el
creixement exponencial que durant els últims anys
han tingut les instal·lacions esportives municipals, i
diu que el nombre de socis fa dotze anys estava al
voltant dels dotze mil i actualment els usuaris sobre-
passen els 140 mil.
El nombre actual d’instal·lacions és de 121, de les

quals 115 estan externalitzades i es gestionen mitjan-
çant clubs o federacions i les altres sis es gestionen
directament. Aquestes 121 instal·lacions ocupen més
de mil espais esportius. Hi ha treinta instal·lacions
amb més de mil socis i l’enquesta s’ha realitzat en
dotze d’aquestes instal·lacions amb l’objectiu de co-
nèixer els usuaris, les expectatives que tenen respec-
te del servei i la valoració que en fan.
A continuació, comenta els resultats que considera

més significatius de l’estudi. Pel que fa al perfil dels
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enquestats, hi ha un 55% de dones i un 45% d’ho-
mes, entre els quals hi ha una important presència de
persones fins a 45 anys; a partir dels 54 anys, la pro-
porció comença a disminuir i en arribar als 75 anys,
atesa la menor capacitat de mobilitat, la presència
disminueix notablement. És important el grup de jo-
ves entre 25 i 34 anys que fan ús d’aquestes instal·la-
cions. També ho és el nombre d’usuaris amb nivell
d’estudis elevat, que treballen i que resideixen en el
mateix districte on hi ha l’instal·lació. L’antiguitat com
a abonats en el centre no és elevada, atès el nombre
important de gent jove que l’utilitza.
Les motivacions més destacades per a fer esport

són: mantenir-se en forma, fer alguna pràctica espor-
tiva i tenir bona salut.
La freqüència en l’ús de les instal·lacions està molt

condicionada per l’ocupació dels usuaris, i en relació
a la proporció entre activitat fı́sica, lliure o dirigida, un
64% dels usuaris duen a terme activitats no dirigides.
Les activitats més practicades són natació i gimnàsti-

ca. Els aspectes que destaquen els usuaris com a més
importants són la neteja i unes bones instal·lacions.
La mitjana global de puntuació atorgada ha estat

de 7,8; s’han valorat com a aspectes més positius els
horaris i la relació qualitat-preu, i com a aspectes més
negatius la informació i els espais de vestidors.
La enquesta s’ha treballat conjuntament amb els

gestors de les instal·lacions i s’han donat a conèixer
els resultats a la resta de instal·lacions municipals.
El Sr. Forn pregunta quin ha estat el criteri per a

triar, entre les trenta instal·lacions amb més de mil
abonats, les dotze sobre les quals s’ha fet l’enquesta.
Creu que caldria avaluar tots els centres tenint en
compte, sobretot, que hi ha deu operadors diferents.
El Sr. Cornet considera que caldria ampliar l’en-

questa a les trenta instal·lacions amb més de mil abo-
nats i que seria interessant tenir els resultats per cen-
tres; l’ampliació a centres municipals que per les
seves caracterı́stiques no tenen abonats possibilitaria
una informació més segmentada i més útil. Pregunta
sobre quins temes incideixen les 900 observacions
dels enquestats a què al·ludeix l’informe.
El Sr. Batlle respon que l’enquesta s’ha fet en els

centres compromesos amb la carta de serveis i en els
plans de qualitat. La idea és que la carta de serveis
s’implanti a totes les instal·lacions i continuar, per
tant, fent enquestes. Puntualitza que les dotze ins-
tal·lacions analitzades són les més significatives, ja
que agrupen el 70% d’abonats.
La Sra. Tresserras considera important que l’en-

questa valori les facilitats donades a la gent gran per
a fer esport i qualifica de positiva la lı́nia iniciada de
no segregar i compartir l’ús de les instal·lacions amb
la gent gran.
El Sr. Batlle indica que tot i no estar reflectit en l’en-

questa, un dels programes més importants duts a ter-
me és el dedicat a la gent gran, programa que marca
diferències entre la gestió pública i la privada i que ha
aconseguit un important premi a la ciutat de Quebec.

PRECS I PREGUNTES DELS DIVERSOS GRUPS

Del Grup Municipal del Partit Popular.

Gestions realitzades per la Comissió de Benestar
Social davant el sector de la Via Pública per tal de re-

visar els criteris de mobilitat relatius al càlcul del re-
partiment de temps entre vehicles i vianants als se-
màfors de la ciutat.
El Sr. Cornet formula la pregunta en el sentit que,

segons les dades de sinistralitat per atropellament,
el 8% de les vı́ctimes són homes de més de 65 anys
i el 16% dones de la mateixa edat. Considerant que
el 21% dels ciutadans de Barcelona tenen més de
65 anys i que aquesta proporció tendeix a augmen-
tar amb rapidesa, cal prendre mesures urgents per-
què el problema s’anirà agreujant.
Pregunta també si la Comissió de Benestar Social,

independentment de les gestions que pugui dur a ter-
me davant el sector de Via Pública, adoptarà alguna
mesura concreta.
La Sra. Carrera respon que, en relació a les ges-

tions davant el sector de Via Pública per tal de solu-
cionar els possibles problemes que afecten la segure-
tat viària de la gent gran, es va prendre l’acord de
participar en el fòrum de seguretat viària i es va de-
signar el Sr. Josep Villalta, membre del Consell As-
sessor de la Gent Gran perquè s’incorpori al Consell
Municipal de Circulació.
Considera fonamental que els ciutadans participin

en el disseny del Municipi i això afecta la circulació i
el mobiliari urbà. El Consell Assessor de la Gent Gran
va acordar crear una comissió especı́fica per vetllar
sobre temes de seguretat a la ciutat, arribà a la con-
clusió que la sinistralitat és un problema de tots i que
cal la sensibilització de conductors i vianants de totes
les edats. L’important és que la gent gran pugui parti-
cipar en el pacte de la mobilitat.
El Sr. Cornet considera necessari que l’anàlisi que

facin les Comissions pugui comportar modificacions
al pacte de mobilitat. Demana que es procuri adoptar
mesures efectives.
La Sra. Tresserras considera important fer l’estudi

per districtes i acotar el que són zones d’obligatori re-
corregut per a gent gran (espais propers als ambula-
toris, a farmàcies, a botigues). Caldria donar prioritat
a aquestes zones pel que fa a la presa de mesures
en relació a barreres arquitectòniques, mobilitat, etc.
El Sr. Cornet pregunta quan es reuneix el Consell

Assessor de Gent Gran.
La Sra. Carrera respon que la Permanent es reu-

neix cada dos mesos i el Consell se celebra dos cops
a l’any.
El Sr. Batlle puntualitza que cal tenir en compte

que la temporització dels semàfors significarà un
ralentiment de la circulació.
La Sra. Carrera considera que aquesta Comissió

no ha d’entrar en aquest debat i que la seva respon-
sabilitat és garantir que l’opinió de la gent gran sigui
escoltada.
La Sra. Fandos creu que la ciutat té molts punts on

la gent gran pot participar, però considera que la Co-
missió hauria d’explicar quines mesures es prenen en
relació a les conclusions que sobre aquests assump-
tes ja van aparèixer durant l’últim Congrés de la Gent
Gran i considera que, malauradament, aquest, com
molts altres problemes, no s’aborda fins que el debat
apareix a la premsa.
La Sra. Carrera respon que l’activitat no s’inicia

quan s’obre el debat a la premsa, sinó tot el contrari,
ja que el debat s’ha produı̈t a partir de les conclusions
a què va arribar sobre el tema el Congrés de la Gent
Gran.
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COMISSIÓ D’EDUCACIÓ I CULTURA

PONÈNCIA DE CULTURA

Aprovar inicialment, a l’empara de l’article 313 del
Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals
(ROAS), la creació del Consorci de les Biblioteques de
Barcelona entre l’Ajuntament de Barcelona i la Diputa-
ció de Barcelona. Aprovar els corresponents Estatuts
segons document que s’adjunta. Sotmetre’ls a infor-
mació pública, durant un termini de trenta dies, mitjan-
çant anuncis que s’insesiran (en el Butlletí Oficial de la
Província, el Diari Oficial de la Generalitat de Cata-
lunya i al tauler d’anuncis de l’Ajuntament, als efectes
de l’article 160 del ROAS, per a l’examen i la presenta-
ció d’al·legacions i suggeriments; en el cas que no s’hi
formulin al·legacions que posin de manifest la necessi-
tat d’introduir-hi rectificacions, tenir per elevat automà-
ticament aquest acord d’aprovació inicial a aprovació
definitiva i trametre l’acord de constitució del Consorci,
juntament amb els Estatuts, a la Direcció General
d’Administració Local, per a la inscripció del Consorci a
la secció corresponent del Registre d’Ens Locals; i do-
nar trasllat del precedent acord a la Diputació de Bar-
celona, per al seu coneixement i efectes escaients.
El Sr. Mascarell explica que la proposta de creació

del Consorci es fonamenta en el Pla de Biblioteques.
Les biblioteques de titularitat pública es gestionen

a partir d’un conveni marc que regula les relacions
entre l’Ajuntament i la Diputació de Barcelona. La plu-
ralitat de dependències i titularitats planteja proble-
mes d’homogeneı̈tat i és per aquest motiu que el Pla
proposa la creació d’un instrument (el Consorci) que
integri i millori la gestió de diferents recursos i la pres-
tació de serveis. Aquesta fórmula jurı́dica permetrà
fomentar la cooperació de caràcter voluntari entre di-
ferents tipus de organitzacions i la participació d’insti-
tucions privades, cosa que afavorirà la concurrència
entre els sectors públic i privat. Permetrà també orga-
nitzar un model de gestió modern que faci possible
que el conjunt d’informació cultural estigui a disposi-
ció dels ciutadans i ciutadanes. La idea de subminis-
trament d’informació és el que permet configurar un
nou model de biblioteques.
La biblioteca El Born, que construirà el Govern

Central i que administrarà la Generalitat, tindrà la fun-
ció de biblioteca central urbana i per tant caldrà vin-
cular-hi la resta de biblioteques.
El Sr. Ciurana concreta que avui s’aprova un ins-

trument de gestió perquè el servei públic arribi a
més gent, fet en el qual està plenament d’acord,
però troba a faltar un pla de qualitat que fixi objec-
tius en aspectes concrets com horaris, espais, ober-
tura al públic, localització, etc. També el preocupa
com el Consorci pugui afectar la situació laboral del
personal provinent de la Diputació.
La Sra. Balseiro fa algunes puntualitzacions sobre

el contingut dels Estatuts del Consorci que se sotme-
ten a aprovació inicial. Considera que la competència
per a la aprovació de la liquidació del pressupost que
s’atorga al president correspon al Consell General i
creu que no queda clara quina és la participació de
cada una de les administracions en el finançament
del Consorci. Finalment, considera que seria impor-
tant que en el Consell General del Consorci hi ha-
gués representants de l’oposició, tant de l’Ajuntament
com de la Diputació.

El Sr. Ruiz precisa que a l’Ajuntament de Barcelo-
na qui aprova la liquidació del pressupost és l’alcalde
i el Plenari del Consell Municipal aprova els comptes.
Els estatuts del Consorci estableixen el mateix; l’arti-
cle 9 atorga al president la competència per aprovar
la liquidació del Pressupost i l’article 12 atorga la
competència per a aprovar la rendició de comptes.
La Sra. Balseiro insisteix que en la 3a proposta

d’Estatuts, que és el document que és va fer arribar a
totes les Administracions, en l’article 12 constava
com a competència del Consell General l’aprovació
del pressupost, la seva liquidació i la rendició de
comptes. Els posteriors informes proposant modifica-
cions no fan referència a aquest punt, i és per això
que mostra la seva sorpresa pel canvi de redactat en
la versió que ara se sotmet a aprovació inicial.
El Sr. Mascarell respon que, pel que fa als Estatuts

es revisarà l’adequació de l’articulat, tot i que creu és
correcte, atès que en l’expedient consta l’informe fa-
vorable dels Serveis corresponents.
Pel que fa al finançament, indica que les Adminis-

tracions aporten al Consorci el mateix que vénen
aportant fins ara més l’increment que els correspon-
gui per la creació de noves biblioteques.
En relació a les preguntes formulades pel Sr.

Ciurana, respon que en el Pla de Biblioteques apro-
vat hi havia dos punts molt precisos: l’ampliació d’ho-
raris i la ubicació de les biblioteques fixats com a ob-
jectius. El Consorci ha de gestionar el Pla com a punt
de partida de les actuacions que es van actualitzant
de forma ordinària.
La Sra. Balseiro torna a mostrar la seva preocupa-

ció pel fet que les fórmules de finançament no esti-
guin fixades des d’un principi.
El Sr. Mascarell insisteix que tots punts estan fixats

en el Pla de Biblioteques.
El Sr. Ciurana considera que si les actualitzacions

del Pla afecten temes substancials, caldria donar-ne
coneixement al Plenari del Consell Municipal.
El Sr. Mascarell, en relació a la pregunta sobre la

situació del personal bibliotecari de la Diputació de
Barcelona que es traspassarà al Consorci de Bibliote-
ques, respon que l’article 25 dels Estatuts es prou en-
tenedor i aclaridor. Considera, però, que en formular-
se la pregunta referida al personal de la Diputació és
a aquesta Administració a qui correspon respondre.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V, ERC-EV, CiU i amb la reserva el PP.

INFORMES

De la presidenta de la Comissió d’Educació i Cultura
Sobre la preinscripció de l’educació infantil i de

l’ensenyament obligatori.
La Sra. Subirats resumeix l’informe i posa de mani-

fest que la fase de preinscripció per a l’accés de
l’alumnat als centres sostinguts amb fons públics és
el moment en què la ciutat ha de garantir la igualtat
d’accés a la educació. Tot i que les competències
corresponen a la Generalitat, hi ha un hàbit ciutadà
pel qual l’Ajuntament participa en el procés de
preinscripció, en el qual col·labora de forma molt acti-
va a través de l’Institut d’Educació. L’Ajuntament fa
una sèrie d’actuacions concretes encaminades a do-
nar informació a la ciutat (fulletons informatius, pàgi-
na web, etc.).
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Les dades de l’informe corresponen al curs
2000-2001 dels nivells d’Educació infantil fins l’Edu-
cació Secundària Obligatòria. S’han superat les 25
mil sol·licituds i el nombre més elevat es concentra a
la etapa parvulari i a 1r d’ESO.
De les tendències que mostra l’informe, es desta-

ca un creixement del 14% en la demanda no atesa
respecte les llars d’infants (etapa 0-3 anys), fet que
confirma la necessitat de crear més places públi-
ques d’escoles bressol. La etapa secundària obliga-
tòria és excedentària perquè les inscripcions prove-
nen d’una etapa en què hi havia un nombre més
elevat d’alumnes.
Les 39 escoles bressol municipals han estat les

més demanades pel seu alt nivell de qualitat i ac-
ceptació entre la ciutadania. L’etapa 0-3 anys és la
que té un increment més alt de demanda i en aques-
ta oferta, que compta també amb cinc llars d’infants
de la Generalitat, s’hi han afegit catorze centres pri-
vats subvencionats que han tingut més oferta que
demanda.
En el conjunt de la ciutat, pel que fa al nivell d’es-

colarització P3 i Primària s’hi constata que hi ha més
oferta que demanda, tot i que l’escoles municipals
en aquesta etapa continuen sent lleugerament defi-
citàries.
Pel que fa a l’Escolaritat Secundària Obligatòria, hi

ha un cert excedent de places al conjunt de la ciutat i,
a difèrencia dels altres supòsits, l’excedent a les es-
coles municipals és lleugerament superior a la resta.
Totes aquestes dades confirmen la necessitat

d’una revisió del mapa escolar per a adequar-lo als
canvis demogràfics.
La Sra. Fandos manifesta la seva protesta pel fet

que aquest informe no ha estat a disposició dels regi-
dors fins l’últim moment.
Pregunta qui subvenciona les catorze escoles a

què l’informe fa referència i quin és el nombre d’esco-
les de P3, Primària i ESO de titularitat municipal da-
vant de les de la Generalitat.
En relació a la manca de places de llars d’infants,

creu que el dèficit que l’informe menciona està per
sota de la realitat, atès que moltes famı́lies, en saber
la manca de places que hi ha, ni tan sols fan la
preinscripció.
Considera que el fet que a Primària i a ESO ha-

gin sobrat places obre expectatives esperança-
dores per solucionar la manca de places a les llars
d’infants aprofitant equipaments ja existents, fet
que pot ser més fàcil i viable que construir equipa-
ments nous.
La Sra. Balseiro manifesta que l’informe confirma

el que s’ha vingut dient durant els últims mesos: la
manca de places per a l’etapa 0-3 anys tot i que hi ha
excés d’oferta en altres etapes.
Pregunta en quina situació es troba la creació del

Consorci entre l’Ajuntament i la Generalitat. També
pregunta si s’ha celebrat una reunió entre la Federa-
ció de Municipis i la Generalitat i quines han estat
les conclusions. Finalment, demana si en l’etapa
2001-2002 s’haurà aconseguit una cobertura total.
La Sra. Subirats respon que les catorze llars d’in-

fants a què fa referència l’informe són subvenciona-
des pel Departament d’Ensenyament de la Generali-
tat. La Conselleria considera que el problema de les
llars d’infants s’ha de solucionar amb subvencions a
la privada, tot i que legalment no es tracta d’una eta-

pa d’escolarització obligatòria i, per tant, no és gra-
tuı̈ta.
A Catalunya, les competències d’Ensenyament cor-

responen a la Generalitat. Per raons històriques,
l’Ajuntament de Barcelona té tretze escoles de titulari-
tat municipal a primària i nou a secundària.
Considera que tenint en compte que a P3 i a les

escoles de primària hi ha un lleuger excedent de pla-
ces, les escoles bressol sempre que es pugui cal
construir-les dins de les escoles primàries per tal de
donar continuı̈tat a l’escola pública, continuı̈tat que la
mateixa LOGSE demana. No és cert, però, que
aquest tipus d’actuacions estalviı̈n diners, perquè les
despeses poden ser superiors a les de construcció
d’una nova escola.
Les negociacions amb la Conselleria sobre el futur

Consorci de moment estan trencades. Des de l’Ajun-
tament es continuarà reclamant el diàleg. Considera
que cal un debat al Parlament.
La Sra. Mayol destaca l’important esforç fet per

l’Ajuntament per donar a conèixer i facilitar el pro-
cés de prescripció. El prestigi i la sensibilitat de
l’escola pública depèn de la informació que els ciu-
tadans tinguin.
L’informe posa en relleu que la Generalitat ha fet

l’opció de subvencionar l’escola privada també en
l’etapa 0-3 anys. Aquesta és una decisió polı́tica
transcendent i que el seu partit no comparteix. A Bar-
celona, l’oferta pública és gaire inferior a la privada i
la possibilitat d’elecció dins l’escola pública encara no
existeix.
Manifesta també la preocupació del seu Grup per

l’endarreriment en la posada en marxa del Consorci.
El Sr. Ciurana considera que el debat de fons se

centra en quin ha de ser el model educatiu públic i
com s’utilitzen els recursos públics. La Generalitat ha
fet una opció de suport a l’escola pública i privada.
Aquesta opció l’ha fet no només la Generalitat, sinó la
societat mateixa, que té una participació molt activa
en aquesta elecció.
La Sra. Subirats insisteix que no estem davant d’un

rebuig de l’escola pública per part de la societat, sinó
davant un important canvi demogràfic. Manifesta es-
tar totalment en contra dels intents de desprestigiar
unes escoles municipals d’altı́ssima qualitat.
El Sr. Ciurana puntualitza que en cap moment ha

expressat rebuig a l’escola pública.
La Sra. Fandos, fora de l’ordre del dia, posa de

manifest la seva sorpresa en relació a la campanya
de promoció del Festival Internacional de Música
SÓNAR que durant tres dies ses celebra a Barcelo-
na. La imatge que conté el fulletó editat i l’espot pu-
blicitari emès per televisió és degradant per a les do-
nes. No entén com se subvenciona una promoció
d’aquest tipus quan des de les institucions i des de
l’Ajuntament s’estan duent a terme accions i desti-
nant molts recursos a lluitar contra qualsevol actua-
ció de violència a les dones i no entén tampoc quin
és el missatge que es vol transmetre amb aquesta
publicitat.
El Sr. Mascarell respon que la responsabilitat del

contingut del fulletó i l’espot correspon en primer lloc
al grup promotor i en segon lloc a les administra-
cions que subvencionen l’acte, en aquest cas l’Ajun-
tament i la Generalitat. Es compromet a fer notar als
promotors el malestar que l’espot, el qual no ha vist,
pot produir.
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La Sra. Fandos demana que es revisi i retiri aques-
ta propaganda.
La Sra. Balseiro posa de manifest que, com en al-

tres casos, sempre que hi ha un problema s’intenta
eludir-ne la responsabilitat.

PRECS I PREGUNTES DELS DIVERSOS GRUPS

Del Grup Municipal del Partit Popular.
Sobre el traspàs del personal bibliotecari de la Di-

putació de Barcelona al futur Consorci de Biblio-
teques.
Es dóna per tractada en el punt 4 de l’ordre del dia.

COMISSIÓ DE JOVENTUT I DRETS CIVILS

INFORME

De la ponent de Drets Civils
7. Sobre la base de dades del Servei Interreligiós

de Barcelona.
Per raons horàries i per acord dels membres de la

Comissió, la Sra. Veciana ajorna la presentació de
l’informe.
S’ajorna la seva explicació.
En no haver-hi més assumptes per a tractar, s’ai-

xeca la sessió a les dotze hores i quaranta-cinc
minuts.

Comissió de Presidència i Hisenda

Acta de la sessió celebrada el dia 15 de juny de
2000 i aprovada el dia de 13 juliol de 2000

A la sala president Lluı́s Companys de la ciutat de
Barcelona, el dia quinze de juny de dos mil, s’hi reu-
neix la Comissió de Presidència i Hisenda sota la
presidència de l’Im. Sr. Ernest Maragall i Mira. Hi as-
sisteixen els Ims. Srs. i Imes. Sres.: Catalina Car-
reras-Moysi i Carles-Tolrà, José Ignacio Cuervo i
Argudı́n, Pere Alcober i Solanas, Albert Batlle i
Bastardas, Sònia Recasens i Alsina, Joan Puigdo-
llers i Fargas, Josep Miró i Ardèvol, Emilio Álvarez-
Pérez i Bedia, Emma Balseiro i Carreiras, Jordi Cor-
net i Serra, Eugeni Forradellas i Bombardó, Jesús
Maestro i Garcı́a, assistits per la Sra. Irene Pagès i
Perarnau, directora d’Administració General, que ac-
tua per delegació del secretari general i certifica.
Hi són presents els Srs. Ramon Seró i Esteve, les

Sres. Dolors González i Cuyàs, Pilar Solans i Huguet,
i el Sr. Lluı́s Mata i Remolins.
S’obre la sessió a les dotze hores i deu minuts.
Aprovació de l’acta de la sessió anterior.
Amb la precisió del Sr. Puigdollers relativa al dicta-

men núm. 1, respecte a la plantilla de personal de la
Guàrdia Urbana, en el sentit de la necessitat d’aug-
mentar el nombre d’efectius en 250 persones/any,
fins a arribar als 1.000 agents de la Guàrdia Urbana, i
recorda que no se li han fet arribar els dos informes
sol·licitats respecte a l’endeutament de Procivesa i
respecte a la incompatibilitat o no dels membres que
formen el Consell Assessor d’Estratègies Urbanes.

PROPOSTES D’ACORD DEL CONSELL MUNICIPAL

1 1r) Desestimar les al·legacions presentades al
projecte d’Estatuts de la societat privada municipal
Infraestructures 2004, SA, pel Grup Municipal de
Convergència i Unió durant el termini d’informació pú-
blica. 2n) Aprovar definitivament la constitució de la
societat privada municipal Infraestructures 2004, SA,
amb un capital social de 60.500 €  (10.066.353 pes-

setes). 3r) Aprovar definitivament els Estatuts d’In-
fraestructures 2004, SA. 4t) Procedir a desemborsar
totalment el capital social. 5è) Nomenar com a mem-
bres del Consell d’Administració les persones que
consten en el document annex. 6è) Facultar l’Alcaldia
perquè realitzi les actuacions necessàries per a
l’efectivitat d’aquests acords.
El Sr. Ernest Maragall, en primer lloc, dóna la ben-

vinguda a la Sra. Pilar Solans, la qual es reincorpora
a l’Ajuntament, com a gerent delegada d’Empreses,
Finançament i Patrimoni, i hi intervenen els regidors
Srs. Miró, Álvarez i Maestro, els quals es congratulen
de poder comptar novament amb els serveis que
prestarà a la ciutat.
A continuació explica els motius que han portat a la

desestimació de les al·legacions presentades per
CiU, manifestant que la Junta de Direcció del Consor-
ci del Besòs, ja va acordar assabentar-se de la volun-
tat de l’Ajuntament de constituir la societat, i es va
posicionar favorablement respecte de la constitució
d’aquest ens instrumental necessari per a portar a
terme les actuacions competència del Consorci, i va
designar una comissió tècnica per a efectuar-ne el
seguiment. Hi afegeix que la constitució d’aquesta so-
cietat no impedeix que, si és necessari, altres empre-
ses públiques especialitzades puguin intervenir en
actuacions concretes i sol·licita el suport aquests
acords per part dels Grups de l’oposició per a tirar
endavant aquest projecte.
El Sr. Puigdollers manifesta la seva estranyesa

pel fet que es demani consens en aquest assumpte,
quan formalment es desestimen totes les al·lega-
cions formulades pel Grup Municipal de CiU i mal-
grat haver-se acordat consens en aquest tema no
se’ls informa de res fins a aquesta Comissió, també
recorda que encara no estan representats en el
Consell d’Administració Foment de Ciutat Vella i
pregunta quin problema hi ha per part del govern
municipal, perquè no quedi reflectit en els estatuts
de les societats la participació dels Grups munici-
pals de l’oposició en els consells d’administració de
les empreses de l’Ajuntament.
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El Sr. Álvarez manifesta que si bé donarà suport a
la creació d’aquesta societat, el seu Grup farà reser-
va de vot per estudiar més detingudament aquest dic-
tamen. Això no obstant, considera que el contingut
del 2004 no està prou clarificat, i lamenta que no hi
hagi hagut sensibilitat per part de l’equip de govern
per a acceptar les al·legacions presentades.
El Sr. Ernest Maragall es compromet fins a la cele-

bració de la Junta de Portaveus a continuar parlant
amb els Grups de l’oposició d’aquest assumpte, a fi
d’aclarir dubtes i apropar posicions, amb la finalitat
d’obtenir un ampli suport aquest acord.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V i ERC-EV, i la reserva de CiU i PP.
2. Desestimar, per les raons expodades a l’informe

annex de la Direcció de Serveis d’Administració del
Patrimoni, el recurs de reposició interposat pel Sr.
Joan Passolas i Farrerons, en nom i representació de
la societat Barcelona Inn’92, SA, contra l’acord del
Plenari de Consell Municipal adoptat en la sessió del
23 de febrer de 2000, el qual va resoldre la concessió
a la dita companyia de l’ús privatiu de l’edifici Miramar
per a la construcció i explotació d’un restaurant i al-
tres serveis; i en conseqüència, desestimar també la
sol·licitud de suspensió formulada per l’entitat recur-
rent i executar les previsions de l’acord esmentat.
El Sr. Miró anuncia la reserva de vot, ja que estima

que el recurs interposat argumenta unes raons que
no han estat aclarides pels informes que obren en
l’expedient i que aquest assumpte és prou important,
ja que existeix una penalització de més de 500 mi-
lions de pessetes en contra de la societat que ha pre-
sentat el recurs. A més a més, opina que l’informe ju-
rı́dic no aprofundeix ni desmunta les al·legacions
presentades.
El Sr. Álvarez és del parer que s’ha de tirar enda-

vant aquest projecte al més aviat possible, donada la
mala imatge que dóna de la ciutat de Barcelona, per
la qual cosa no entrarà en el contingut dels informes
jurı́dics i de patrimoni que són a l’expedient.
El Sr. Ernest Maragall manifesta que, en aquest

assumpte, l’Ajuntament està carregat de raons de ca-
ràcter tècnic, jurı́dic i de tot tipus, i que els informes
jurı́dics i de Patrimoni són prou clars i suficients.
El Sr. Boix manifesta la seva disponibilitat a donar

totes les explicacions corresponents i que li siguin de-
manades.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V i ERC-EV i PP, i la reserva de CiU.
3. Sol·licitar al Consorci Parc de Collserola la inte-

gració del Municipi de Barcelona en aquesta entitat i
en els seus òrgans de govern, de conformitat amb
allò que preveu l’article 1 en relació a l’article 5 dels
seus Estatuts.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V i ERC-EV, CiU i PP.
4. Desestimar l’al·legació presentada pel Grup Mu-

nicipal de Convergència i Unió; i aprovar definitiva-
ment la modificació de l’article 26 de l’Ordenança de
cementiris.
El Sr. Ernest Maragall manifesta que es va presen-

tar una al·legació per part del Grup Municipal de Con-
vergència i Unió, en la qual es demanava que es mo-
difiqués l’article 12 de l’Ordenança, el contingut del
qual no té res a veure amb la modificació proposada,
que és la de l’article 26, per la qual cosa no procedeix
acceptar aquesta al·legació.

El Sr. Puigdollers manifesta que no té cap inconve-
nient a tramitar aquesta modificació mitjançant la cor-
responent proposta d’acord al Consell Municipal,
però lamenta que s’acceptin les modificacions d’orde-
nances proposades per aquesta empresa i en canvi
es rebutgin les formulades pel seu Grup.
El Sr. Álvarez manifesta que votarà a favor d’a-

quest acord.
Es dictamina amb el posicionament favorable del

PSC, IC-V i ERC-EV i PP, i la reserva de CiU.
5. Modificar l’actual tı́tol VI, de l’Ordenança del

medi ambient urbà, aprovada definitivament per
acord del Consell Municipal en sessió de data 26 de
març de 1999, amb la nova redacció que consta en el
document que s’adjunta.

Sotmetre’l a informació pública pel termini de 30
dies perquè es presentin al·legacions o suggeri-
ments, i en el cas que no s’hi formulin al·legacions de
caràcter substancial que posin de manifest la neces-
sitat d’introduir-hi rectificacions, tenir per elevat auto-
màticament aquest acord d’aprovació inicial a aprova-
ció definitiva.
El Sr. Cuervo explica aquest dictamen manifestant

que pel que fa a la gestió de residus, no hi ha norma-
tiva sectorial nova, però sı́ que hi ha una gran innova-
ció, d’ordre estrictament municipal, com és l’inici de
l’execució dels nous contractes de recollida de resi-
dus i de neteja de la via pública, adjudicats pel Con-
sell Municipal en la sessió de 22 de desembre de
1999. És per això que és imprescindible adequar l’ac-
tual tı́tol VI als plecs de clàusules economicoadmi-
nistratives particulars i a les condicions tècniques que
regiran el concurs, aixı́ com el contingut de les propo-
sicions dels adjudicataris, i a més a més existeix la
necessitat que aquesta adequació del tı́tol esmentat
pugui ser vigent en el moment de l’inici de l’execució
dels referits contractes, cosa que no permet esperar
que es produeixi la reforma general d’aquesta matei-
xa ordenança i de la nova ordenança d’activitats d’in-
tervenció integral de l’administració ambiental, i és
per aquest motiu que s’avança la modificació del refe-
rit tı́tol VI sobre gestió de residus.
Afegeix també que les raons de la modificació in-

tenten millorar la tipificació de la recollida orgànica i
de les obligacions inherents: compliment d’horaris, re-
gulació de punts verds, recollida de residus volumino-
sos, etc.
El Sr. Puigdollers es congratula que en aquesta

ocasió hi sigui present el Sr. Cuervo per tal d’explicar
aquestes modificacions, i recorda que ja va denunciar
en el seu dia que aquesta Ordenança s’havia fet molt
a corre-cuita, i a un any i escaig de la seva aprovació
s’ha d’actualitzar, per la qual cosa demana ajornar
aquest tema per tal de fer totes les modificacions que
calguin d’una manera global i conjunta, i demana
aclariment sobre la recollida comercial. Finalment diu
que no es compleix amb allò que preveu la Carta Mu-
nicipal de Barcelona ni el Reglament de participació
ciutadana, respecte a la participació dels Consells
Sectorials i de Districtes, en els temes d’aprovació i
modificació d’ordenances.
El Sr. Álvarez estima que aquesta Ordenança

s’hauria de debatre a la Comissió de Serveis Urbans
i Manteniment i que si es modifica a menys d’un any
de la seva aprovació és perquè alguna cosa ha fa-
llat, ja que existeixen ordenances municipals que te-
nen una vigència de més de trenta anys sense cap
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modificació, i manifesta que el seu Grup farà reserva
de vot per tal d’estudiar més acuradament la infor-
mació que li ha estat facilitada. Finalment pregunta
si les companyies concessionàries actuen amb la
mateixa diligència i eficàcia que fa uns mesos.
El Sr. Cuervo respon que el seu Departament su-

pervisa i controla la prestació de serveis que fan
aquestes companyies concessionàries durant aques-
ta època de transició, i que és del parer que els ser-
veis no han empitjorat en el conjunt de la ciutat, i que
si es porta la modificació del tı́tol VI en matèria de
gestió de residus és per al benefici de la ciutat. Tam-
bé diu que es compromet a completar l’expedient
amb tots els informes corresponents, tant de caràcter
sectorial com de Districtes, i acaba dient que l’article
150.1, preveu la possibilitat que els titulars dels esta-
bliments professionals, comercials, industrials i de
serveis puguin gestionar els residus que generin, di-
rectament o per mitjà d’un gestor degudament autorit-
zat i inscrit en el Registre de Gestors de Residus de
Catalunya, respectant en tot cas, la selecció de frac-
cions que, per a la recollida comercial estableix l’arti-
cle 158.2 d’aquesta Ordenança.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V i ERC-EV, i la reserva de CiU i PP.
6. Aprovar inicialment modificacions de crèdit del

Pressupost 2000, per un import de 172.120.596 pes-
setes (1.034.465,62 euros), de conformitat amb la do-
cumentació adjunta (tres annexos amb referències
00012790, 00041990 i 00060690), considerant-les de-
finitivament aprovades en cas de no presentar-se re-
clamacions en contra en el termini d’exposició pública.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V i ERC-EV, i la reserva de CiU i PP.
7. Atorgar la Medalla de la Ciutat en la seva cate-

goria d’or al RCD Espanyol, en ocasió del seu cente-
nari, com a reconeixement per les diverses branques
esportives que ha promogut i practicat, i per la seva
de presència constant a la Ciutat en el transcurs llarg
dels seus cent anys d’existència.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V i ERC-EV, CiU i PP.

PRECS I PREGUNTES DELS DIVERSOS GRUPS

Del Grup Municipal de Convergència i Unió
8. Criteris que pensa donar el govern municipal als

representants de l’Ajuntament de Barcelona en el
Consell d’Administració de Serveis Funeraris, SA, per
tal d’externalitzar el fons de pensions dels treballa-
dors d’aquesta societat.
El Sr. Puigdollers manifesta que, d’acord amb la le-

gislació vigent a 31 de desembre de 2000, s’ha
d’externalitzar els fons de pensions que l’empresa té
establerts per als seus treballadors des de l’etapa en
la qual era servei municipal i, posteriorment, institut,
l’empresa mixta que gestiona els serveis funeraris de
Barcelona, un fet que també succeirà amb l’Institut
Municipal de Parcs i Jardins, per la qual cosa pregun-
ta quin criteri i instrucció pensa donar el govern muni-
cipal als representants de l’Ajuntament de Barcelona
en el Consell d’Administració de Serveis Funeraris,
SA, per tal d’externalitzar aquest fons de pensions, el
calendari i els costos.
El Sr. Batlle manifesta que aquest assumpte ja

es va abordar en el Consell d’Administració de Ser-

veis Funeraris de Barcelona que s’ha optat pel con-
tracte col·lectiu d’assegurança de vida; que s’està
discutint amb els treballadors i que per part de
l’Ajuntament s’està fent una àmplia reflexió per tal
de donar un tractament comú a tots ells, i amb el
mateix criteri que ho facin altres empreses del sec-
tor públic.

Es dóna per tractada.
Del Grup Municipal del Partit Popular
9. Rendibilitat econòmica i costos de la iniciativa de

l’equip de govern relativa a produir un vi que portarà
el nom de la ciutat.
El Sr. Álvarez manifesta que en diversos mitjans de

comunicació s’ha publicat la voluntat de l’equip de go-
vern de l’Ajuntament de produir un vi que portarà el
nom de la ciutat, i que segons aquestes informacions
es preveu que el cultiu i comercialització del vi es rea-
litzi a partir del 2005, per part de l’Institut Municipal de
Parcs i Jardins, i s’arribi a una producció de 25.000
ampolles anuals, per la qual cosa demana informació
sobre si s’ha elaborat un estudi sobre la rendibilitat
econòmica i els costos de la iniciativa presentada,
aixı́ com quin cost tindrà per als ciutadans i ciutada-
nes de Barcelona aquest projecte.
El Sr. Ernest Maragall li respon que és un projecte

que està actualment en fase d’estudi i que no pot
concretar el cost, però que tan aviat com el procés
hagi acabat ho podrà fer. En tot cas, serà molt reduı̈t,
i té una vessant didàctica de coneixement d’un con-
reu que havia existit a la ciutat, i que estima que és
un bon projecte per a la projecció de la ciutat de Bar-
celona.

Es dóna per tractada.
10. Rebaixa de l’IBI als propietaris d’edificis que

han estat inclosos en el Catàleg del Patrimoni Arqui-
tectònic Historicoartı́stic de Barcelona.
El Sr. Álvarez manifesta que en diversos mitjans

de comunicació s’ha publicat la voluntat de l’equip
de govern de l’Ajuntament que els propietaris d’edifi-
cis inclosos en el Catàleg del Patrimoni Historic-
artı́stic es beneficiı̈n d’una rebaixa de l’IBI entre el
30 i el 90 per cent; que el Grup Popular ja va pre-
sentar a les ordenances fiscals del 2000 una esme-
na, que va ser rebutjada, en el sentit que l’Ajunta-
ment atorgués una subvenció equivalent com a
màxim al 90 per cent de la quota de l’impost, en pro-
porció a les necessitats de rehabilitació a aquells
subjectes passius que acreditin que els seus habi-
tatges estan afectats per patologies en la construc-
ció, especialment per l’aluminosi, per la qual cosa
pregunta quins criteris es van seguir per fer efectiva
aquesta rebaixa de l’IBI als edificis inclosos en el
Catàleg, quan es farà efectiva i per què l’equip de
govern va rebutjar la proposta presentada pel Grup
Municipal Popular que consistia en la mateixa actua-
ció, però referida als edificis que pateixen patologies
en la construcció.
El Sr. Ernest Maragall li contesta que la normativa

actual preveu diverses fórmules, entre d’altres les re-
ferides al fet que el valor cadastral es vegi afectat per
coeficients de reducció en funció de caracterı́stiques
com les que s’estan comentant.
Continua dient que el Centre de Gestió Cadastral

té actualment en estudi una proposta per a tractar el
conjunt d’edificis, per a veure quins valors definitius
s’acaben adoptant per a les distintes categories
d’aquests edificis.
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Finalment, manifesta que l’Ordenança de l’IBI ja
preveu bonificacions per a rehabilitacions integrals,
sense perjudici de l’existència d’altres correccions de
caràcter fiscal.
El Sr. Álvarez considera que no hi ha reduccions

dels coeficients que aplica l’Ajuntament, per la qual

cosa suggereix a l’equip de govern que estudiı̈ aquest
assumpte per tal de fer-lo efectiu.

Es dóna per tractada.
En no haver-hi altres assumptes per a tractar, la

Presidència aixeca la sessió a les tretze hores i deu
minuts.

Comissió d’Infraestructures i Urbanisme

Acta de la sessió celebrada el dia 15 de juny de
2000 i aprovada el dia 13 de juliol de 2000

A la sala President Lluı́s Companys de la casa de
la ciutat de Barcelona, el dia quinze de juny de dos
mil, s’hi reuneix la Comissió d’Infraestructures i Urba-
nisme, sota la presidència de l’Im. Sr. Xavier Casas i
Masjoan. Hi assisteixen els Ims. Srs.: Ferran Julián i
González, Jordi Hereu i Boher, Josep Miró i Ardèvol,
Jaume Ciurana i Llevadot, Joan Puigdollers i Fargas,
Jordi Cornet i Serra, Emilio Álvarez i Pérez-Bedia,
Eugeni Forradellas i Bombardó, Pere Alcober i So-
lanas i Francesc Narvàez i Pazos, assistits per la Sra.
Irene Pagès i Perarnau, que actua per delegació del
secretari general de l’Ajuntament de Barcelona i cer-
tifica.
Hi és present el Sr. Ramon Garcı́a-Bragado i Acı́n.
S’obre la sessió a les setze hores i deu minuts.
Aprovació de l’acta de la sessió anterior.
S’aprova.

PROPOSTES D’ACORD DEL CONSELL MUNICIPAL

Districte de Nou Barris

Donar conformitat, tal com preveu l’article 23.2 b)
de la Carta Municipal de Barcelona, al Pla d’Actuació
2000-2003 del Districte de Nou Barris, segons les da-
des expressades en el document adjunt.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V, i la reserva de CiU i PP.

Districte de les Corts

Aprovar inicialment, de conformitat amb l’article
66.3 de la Carta Municipal de Barcelona, la Modifi-
cació del Pla General Metropolità en el sector de
l’entorn del carrer d’Anglesola, d’iniciativa municipal;
suspendre, pel termini de dos anys, l’atorgament de lli-
cències de parcel·lació de terrenys, d’edificació, de
reforma o rehabilitació, d’enderrocament, d’instal·lació
o ampliació d’activitats o d’usos concrets, en l’àmbit de
la Modificació del Pla General; i exposar-la al públic pel
termini d’un mes.
El Sr. Garcı́a-Bragado, gerent d’Urbanisme, pre-

senta aquest punt de l’ordre del dia i situa la ubicació
de l’àmbit de modificació del Pla General Metropolità.

Manifesta que el pla incideix bàsicament en la prolon-
gació del carrer d’Europa i la connexió amb el de
Numancia i la localització de l’edificabilitat del sector,
alhora que destaca el fet que s’ha pretès en tot mo-
ment la conservació del teixit urbà del casc antic de
les Corts.
Incideix en què l’edificabilitat del sector serà de

25.876 metres quadrats i que la proposta d’ordenació
inclou l’articulació a partir de tres eixos viaris-Angle-
sola, Europa, Can Segalà.
Explica que es projecten tres unitats d’actuació i

que, concretament a la número dos és on es planteja
l’edificabilitat –carrer de Can Segalà, darrere l’hotel
Hilton– en un únic edifici de planta baixa més altell i 7
plantes, que correspon en alçada a les edificacions
de l’avinguda Diagonal. Contràriament, en l’àmbit del
carrer d’Anglesola, l’alçada reguladora és de 10,60
metres, cosa que respecta l’estructura tradicional.
Quant a la proposta de zona verda, indica que con-
necta amb la de la Diagonal a través de l’espai que
deixa lliure l’edificació esmentada. Pel que fa a
l’edificabilitat de la unitat d’actuació número 1, infor-
ma que és de 17.000 m2.
Seguidament, el Sr. Hereu, regidor del districte de

les Corts, destaca l’interès local que té la proposta
per a la zona, actualment molt degradada, ja que fa
de tap entre el casc antic i la Diagonal i entre el car-
rer d’Europa i el de Numancia. Entén que amb
aquesta modificació es regenera i creix el casc antic
i s’assoleix l’obertura cap a Numancia i al front de la
Diagonal.
El Sr. Miró puntualitza que el concepte del planeja-

ment els sembla correcte, tot i que manifesta tenir
dubtes pel que fa a l’orientació de l’edifici projectat de
planta baixa més set pisos quant a l’amplada del car-
rer, perquè considera que, donada la seva alçada, i
sobretot durant el perı́ode d’hivern, privarà de llum
solar la resta del carrer. Una segona consideració fa
referència al carrer del darrere d’aquest edifici, que
quedarà absolutament desert perquè a una banda hi
haurà la zona verda i, a l’altra, els darreres de les edi-
ficacions del casc antic de les Corts. En aquest sentit,
demana saber si és possible trobar alguna solució
per a garantir la seguretat a la zona.
Per acabar, demana precisions sobre els criteris de

reallotjament dels afectats per aquesta modificació
del Pla General Metropolità.
El Sr. Álvarez fa una consideració positiva del pro-

jecte, sobretot pel seu equilibri, tot i que lamenta que
no s’hagi dut a terme abans.
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Per acabar, el Sr. Garcı́a-Bragado explica que la
localització de l’edificabilitat ha tingut en compte el
traçat i l’amplada dels vials.

Es dictamina amb el posicionament favorable de
tots els Grups Polı́tics.

Districte de Sarrià-Sant Gervasi

Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68 de
la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial de
l’Escola Universitària de La Salle, al carrer del Lluça-
nès, cantonada amb el de Quatre Camins, promogut
pels Germans de les Escoles Cristianes, el qual recull
les consideracions a l’aprovació inicial, contingudes a
l’informe dels Serveis de Planejament de 28 de febrer
de 2000.

Es dictamina amb el posicionament favorable de
tots els Grups Polı́tics.

Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68 de la
Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial de pro-
tecció del patrimoni arquitectònic de la ciutat de Barce-
lona, en l’àmbit del Districte de Sarrià-Sant Gervasi,
d’iniciativa municipal, amb les modificacions a què fa
referència l’informe dels Serveis de Planejament de 29
de maig de 2000; i resoldre les al·legacions presenta-
des en els tràmits d’exposició pública i d’audiència de
l’aprovació inicial, de conformitat amb els informes del
cap del Projecte de Revisió del Catàleg Arquitectònic
de dates 24 de novembre de 1999 i 29 de maig de
2000, de valoració de les esmentades al·legacions.
El Sr. Casas presenta conjuntament tots dos punts

de protecció del patrimoni arquitectònic i incideix en
el fet que s’ha notificat individualitzadament i que el
nombre d’al·legacions ha estat molt escàs.
El Sr. Ciurana intervé per demanar que se’ls facin

arribar les fitxes dels edificis protegits i per precisar
que no els queda clar, en el cas de l’edifici de l’Escola
de Puericultura, si el jardı́ queda inclós en els criteris
de protecció.
Per la seva part, el Sr. Álvarez incideix en la situa-

ció de la Casa Bloc del districte de Sant Andreu, so-
bretot pel que fa a la seva rehabilitació i a l’estat de
conservació. El Sr. Casas li respon que la rehabilita-
ció la duu a terme l’Institut Català del Sòl, que n’és el
propietari.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V, i la reserva de CiU i PP.

Districte de Sant Andreu

Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68 de
la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial
de protecció del patrimoni arquitectònic de la ciutat de
Barcelona, en l’àmbit del Districte de Sant Andreu,
d’iniciativa municipal, amb les modificacions a què fa
referència l’informe dels Serveis de Planejament de
29 de maig de 2000; i resoldre les al·legacions pre-
sentades en els tràmits d’exposició pública i d’audièn-
cia de l’aprovació inicial, de conformitat amb els infor-
mes del Cap del Projecte de revisió del Catàleg
Arquitectònic de dates 24 de novembre de 1999, i 29
de maig de 2000, de valoració de les esmentades
al·legacions.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V, i la reserva de CiU i PP.

Districte de Gràcia

Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68 de
la Carta Municipal de Barcelona, el Pla especial d’or-
denació de l’equipament situat al passeig de Vall
d’Hebron, núms. 37-81, promogut per la Fundació
Ronald Macdonald.

Es dictamina amb el posicionament favorable de
tots els Grups Polı́tics.

Districte d’Horta-Guinardó

Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68 de
la Carta de Barcelona, la Modificació del Pla espe-
cial del recinte de l’Hospital de la Santa Creu i Sant
Pau. Ordenació del subsector B, promoguda per la
Fundació Puigvert, amb la prescripció continguda a
l’informe del Departament de Desenvolupament de
Planejament de 7 de juny de 2000; estimar l’al·le-
gació presentada per la senyora Sònia Recasens i
Alsina i pel senyor Josep Miró i Ardèvol en la seva
qualitat de regidors del Grup Municipal de Conver-
gència i Unió, de conformitat amb l’informe de l’es-
mentat Departament de data 8 de juny de 2000 de
valoració de l’al·legació.
El Sr. Garcı́a-Bragado explica que l’objecte de la

proposta és l’ordenació de volums de la nova edifica-
ció en els terrenys de la Fundació Puigvert dins del
recinte de l’Hospital de Sant Pau que confronta al
carrer de Cartagena. Indica que la superfı́cie del nou
edifici projectat és de 9.000 metres quadrats i un sos-
tre de 14.131 metres quadrats. Manifesta que s’hi ha
presentat una al·legació del Grup municipal de CiU
en relació a l’ús de vidres no reflectants, cosa que
podria evitar l’enlluernament dels vehicles en trànsit
pel carrer de Cartagena.
El Sr. Casas explica, seguidament, el motiu pel qual

s’ha endarrerit la tramitació definitiva d’aquest Pla es-
pecial i que té el seu origen en l’esmena de l’aprovació
inicial del Pla especial del recinte de l’Hospital de Sant
Pau, on la fitxa de la Fundació Puigvert no s’ajustava
en alçades i en volums a la resta i, per aquest motiu,
s’ha procedit a rebaixar l’alçada de l’edificabilitat amb
el soterrament d’un pis.
El Sr. Puigdollers entén que s’han produı̈t canvis

molt substancials entre el que avui es presenta i
l’aprovació inicial, motiu pel qual avança que el seu
Grup considera que aquest Pla especial hauria de
tornar a passar un perı́ode d’informació pública. Diu
que pel que ha pogut deduir de l’estudi de l’expe-
dient, en l’aprovació inicial es parlava de 9.900 me-
tres quadrats de sostre, a canvi, en l’aprovació defi-
nitiva hi consten 15.743 metres quadrats. Pregunta
si és factible l’aprovació d’aquest Pla especial tenint
en compte la manera com afecta el PGM de la zona,
per la qual cosa demana que se’ls faciliti més infor-
mació.
El Sr. Garcı́a-Bragado intervé per confirmar que

s’han detectat errors materials substancials en
aquest Pla especial a l’hora de computar la superfı́-
cie, errors que venen del Pla especial del conjunt de
l’Hospital de Sant Pau, com ja ha esmentat anterior-
ment el Sr. Casas. Precisament per això, s’ha gene-
rat certa confusió pel que fa a les xifres d’edifica-
bilitat. Confirma que el sostre definitiu és de 14.131
metres quadrats.
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Tot seguit, el Sr. Casas matisa que el sostre edifi-
cable és el mateix en aquest cas que el que s’autorit-
za en el Pla especial i que el que s’ha discutit amb la
Fundació Puigvert ha estat la cota de metres edificats
per sobre del rasant permesos pel Pla especial, i que
ha quedat en 900 metres quadrats; tota la resta de la
nova construcció queda per sota rasant. Remarca
que aquesta construcció està inclosa en un recinte
qualificat d’equipament amb un Pla especial que defi-
neix unes zones on es pot desenvolupar aquest sos-
tre sobre rasant.
El Sr. Puigdollers manté que el criteri de fer en el

front del carrer de Cartagena una edificació d’aques-
tes caracterı́stiques els planteja dubtes seriosos. Inci-
deix, seguidament, en el fet que hi ha hagut un canvi
en l’equip d’arquitectes que han redactat el Pla espe-
cial i pregunta quin ha estat el motiu.
El Sr. Casas, com a resposta a les qüestions plante-

jades pel representant del Grup de CiU, manifesta que
s’ha obtingut un èxit clar en les negociacions amb els
promotors de la fundació amb una disminució evident
de l’alçada i que el canvi d’equip s’ha degut, concreta-
ment, al canvi d’orientació del projecte amb la voluntat
de rebaixar els metres construı̈ts per sobre del rasant.
Remarca, també, que l’aprovació inicial –que no pre-
veia la disminució d’alçada– va comptar amb l’informe
favorable de la Comissió de Patrimoni de Catalunya,
cosa que els fa creure que amb aquesta nova propos-
ta encara hi estaran més d’acord.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V, i la reserva de CiU i PP.

Districte de Sant Martı́

Aprovar definitivament, d’acord amb l’article 68 de
la Carta Municipal de Barcelona, l’Estudi de detall
de l’illa situada entre els carrers d’avinguda Diagonal,
de Ciutat de Granada, de Badajoz i de Bolı́via, dins
de la Unitat d’actuació núm. 1 del Pla especial de re-
forma interior de Diagonal-Poblenou, promogut per
Grup Laietana, SA, i estimar parcialement les al·lega-
cions presentades pel senyor Josep M. Subirachs i
Martı́nez, en representació de Ramón Vidiella i Igum-
bau, Autocars Ravigo, SL; Autotransports Ravigo, SL,
Autocars Ilerda, SL, i Viatges Vibus, de conformitat
amb l’informe del Departament de Desenvolupament
de Planejament de 30 de maig de 2000.

Es dictamina amb el posicionament favorable del
PSC, IC-V, i PP, i la reserva de CiU.

PRECS I PREGUNTES DELS DIVERSOS GRUPS

Del Grup Municipal del Partit Popular
Pla d’adaptació dels accessos automàtics i ascen-

sors que afecten les estacions de metro de la ciutat
de Barcelona.
El Sr. Álvarez indica que l’enunciat de la pregunta

formulada inclou, concretament, les previsions de
l’equip de govern per reiniciar les obres d’adaptació
de les parades del metro; el calendari d’adaptació
dels accessos; situació actual del pla d’adaptació del
metro; cost total del pla; i el nombre d’entrades a les
estacions que estan adaptades actualment.
El Sr. Casas respon que l’adaptació de les infra-

estructures d’accessibilitat del metro és competència

de la Generalitat en conveni amb l’Estat; i que els au-
tobusos depenen de l’administració municipal. Espe-
cifica que de 112 estacions, a l’actualitat n’hi ha vint
d’adaptades o en fase avançada d’adaptació i que la
previsió, entre el 1999 i el 2000, és de fer obres de
remodelació en vuit més, segons consta en el conve-
ni d’Infraestructures. Si es té en compte que la previ-
sió de les lı́nies en execució incrementarà la xarxa
amb tres estacions més, quedaran 83 estacions per a
adaptar entre el 2001 i el 2006, que és el perı́ode es-
tablert per la Llei per finalitzar l’adequació.
Quant a la previsió de costos, indica que està en-

tre els 350 milions de pessetes per estació que ava-
lua la Generalitat i els 500 milions que avalua Trans-
ports Metropolitans, cosa que suposa que el conjunt
de l’operació pot pujar fins als 40.000 milions de
pessetes.
Remarca que han demanat que el Pla director

d’Infraestructures inclogui la posada al dia de totes
les estacions que no estan adaptades abans del
2006. Per part de l’administració municipal, indica
que el sistema d’adaptació d’autobusos s’haurà
acomplert al principi del 2005 i matisa que, ara com
ara, ja hi ha el 48% de la flota adaptada.
El Sr. Álvarez demana la documentació precisa en

què s’ha basat el president de la Comissió i que con-
té les dades de costos i on es detalla el procés
d’adaptació de les estacions.
Per acabar, pregunta com ha quedat la connexió

entre la Fira I i la Fira II amb la lı́nia 9.
El Sr. Casas, després de comprometre’s a fer-li ar-

ribar la informació sol·licitada, li respon que avui s’ha
aprovat la construcció de la lı́nia 9, des de l’aeroport
fins a la Sagrera, on es dividirà en dos ramals, l’un
cap a Santa Coloma i l’altre cap a Barcelona amb
tretze connexions amb altres lı́nies. Aquesta lı́nia
passarà per Lesseps fins a Sarrià, on encara queda
determinar si anirà per Maria Cristina o pel Campus
Nord fins al Camp Nou i, d’aquı́, baixant pel lı́mit de
l’Hospitalet, fins a Hospitalet Centre i per la plaça de
Cerdà, Zona Franca (Foneria i carrer del Foc), Pedro-
sa (amb dues parades) i fins al Prat. Puntualitza que
la Fira I, a plaça Espanya i la Fira II, al polı́gon Pedro-
sa, quedaran unides per la lı́nia II, que es prolongarà
des Sant Antoni a la plaça d’Espanya i, des d’aquı́, al
nou recinte firal. Explica que la lı́nia II i la 9 compartei-
xen els mateixos sistemes de vagons, energètics,
etc., cosa que permetrà decidir a posteriori quina de
les dues lı́nies farà de transbord de l’altra.
Pel que fa als costos, detalla que el pressupost és

de 213.000 milions, dels quals 180.000 milions es
destinen a la construcció i la resta a material mòbil fi-
nançat a càrrec del contracte programa. Per a cobrir
la construcció de la infraestructura se sol·licitaran
fons de cohesió amb què es finançarà el 85%, alhora
que l’ATM gestionarà un crèdit a trenta anys per im-
port de 100.000 o 110.000 milions de pessetes. Deta-
lla, que donat que es tracta d’una connexió europea,
des de l’aeroport del Prat fins a l’AVE a la Sagrera,
estan legitimats per a demanar aquesta quantitat de
finançament tan elevat a càrrec dels fons de cohesió.
El Sr. Miró, agraeix les explicacions del Sr. Casas

sobre la lı́nia 9, que no estaven previstes en l’ordre
del dia, i aprofita per preguntar sobre la posició de
l’Ajuntament, que han conegut avui mateix pels mit-
jans de comunicació, sobre la no continuació del tú-
nel per sota de la Via Augusta per raons tècniques.
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El Sr. Casas diu que el projecte és correcte tot i
que cal solucionar una delimitació tècnica molt con-
creta: el pas per sota dels Ferrocarrils de la Generali-
tat. Ja en l’aprovació inicial de l’expedient, Ferrocar-
rils de la Generalitat va al·legar que tal com estava
previst el projecte constructiu no garantiria la segure-
tat dels trens. Amb posterioritat, Ferrocarrils s’ha
plantejat la remodelació de les estacions de Tres Tor-
res i Sarrià per allargar-les, donat que són curtes per
als combois del Vallès. Això requeriria la construcció
d’una cuirassa d’ancorament de l’estació de Sarrià,
obra que s’hauria de fer durant les hores nocturnes
per no interrompre els pas dels trens i causaria el tan-
cament al trànsit de la Via Augusta per un perı́ode no
inferior als vuit mesos.
Precisament pel que acaba d’explicar, ara com ara,

no és factible allargar el túnel de Mitre per sota la Via
Augusta. Fa avinent, però, que això no haurà d’impe-
dir que es facin les accions complementàries previs-
tes a la zona que permetran més mobilitat i fer un
projecte conjunt amb Ferrocarrils.
El Sr. Miró mostra la seva perplexitat per unes ma-

nifestacions públiques de l’Arquitecte en cap, fa po-
ques setmanes, en el sentit que el projecte tècnic
d’aquesta prolongació estava enllestit. Pregunta quin
ha estat el motiu d’un canvi tan radical d’opinió en tan
poc de temps.
Com a resposta, el Sr. Casas reitera els problemes

tècnics de la remodelació de les estacions esmenta-

des dels Ferrocarrils de la Generalitat. La confirmació
d’aquesta manifestació ha estat el que ha fet ajornar
el projecte.
Arran d’aquest assumpte, el Sr. Álvarez pregunta

per què les explicacions sobre l’ajornament del pro-
jecte les ha fet el Sr. Santiburcio i no el Sr. Casas
com a president de la Comissió d’Infraestructures, i
més encara quan va ser ell qui va signar el document
amb els veı̈ns en què es comprometien a soterrar
Mitre.
El Sr. Casas matisa que el que es va signar amb

els veı̈ns estava condicionat per les solucions tècni-
ques per als Ferrocarrils i al pressupost de l’obra i
que tots dos condicionants han sofert variacions
substancials com perquè el projecte s’hagi de fer més
endavant com a unitat d’actuació i no amb actuacions
separades com s’havia pretès.
Quant a l’estranyesa palesada pel representant

del Grup Popular sobre qui ha donat les explica-
cions, li respon que el responsable de l’Institut Muni-
cipal d’Urbanisme, que és qui ha de dur a terme les
obres, és el Sr. Santiburcio. Remarca, a més, que
quan es va donar aquesta informació, ell era a la re-
unió del Consell d’Administració de l’Autoritat del
Transport Metropolità per aconseguir l’acord de
construcció de la lı́nia 9.
Es dóna per tractada.
En no haver-hi altres assumptes per a tractar, la

Presidència aixeca la sessió a les disset hores.
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Decret.  Vistos el present expedient i l’informe del
Departament de Gestió Administrativa de Personal, i
en ús de les facultats conferides a aquesta Alcaldia
per l’article 13 de la Carta Municipal de Barcelona,
disposo:

Nomenar funcionari eventual el Sr. Josep Pardo i
Carballada per prestar els seus serveis com a direc-
tor de Serveis de Màrqueting Públic i Qualitat i donar-
ne compte al Plenari del Consell Municipal.
Barcelona, 28 de juliol de 2000. L’alcalde acciden-

tal, Xavier Casas i Masjoan.
(Ref. 2807)

* * *

Decret.  Vistos el present expedient i l’informe del
Departament de Gestió Administrativa de Personal, i
en ús de les facultats conferides a aquesta Alcaldia
per l’article 13 de la Carta Municipal de Barcelona,
disposo:

Nomenar funcionària eventual la Sra. Rosa Maria
Bada i Jaime per prestar els seus serveis com a as-
sessora tècnica de la Quarta Tinència d’Alcaldia, amb
retribució assimilada al lloc de treball de tècnica su-
perior (2000A), i donar-ne compte al Consell Plenari.
Barcelona, 21 d’agost de 2000. L’alcalde, Joan

Clos i Matheu.
(Ref. 3089)

PERSONAL

Nomenaments
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ANUNCIS

Subhastes

Per delegació de l’Alcaldia, el gerent del Sector de
la Via Pública va aprovar el plec de clàusules admi-
nistratives particulars i altra documentació comple-
mentària que ha de regir la subhasta per a l’adjudica-
ció del contracte de subministrament de 1.457
anoracs impermeables (nou model), per a la Guàrdia
Urbana, durant l’any 2000, d’acord amb les condi-
cions següents:

1. Entitat adjudicadora
a) Organisme: Sector de la Via Pública.
b) Dependència que tramita l’expedient: Servei d’Ad-

ministració i Personal.
c) Núm. d’expedient: 327/00.

Núm. de contracte: 00002607.
d) Data tramesa fax al DOCE: 21 de juliol de 2000.

2. Objecte del contracte
a) Descripció de l’objecte: Subministrament de 1.457

anoracs impermeables (nou model) per a la Guàr-
dia Urbana de Barcelona, durant l’any 2000.

b) Lloc d’execució: Barcelona.
c) Termini d’execució: 60 dies, a comptar des del dia

següent al de la formalització del contracte.

3. Tramitació, procediment i forma d’adjudicació
a) Tramitació: Ordinària.
b) Procediment: Obert.
c) Forma: Subhasta.

4. Pressupost base de licitació
Import total: 50.995.000 pessetes (306.486,12

euros), IVA inclòs.
A càrrec del Pressupost Municipal de 2000:

50.995.000 pessetes (306.486,12 euros), IVA inclòs.

5. Garanties
Provisional: 1.019.900 pessetes (6.129,72 euros).
Definitiva: 4 per 100 del preu d’adjudicació.

6. Informació
a) Entitat: Secretaria Delegada del Sector de la Via

Pública.
b) Domicili: Plaça de Carles Pi i Sunyer, núms. 8-10,

2a planta.
c) Localitat i codi postal: Barcelona 08002.

d) Telèfon: 93 402 33 84 i 93 402 34 29.
e) Telefax: 93 402 34 70.
f) Horari: De dilluns a divendres, de 9 a 14 hores.

7. Obtenció de documentació (plec de clàusules
economicoadministratives particulars i tècniques)
a) Lloc: Copisteria Miracle.
b) Domicili: Carrer de Joaquim Pou, núm. 2.
c) Localitat i codi postal: Barcelona 08002.
d) Telèfon: 93 317 13 46.
e) Data lı́mit d’obtenció de documents: Fins al dia de

la presentació de pliques.

8. Requisits específics del contractista
Els que s’especifiquen en els plecs de condicions.

9. Presentació d’ofertes
a) Data lı́mit de presentació: Fins al dia en què es

determini l’última data de les dues següents: que
es compleixin 15 dies naturals des de la data de
publicació de l’anunci de la licitació en el BOE o
del dia en què es compleixin 52 dies naturals des
de la data de remissió de l’anunci de la licitació en
el DOCE.

b) Documentació que cal presentar: La que s’indica
en la clàusula 23 del plec de clàusules administra-
tives particulars.

c) Lloc de presentació: Registre situat al Departa-
ment d’Administració del Sector de la Via Pública
(plaça de Carles Pi i Sunyer, s/n, 2a planta, de
Barcelona) o en qualsevol altra oficina del Regis-
tre General. Si l’últim dia és festiu a la localitat de
l’òrgan de contractació, s’entendrà prorrogat el
termini fins al primer dia hàbil següent.

10. Obertura de les ofertes
a) Entitat: Sector de la Via Pública.
b) Domicili: Plaça de Carles Pi i Sunyer, núms. 8-10,

3a planta.
c) Localitat i codi postal: Barcelona 08002.
d) Data: El segon dia hàbil després del termini de

presentació d’ofertes.
e) Hora: A determinar.

11. Despeses d’anuncis
A càrrec de l’adjudicatari.

Barcelona, 21 de juliol de 2000. La secretària dele-
gada, Montserrat Oriol i Bellot.
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Concursos

Exp. 198/00

Objecte
Contractació del subministrament, col·locació i

posada en normativa de les àrees de jocs del Dis-
tricte de Sarrià-Sant Gervasi, que necessita Parcs
i Jardins de Barcelona, Institut Municipal, per a
l’any 2000.
El lliurament es farà en els termes regulats en l’arti-

cle 6 del plec de clàusules administratives.

Import
14.928.971 pessetes (IVA inclòs) (89.724,92 euros).

Finançament
Amb càrrec a les previsions pressupostàries de

l’exercici de l’any 2000 per a Parcs i Jardins de Bar-
celona, Institut Municipal.

Presentació de les pliques
Els licitadors presentaran les proposicions en so-

bres tancats i signats. En el dors, hi ha de figurar la
inscripció:
“Proposta per a prendre part al concurs convocat

per Parcs i Jardins de Barcelona, Institut Municipal,
per a l’adjudicació de la contractació dels subminis-
trament, col·locació i posada en normativa de les
àrees de jocs del Districte de Sarrià-Sant Gervasi,
per a l’any 2000”.

Garantia provisional
D’acord amb els articles 36.2 i 178.2 de la LCAP,

es dispensa de l’obligació de constituir garantia provi-
sional.

Garantia definitiva
Consistirà en el 4% de l’import de l’adjudicació,

d’acord amb la clàusula 25.2 del plec de clàusules
administratives particulars.

Procediment de licitació
Obert.
Els plecs de condicions es poden passar a recollir

a partir del mateix dia de la publicació d’aquest anun-
ci al Departament de Contractació de Parcs i Jardins
(avinguda del Marquès de Comillas, núms. 16-36,
08038 de Barcelona), de dilluns a divendres, de 9 a
14 hores.

Model de proposta
S’ha de redactar d’acord amb el que figura en el

plec de clàusules.

Presentació de les proposicions
Abans de les 10 hores del dia 18 de setembre de

2000.

Lloc de presentació
Departament de Contractació de Parcs i Jardins

(avinguda del Marquès de Comillas, núms. 16-36,
08038 Barcelona), de dilluns a divendres, de 9 a 14
hores, excepte el darrer dia, el qual serà fins a les 10
hores del matı́.

Les proposicions es poden redactar en
Català o castellà.

Data de celebració de la licitació
A les 13 hores del dia 20 de setembre de 2000, en la

seu del Sector de Manteniment i Serveis, carrer del Tor-
rent de l’Olla, núms. 218-220, 3a planta, de Barcelona.
La licitació quedarà ajornada, en cas necessari, si es
presenten reclamacions contra el plec de clàusules.
El preu d’aquest anunci anirà a càrrec de l’adjudi-

catari.
Barcelona, 19 de juliol de 2000. La secretària dele-

gada, PD, J. I. Martı́nez i Legaz.

* * *

Expedient 212/00

Objecte
Contractació del subministrament, col·locació i po-

sada en normativa de les àrees de jocs del Districte
de l’Eixample, que necessita Parcs i Jardins de Bar-
celona, Institut Municipal, per a l’any 2000.
El lliurament es farà en els termes regulats en l’arti-

cle 6 del plec de clàusules administratives.

Import
19.664.136 pessetes (IVA inclòs) (118.183,83 euros).

Finançament
Amb càrrec a les previsions pressupostàries de

l’exercici de l’any 2000 per a Parcs i Jardins de Bar-
celona, Institut Municipal.

Presentació de les pliques
Els licitadors presentaran les proposicions en so-

bres tancats i signats. En el dors, hi ha de figurar la
inscripció:
“Proposta per a prendre part al concurs convocat

per Parcs i Jardins de Barcelona, Institut Municipal,
per a l’adjudicació de la contractació dels submi-
nistrament, col·locació i posada en normativa de
les àrees de jocs del Districte de l’Eixample, per a
l’any 2000”.

Garantia provisional
D’acord amb els articles 36.2 i 178.2 de la LCAP,

es dispensa de l’obligació de constituir garantia provi-
sional.

Garantia definitiva
Consistirà en el 4% de l’import de l’adjudicació,

d’acord amb la clàusula 25.2 del plec de clàusules
administratives particulars.

Procediment de licitació
Obert.
Els plecs de condicions es poden passar a recollir

a partir del mateix dia de la publicació d’aquest
anunci al Departament de Contractació de Parcs i
Jardins (avinguda del Marquès de Comillas, núms.
16-36, 08038 Barcelona), de dilluns a divendres, de
9 a 14 hores.

Model de proposta
S’ha de redactar d’acord amb el que figura en el

plec de clàusules.
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Presentació de les proposicions
Abans de les 10 hores del dia 18 de setembre

de 2000.

Lloc de presentació
Departament de Contractació de Parcs i Jardins

(avinguda del Marquès de Comillas, núms. 16-36,
08038 Barcelona), de dilluns a divendres, de 9 a 14
hores, excepte el darrer dia, el qual serà fins a les 10
hores del matı́.

Les proposicions es poden de redactar en
Català o castellà.

Data de celebració de la licitació
A les 13 hores del dia 20 de setembre de 2000, en

la seu del Sector de Manteniment i Serveis, carrer del
Torrent de l’Olla, núms. 218-220, 3a planta, de Barce-
lona. La licitació quedarà ajornada, en cas necessari,
si es presenten reclamacions contra el plec de clàu-
sules.
El preu d’aquest anunci anirà a càrrec de l’adjudi-

catari.
Barcelona, 19 de juliol de 2000. La secretària dele-

gada, PD, J. I. Martı́nez i Legaz.

* * *

Per delegació de l’Alcaldia, en data 21 de juliol de
2000, el gerent municipal va aprovar el plec de clàu-
sules administratives particulars i altra documentació
complementària que ha de regir el concurs per a l’ad-
judicació del contracte de consultoria i assistència re-
latiu a la redacció del Pla especı́fic d’emergència mu-
nicipal per a risc sı́smic (PEEMRS), durant els anys
2000, 2001 i 2002, d’acord amb les condicions se-
güents:

1. Entitat adjudicadora
a) Organisme: Sector de la Via Pública.
b) Dependència que tramita l’expedient: Servei d’Ad-

ministració i Personal.
c) Núm. d’expedient: 64/00.

Núm. de contracte: 00002907.

2. Objecte del contracte
a) Descripció de l’objecte: Consultoria i assistència

relatiu a la redacció del Pla especı́fic d’emergèn-
cia municipal per a risc sı́smic (PEEMRS), durant
els anys 2000, 2001 i 2002.

b) Lloc d’execució: Barcelona.
c) Termini d’execució: A comptar des del dia se-

güent al de la formalització del contracte i fins al
31 de desembre de l’any 2002.

3. Tramitació, procediment i forma d’adjudicació
a) Tramitació: Ordinària.
b) Procediment: Obert.
c) Forma: Concurs.

4. Pressupost base de licitació
Import total: 23.900.000 pessetes (143.641,89

euros) IVA inclòs.

A càrrec del Pressupost Municipal de 2000:
8.000.000 de pessetes (48.080,97 euros) IVA inclòs.
A càrrec del Pressupost Municipal de 2001:

11.900.000 pessetes (71.520,44 euros) IVA inclòs.
A càrrec del Pressupost Municipal de 2002:

4.000.000 de pessetes (24.040,48 euros) IVA inclòs.

5. Garanties
Provisional: 478.000 pessetes (2.872,84 euros).
Definitiva: 4 per 100 de l’import d’adjudicació.

6. Informació:
a) Entitat: Secretaria Delegada del Sector de la Via

Pública.
b) Domicili: Plaça de Carles Pi i Sunyer, núms. 8-10,

2a planta.
c) Localitat i codi postal: Barcelona 08002.
d) Telèfon: 93 402 33 84 i 93 402 34 29.
e) Telefax: 93 402 34 70.
f) Horari: De dilluns a divendres, de 9 a 14 hores.

7 Obtenció de documentació (plec de clàusules
economicoadministratives particulars i tècniques)
a) Lloc: Copisteria Miracle.
b) Domicili: Carrer de Joaquim Pou, núm. 2.
c) Localitat i codi postal: Barcelona 08002.
d) Telèfon: 93 317 13 46.
e) Data lı́mit d’obtenció de documents: Fins al dia de

la presentació de pliques.

8 Requisits específics del contractista
Els que s’especifiquen en els plecs de condicions.

9 Presentació d’ofertes
a) Data lı́mit de presentació: Fins al dia en què es

compleixin 15 dies naturals a comptar des del se-
güent al de publicació de l’anunci en el BOP.

b) Documentació que cal presentar: La que s’indica
en la clàusula 24 del plec de clàusules particulars
administratives.

c) Lloc de presentació: Registre situat al Departa-
ment d’Administració del Sector de la Via Públi-
ca (plaça de Carles Pi i Sunyer, s/n, 2a planta
de Barcelona) o en qualsevol altra oficina del
Registre General. Si l’últim dia és festiu a la lo-
calitat de l’òrgan de contractació, s’entendrà
prorrogat el termini fins al primer dia hàbil se-
güent.

10 Obertura de les ofertes
a) Entitat: Sector de la Via Pública.
b) Domicili: Plaça de Carles Pi i Sunyer, núms. 8-10,

3a planta.
c) Localitat i codi postal: Barcelona 08002.
d) Data: El segon dia hàbil després del termini de

presentació d’ofertes.
e) Hora: A determinar.

11 Despeses d’anuncis
A càrrec de l’adjudicatari.

Barcelona, 27 de juliol de 2000. La secretària dele-
gada, Montserrat Oriol i Bellot.
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Notificacions

En compliment del que disposa l’article 59.4 de la
Llei 30/92, de 26 de novembre, de règim jurı́dic de les
Administracions públiques i del procediment admi-
nistratiu comú, i en relació amb l’expedient núm.
24683/99 instruı̈t pel Departament Juridicoadminis-
tratiu de l’Institut Municipal de Mercats de Barcelona,
sobre inici de caducitat de les parades núms. 2-3 del
mercat municipal de Canyelles, es notifica al seu titu-
lar, Sr. Àngel Burgada i Pérez, a l’últim domicili cone-
gut del qual ha estat rebutjades les notificacions que
li han estat dirigides, que, en data 9 de març de 2000,
el president de l’IMMB ha disposat:
“Iniciar expedient sancionador contra el Sr. Àngel

Burgada i Pérez, titular de l’autorització d’ús de les
parades núms. 2-3 del mercat municipal de Canye-
lles, d’acord amb les normes del Decret 278/93, de 9
de novembre, sobre el procediment sancionador d’a-
plicació als àmbits competència de la Generalitat, per
comissió de la infracció assenyalada a l’article 42.l)
(manca de pagament del cànon trimestral) de l’Orde-
nança municipal de mercats, considerada com a falta
greu segons l’article 90.a) de l’Ordenança que s’apli-
ca, i tenint present que la sanció establerta a l’article
92.B) per a les faltes greus pot suposar: a) multa de
5.000 a 15.000 pessetes, amb advertiment de sus-
pensió de la venda, b) multa de 15.000 a 25.000 pes-
setes amb suspensió de la venda en el lloc fins a 30
dies, c) pèrdua de l’autorització; nomenar a aquests
efectes instructora la Sra. Anna Cugat i Perpinyà,
adscrita a l’Institut Municipal de Mercats”.
L’òrgan competent per a resoldre l’esmentat expe-

dient és l’Alcaldia.
També es transcriu la notificació del plec de càr-

recs formulat per la instructora de l’expedient
sancionador d’acord amb el que disposa l’article 10
del Decret 278/93.

Plec de càrrecs
1. Manca de pagament del cànon trimestral.
2. El fet esmentat és considerat falta greu, d’acord

amb el que disposa l’article 90.a) de l’Ordenança de
mercats, que pot ser sancionat amb: a) multa de
5.000 a 15.000 pessetes amb advertiment de suspen-
sió de la venda, b) multa de 15.000 a 25.000 pesse-
tes amb suspensió de la venda fins a 30 dies, i c) pèr-
dua de l’autortizació, segons l’article 92.B); també
incorre en el supòsit d’extinció de l’autorització que
preveu l’article 42.l) de la mateixa Ordenança.
En el termini de deu dies, comptats a partir del se-

güent al de la recepció de la present notificació, tal
com disposa l’article 10.3 del Decret 278/93, podrà
formular al·legacions i proposar proves per a la de-
fensa dels seus drets o interessos. Transcorregut
aquest termini sense complimentar el present tràmit,
se’l considerarà decaigut en el seu dret a fer-ho. Sig-
nat: la instructora.
Barcelona, 10 de juliol de 2000. El secretari gene-

ral, Francesc Lliset i Borrell.

* * *

En compliment del que disposa l’article 59.4 de la
Llei 30-92, de 26 de novembre, de règim jurı́dic de les
Administracions públiques i del procediment admi-

nistratiu comú, i en relació amb l’expedient núm.
24537/99 instruı̈t pel Deparament Juridicoadminis-
tratiu de l’Institut Municipal de Mercats de Barcelona,
sobre caducitat de la parada núm. 609 del mercat
municipal de la Boqueria, es notifica a la seva titular,
Sra. Eulàlia Collado i Mira, a l’últim domicili conegut
de la qual han estat rebutjades les notificacions que li
han estat estat adreçades, la resolució que es trans-
criu a continuació:
“Imposar a la titular de l’autorització d’ús de la pa-

rada num. 609 del mercat municipal de la Boqueria,
Sra. Eulàlia Collado i Mira, la sanció de pèrdua de
l’autorització que empara l’ús del lloc de venda es-
mentat, per comissió de la infracció assenyalada a
l’article 42.i) de la mateixa Ordenança (per parada
tancada sense autorització municipal des de l’1 de
març de 1999) de l’Ordenança municipal de mercats,
considerada falta greu per l’article 92.B.c) de l’Orde-
nança que s’aplica; declarar caducada l’esmentada
autorització, vacant la parada esmentada i requerir la
titular perquè, de conformitat amb el que disposen els
articles 160 i 161 del Reglament del patrimoni dels
ens locals, en el termini de deu dies deixi la parada a
disposició de l’Administració, lliure, vàcua i expedita;
dins el vuit dies següents a l’expiració del termini es-
mentat, assenyalar el cinquè dia hàbil, a les 9 hores,
per a la pràctica de la diligència de llançament, desig-
nar el director del mercat de la Boqueria i l’auxiliar de
zona perquè, junts o separats, efectuı̈n l’expressada
diligència amb absoluta indemnitat per a l’erari muni-
cipal, assistits del personal de la Policia Municipal
que estimin necessari i amb la facultat de reclamar di-
rectament l’auxili de la força pública si aixı́ calgués
per a l’exacte compliment de la comesa que els ha
estat assignada. Aquesta sanció s’aplica en base al
principi de proporcionalitat recollit a l’article 131 de
RJAP i PAC, considerant com a criteri per a la gra-
duació de la sanció aplicada, l’existència d’intencio-
nalitat o reiteració, la naturalesa dels perjudicis cau-
sats o la reincidència per comissió”.
Contra aquesta resolució es pot interposar recurs

d’alçada davant l’Alcaldia en el termini d’un mes
comptat de l’endemà de la present notificació. L’es-
mentat recurs s’entendrà desestimat si transcorre un
mes de la seva interposició sense que se’n notifiqui la
resolució. Contra la desestimació del recurs d’alçada
es pot interposar recurs contenciós administratiu da-
vant el Jutjat Contenciós Administratiu de Barcelona
o del que correspongui al seu domicili, en el termini
de sis mesos a comptar de la data en què es pro-
dueix l’acte presumpte. També es pot utilitzar qualse-
vol altre recurs que es cregui convenient.
Barcelona, 10 de juliol de 2000. El secretari gene-

ral, Francesc Lloset i Borrell.

* * *

En compliment del que disposa l’article 59.4 de la
Llei 30/92, de 26 de novembre, de règim jurı́dic de les
Administracions públiques i del procediment adminis-
tratiu comú, i en relació amb l’expedient núm. 234/00
instruı̈t pel Deparament Juridicoadministratiu de l’Ins-
titut Municipal de Mercats de Barcelona, sobre inici
de caducitat de la parada núm. 487 del mercat muni-
cipal dels Encants de Sant Antoni, es notifica a la
seva titular, la Sra. M. Dolores Tizón i Pereira, a l’úl-
tim domicili conegut de la qual han estat rebutjades
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les notificacions que li han estat dirigides, que, en
data 9 de març de 2000, el president de l’IMMB ha
disposat:
“Iniciar expedient sancionador contra la Sra. M.

Dolores Tizón i Pereira, titular de l’autorització d’ús de
la parada núm. 487 del mercat municipal dels En-
cants de Sant Antoni, d’acord amb les normes del de-
cret 278/93, de 9 de novembre, sobre el procediment
sancionador d’aplicació als àmbits de competència
de la Generalitat, per comissió de la infracció asse-
nyalada a l’article 42.i) (parada tancada sense autorit-
zació municipal des del 20 de setembre de 1999) de
l’Ordenança municipal de mercats, considerada com
a falta greu segons l’article 90.k) de l’Ordenança que
s’aplica, i tenint present que la sanció establerta a
l’article 92.B) per a les faltes greus pot suposar: a)
una multa de 5.000 a 15.000 pessetes, amb adverti-
ment de suspensió de la venda, b) multa de 15.000 a
25.000 pessetes amb suspensió de la venda en el
lloc fins a 30 dies, c) pèrdua de l’autorització; nome-
nar a aquests efectes instructora la Sra. Anna Cugat i
Perpinyà, adscrita a l’Institut Municipal de Mercats”.
L’òrgan competent per a resoldre l’esmentat expe-

dient és la Presidència de l’IMMB, en ús de les facul-
tats atorgades per decret d’Alcaldia de data 18 de fe-
brer de 2000.
També es transcriu la notificació del plec de càr-

recs formulat per la instructora de l’expedient
sancionador d’acord amb el que disposa l’article 10
del Decret 278/93.

Plec de càrrecs
1. Tancament no autoritzat de la parada núm. 487

del mercat municipal dels Encants de Sant Antoni,
des del 20 de setembre de 1999.
2. El fet esmentat és considerat falta greu, d’acord

amb el que disposa l’articel 90.K) de l’Ordenança de
mercats, que pot ser sancionat amb. a) multa de
5.000 a 15.000 pessetes amb avı́s de suspensió de la
venda, b) multa de 15.000 a 25.000 pessetes amb
suspensió de la venda fins a 30 dies, i c) pèrdua de
l’autorització segons l’article 92.B); també incorre en
el supòsit d’extinció de l’autorització que preveu l’arti-
cle 42.i) de la mateixa Ordenança.
En el termini de deu dies, comptats a partir del se-

güent al de la recepció de la present notificació, tal
com disposa l’article 10.3 del Decret 278/93, podrà
formular al·legacions i proposar proves per a la de-
fensa dels seus drets o interessos. Transcorregut
aquest termini sense complimentar el present tràmit,
se’l considerarà decaigut en el seu dret a fer-ho. Sig-
nat: la instructora.
Barcelona, 10 de juliol de 2000. El secretari gene-

ral, Francesc Lliset i Borrell.

* * *

En compliment del que disposa l’article 59.4 de la
Llei 30/92, de 26 de novembre, de règim jurı́dic de les
Administracions públiques i del procediment adminis-
tratiu comú, i en relació amb l’expedient núm. 623/00
instruı̈t pel Departament Juridicoadministratiu de l’Ins-
titut Municipal de Mercats de Barcelona, sobre inici
de caducitat de la parada núm. 699 del mercat muni-
cipal de Sant Antoni, es notifica al seu titular, Sr.
Rafael Cumelles i Estrella, a l’últim domicili conegut
del qual han estat rebutjades les notificacions que li

han estat dirigides, que, en data 11 d’abril de 2000, el
president de l’IMMB ha disposat:
“Iniciar expedient sancionador contra el Sr. Rafael

Cumelles i Estrella, titular de l’autorització d’ús de la
parada núm. 699 del mercat municipal de Sant
Antoni, d’acord amb les normes del Decret 278/93, de
9 de novembre, sobre el procediment sancionador
d’aplicació als àmbits de competència de la Generali-
tat, per comissió de la infracció assenyalada a l’article
42.l) (per manca de pagament del cànon trimestral)
de l’Ordenança municipal de mercats, considerada
com a falta greu segons l’article 90.a) de l’Ordenança
que s’aplica, i tenint present que la sanció establerta
a l’article 92.B) per a les faltes greus pot suposar: a)
una multa de 5.000 a 15.000 pessetes amb adverti-
ment de suspensió de la venda, b) multa de 15.000 a
25.000 pessetes amb suspensió de la venda en el
lloc fins a 30 dies, c) pèrdua de l’autorització; nome-
nar a aquests efectes instructora la Sra. Anna Cugat i
Perpinyà, adscrita a l’Institut Municipal de Mercats”.
L’òrgan competent per a resoldre l’esmentat expe-

dient és la Presidència de l’IMMB, en ús de les facul-
tats atorgades per decret de l’Alcaldia de data 18 de
febrer de 2000.
També es transcriu la notificació del plec de càr-

recs fomulat per la instructora de l’expedient san-
cionador d’acord amb el que disposa l’article 10 del
Decret 278/93.

Plec de càrrecs
1. Manca de pagament del cànon trimestral.
2. El fet esmentat és considerat falta greu, d’acord

amb el que disposa l’article 90.a) de l’Ordenança de
mercats, que pot ser sancionat amb: a) multa de
5.000 a 15.000 pessetes amb suspensió de la venda
fins a 30 dies, i c) pèrdua de l’autorització segons l’ar-
ticle 92.B) de l’Ordenança.
En el termini de deu dies, comptats a partir del se-

güent al de la recepció de la present notificació, tal
com disposa l’article 10.3 del Decret 278/93, podrà
formular al·legacions i proposar proves per a la de-
fensa dels seus drets o interessos. Transcorregut
aquest termini sense complimentar el present tràmit,
se’l considerarà decaigut en el seu dret a fer-ho. Sig-
nat: la instructora.
Barcelona, 11 de juliol de 2000. El secretari gene-

ral, Francesc Lliset i Borrell.

* * *

En compliment del que disposa l’article 59 de la
Llei 30/92, de 26 de novembre, de règim jurı́dic de les
Administracions públiques i del procediment adminis-
tratiu comú, en relació amb l’expedient seguit sota el
núm. 660-662/00 pel Departament Juridicoadminis-
tratiu de l’Institut Municipal de Mercats de Barcelona,
sobre amortització de la titularitat de les parades
núms. 6-7 del mercat municipal de Santa Caterina, es
notifica al titular de l’autorització d’ús de les parades
esmentades, Sr. Javier Giménez i Déu, a l’últim domi-
cili conegut del qual han estat rebutjades les notifica-
cions que li han estat dirigides, que el president de
l’IMMB, per delegació expressa de l’Alcaldia en data
13 de setembre de 1999, ha disposat en data 24 de
maig de 2000:
“Declarar extingida, per raó d’interès general, l’au-

torització que empara l’ús de les parades núms. 6-7,
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amb denominació no comestibles, del mercat munici-
pal de Santa Caterina, a nom del Sr. Javier Giménez i
Déu, abonar per aquest concepte al titular ressenyat
la quantitat total de 3.000.000 de pessetes (18.030,36
euros), mitjançant transferència bancària al compte
corrent núm. 0200751743 (compte) – 2013 (entitat) –
0024 (sucursal) – 41 (DC) que ha estat acceptada de
manera expressa i escrita, a càrrec de la partida
622.11 de l’any 2000 del Pressupost de l’Institut Mu-
nicipal de Mercats, i declarar vacants les parades es-
mentades”.
Contra aquesta resolució l’interessat pot interposar

recurs d’alçada davant l’Alcaldia en el termini d’un
mes, comptat des de l’endemà de la present notifica-
ció. L’esmentat recurs s’entendrà desestimat si trans-
corre un mes des de la seva interposició sense que
se’n notifiqui la resolució.
Contra la desestimació tàcita del recurs d’alçada,

es pot interposar recurs contenciós administratiu da-
vant del Tribunal Superior de Justı́cia de Catalunya,
en el termini de sis mesos a comptar de la data en
què es produeix l’acte presumpte. També es pot utilit-
zar qualsevol altre recurs que es cregui convenient.
Barcelona, 17 de juliol de 2000. El secretari gene-

ral, Francesc Lliset i Borrell.

* * *

En compliment del que disposa l’article 59 de la
Llei 30/92, de 26 de novembre, de règim jurı́dic de les
Administracions públiques i procediment administratiu
comú, en relació amb els expedients seguits sota els
núms. 571-572/2000 pel Departament Juridicoadmi-
nistratiu de l’Institut Municipal de Mercats de Barcelo-
na, sobre renúncia de titularitat de les parades núms.
89-90 del mercat municipal de Sants, es notifica al ti-
tular de l’autorització d’ús de les parades esmenta-
des, Sr. Manuel Graña i Gómez, a l’últim domicili co-
negut del qual ha estat rebutjada la notificació que li
ha estat dirigida, que el president de l’IMMB, per de-
legació expressa de l’Alcaldia en data 13 de setem-
bre de 1999 ha disposat en data 3 de maig de 2000:
“Declarar extingida l’autorització que empara l’ús

de les parades núms. 89-90 del mercat municipal de
Sants, a nom del Sr. Manuel Graña i Gómez, per re-
núncia expressa i escrita de la mateixa persona, a
l’empara de la lletra a) de l’article 42 de l’Ordenança
de mercats, i deixar la parada esmentada en situació
de vacant i revocada l’autorització d’ús corresponent.”
Barcelona, 17 de juliol de 2000. El secretari gene-

ral, Francesc Lliset i Borrell.

* * *

En compliment del que disposa l’article 59 de la
Llei 30/92, de 26 de novembre, de règim jurı́dic de les
Administracions públiques i procediment administratiu
comú, en relació amb els expedients seguits sota els
núms. 533-534-535/2000 pel Departament Juridico-
administratiu de l’Institut Municipal de Mercats de
Barcelona, sobre renúncia de titularitat de les para-
des núms. 118-119-120 del mercat municipal de Sant
Antoni, es notifica a la titular de l’autorització d’ús de
les parades esmentades, Sra. Pilar Fornons i Clop, a
l’últim domicili conegut de la qual ha estat rebutjada
la notificació que li ha estat dirigida, que el president
de l’IMMB, per delegació expressa de l’Alcaldia en

data 13 de setembre de 1999, ha disposat en data 3
de maig de 2000:
“Declarar extingida l’autorització que empara l’ús

de les parades núms. 118-119-120 del mercat muni-
cipal de Sant Antoni, a nom de la Sra. Pilar Fornons i
Clop, per renúncia expressa i escrita de la mateixa
persona, a l’empara de la lletra a) de l’article 42 de
l’Ordenança de mercats, i deixar la parada esmenta-
da en situació de vacant i revocada l’autorització d’ús
corresponent”.
Barcelona, 17 de juliol de 2000. El secretari gene-

ral, Francesc Lliset i Borrell.

* * *

En compliment del que disposa l’article 59 de la
Llei 30/92, de 26 de novembre, de règim jurı́dic de les
Administracions públiques i procediment administratiu
comú, en relació amb els expedients seguits sota els
núms. 807/2000 pel Departament Juridicoadminis-
tratiu de l’Institut Municipal de Mercats de Barcelona,
sobre renúncia de la titularitat de la parada núm. 374
del mercat municipal de la Boqueria, es notifica a la
titular de l’autorització d’ús de la parada esmentada,
Sra. Núria Massó i Sierra, a l’últim domicili conegut
de la qual han estat rebutjada la notificació que li ha
estat dirigida, que el president de l’IMMB, per delega-
ció expressa de l’Alcaldia en data 13 de setembre de
1999, ha disposat en data 21 de juny de 2000:
“Declarar extingida l’autorització que empara l’ús

de la parada núm. 374 del mercat municipal de la
Boqueria, a nom de la Sra. M. Núria Massó i Sierra,
per renúncia expressa i escrita de la mateixa perso-
na, a l’empara de la lletra a) de l’article 42 de l’Orde-
nança de mercats, i deixar la parada esmentada en
situació de vacant i revocada l’autorització d’ús cor-
responent”.
Barcelona, 17 de juliol de 2000. El secretari gene-

ral, Francesc Lliset i Borrell.

* * *

En compliment del que disposa l’article 59.4 de la
Llei 30/92, de 26 de novembre, de règim jurı́dic de les
Administracions públiques i del procediment admi-
nistratiu comú, i en relació amb l’expedient núm.
23836/99 instruı̈t pel Departament Juridicoadminis-
tratiu de l’Institut Municipal de Mercats de Barcelona,
sobre caducitat de les parades núms. 24-25 del mer-
cat municipal de Felip II, es notifica a la seva titular,
Sra. Sònia Miguel i Muller, a l’últim domicili conegut
de la qual han estat rebutjades les notificacions que li
han estat adreçades, la resolució que es transcriu a
continuació:
“Imposar a la titular de l’autorització d’ús de les pa-

rades núm. 24-25 del mercat muncipal de Felip II,
Sra. Sònia Miguel i Muller, la sanció de pèrdua de
l’autorització que empara l’ús del lloc de venda es-
mentat, per comissió de la infracció assenyalada a
l’article 42.i) (parada tancada sense autorització mu-
nicipal des del 31 d’octubre de 1998) de l’Ordenança
municipal de mercats, considerada falta greu per l’ar-
ticle 92.B.c) de l’Ordenança que s’aplica; declarar ca-
ducades les esmentades autoritzacions, vacants les
parades esmentades i requerir la titular perquè, de
conformitat amb el que disposen els artiacles 160 i
161 del Reglament de patrimoni dels ens locals, en el
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termini de deu dies deixi les parades a disposició de
l’Administració, lliures, vàcues i expedites; dins els
vuit dies següents a l’expiració del termini esmentat,
assenyalar el cinquè dia hàbil, a les 9 hores, per a la
pràctica de la diligència de llançament, designar la di-
rectora del mercat de Felip II i l’auxiliar de zona per-
què, junts o separats, efectuı̈n l’expressada diligència
amb absoluta indemnitat per a l’erari municipal, assis-
tits del personal de la Policia Municipal que estimin
necessari i amb la facultat de reclamar directament
l’auxili de la força pública si aixı́ calgués per a l’exacte
compliment de la comesa que els ha estat assignada.
Aquesta sanció s’aplica en base al principi de propor-
cionalitat recollit a l’article 131 de RJAP i PAC, consi-
derant com a criteri per a la graduació de la sanció
aplicada, l’existència d’intencionalitat o reiteració, la

naturalesa dels perjudicis causats, o la reincidència
per comissió”.
Contra aquesta resolució es pot interposar recurs

d’alçada davant l’Alcaldia en el termini d’un mes,
comptat de l’endemà de la present notificació. L’es-
mentat recurs s’entendrà desestimat si transcorre un
mes de la seva interposició sense que se’n notifiqui la
resolució. Contra la desestimació del recurs d’alçada
es pot interposar recurs contenciós administratiu da-
vant del Jutjat Contenciós Administratiu de Barcelona
o del que correspongui al seu domicili, en el termini
de sis mesos comptats de la data en què es produeix
l’acte presumpte. També es pot utilitzar qualsevol al-
tre recurs que es cregui convenient.
Barcelona, 10 d’agost de 2000. El secretari general

accidental, Joan de Moxó i Forga.

Altres anuncis

En compliment del que disposa l’article 94.2 de la
Llei 13/195, de 18 de maig, de contractes de les Ad-
ministracions públiques, es fa pública l’adjudicació
següent:

1. Entitat adjudicadora
a) Organisme: Sector de la Via Pública.
b) Dependència que tramita l’expedient: Servei d’Ad-

ministració i Personal.
c) Adreça: Plaça de Carles Pi i Sunyer, núms. 8-10,

08002 Barcelona.
d) Núm. d’expedient: 709/00.

Núm. de contracte: 00001795.

2. Modalitat d’adjudicació
Forma: Concurs.

3. Categoria del servei i descripció. Núm. de
referència de la CCP
Descripció: Serveis per als treballs d’amplicació

dels sistemes de senyalització variable de càrrega i
descàrrega en el carrer de Balmes (plaça Molina-ron-
da del General Mitre) i en el carrer de Muntaner (avin-
guda Diagonal-ronda del General Mitre).

4. Data d’adjudicació del contracte
a) Data d’adjudicació: 23 de juny de 2000.

5. Criteris d’adjudicació del contracte
a) Els establerts a la clàusula 20 del plec de condi-

cions administratives.

6. Nombre d’ofertes rebudes
Ofertes rebudes: Dos.

7. Nom i adreça de l’adjudicatari
a) Nom: UTE Sainco Tráfico, SA-Etra Catalunya,

SA.
b) Adreça: Carrer de Badajoz, núms. 145-147, bxs.

2a, 08018 Barcelona.

8. Preu de l’adjudicació
a) Preu base de licitació: 94.932.013 pessetes

(570.552,89 euros).

b) Preu de l’adjudicació: 90.363.596 (543.096,15
euros).

9. Data de publicació de l’anunci de licitació en el
DOCE
26 d’abril de 2000.

10. Data de tramesa de l’anunci
14 d’abril de 2000.

Barcelona, 6 de juliol de 2000. La secretària dele-
gada, Montserrat Oriol i Bellot.

* * *

En compliment del que s’estableix en l’article 93.2
del Reial Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny, pel
qual s’aprova el Text Refós de la Llei de contrac-
tes de les Administracions públiques, es fa públic
que el gerent del Sector de la Via Pública, per de-
legació de l’Alcaldia, en data 15 de juny de 2000
(exp. 710/00/00001776), acordà adjudicar a les em-
preses que s’indica els contractes següents:

Núm. exp. i contracte:
710/00/00001776

Import:
46.750.000 de pessetes.

Descripció:
Obres modificació, instal·lació, regulació i ordena-

ció trànsit “punts de risc”.

Adjudicatari:
UTE Etra Catalunya, SA - Sainco Tráfico, SA.

Barcelona, 14 de juliol de 2000. La secretària dele-
gada, Montserrat Oriol i Bellot.

* * *

Expedient 155/00

El conseller de Parcs i Jardins de Barcelona, Insti-
tut Municipal, per delegacions aprovades per la presi-
denta de l’Institut Municipal de Parcs i Jardins el 9 de
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novembre de 1999, en data 19 de juliol del 2000 va
adoptar la resolució següent:

Acceptar la renúncia presentada el dia 7 de juliol
per l’empresa EAISA.

Adjudicar, d’acord amb l’article 84 del Reial Decret
Legislatiu 2/2000, el contracte de les obres de posada
a punt de les instal·lacions de la nova seu de l’Institut a
l’empresa Tecnocontrol, atès que és la següent licita-
dora en l’ordre de puntuació obtinguda, pel preu de
44.462.101 pessetes. (IVA inclòs) (267.222,61 euros).

Aplicar la despesa amb càrrec de la partida 62301
del pressupost corresponent a l’any 2000.

Disposar l’abonament de l’esmentada quantitat a
l’empresa adjudicatària prèvia la presentació de les
factures cursades pel tràmit reglamentari.

Requerir l’empresa adjudicatària perquè, dins del
termini dels quinze dies hàbils següents en què rebi
la notificació d’aquest decret, acrediti haver constituı̈t
la garantia definitiva de 2.000.000 de pessetes
(12.020,24 euros), i perquè comparegui el seu legal
representat, el dia i hora que se li indiqui, per tal de
formalitzar el contracte.
Barcelona, 19 de juliol de 2000. La secretària dele-

gada, PD, J. I. Martı́nez i Legaz.
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